
Najbolj mi je ostal v spominu trenutek, ko smo v Kopru, na mojem 
prvem TPLG-ju osvojili kar 2 zlati priznanji z nalogo "Pastir za en dan".

Nataša je vedno prisluhnila mojim idejam in tudi če je bila morda 
neprimerna ideja, nisi izpadel negativno, to ti da samozavest za življenje, 
da si upaš izpostaviti…

Miro

Od sodelovanja pri krožku sem odnesla delček znanja o kulturni 
dediščini naših lepih krajev, kako dobro sodelovati s sovrstniki (npr. pri 
pripravi razstav in iger za tekmovanja), pridobitev samozavesti pri 
javnem nastopanju, socialne veščine (navezava stikov, tkanje novih 
prijateljskih vezi).

Katja

Vesela sem, da krožek še deluje ... vsem sodelujočim želim veliko 
zabavnega skupnega druženja, prisrčnega ustvarjanja, iskrenega smeha, 
nore kreative, zanimivih potepanj in dogodivščin ... daleč stran od 
telefonov.

Kaja

Tajda
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Turistični krožek OŠ Bovec

Publikacija je napisana po sosledju šolskih 
let, kar pomeni, da se začne s šolskim letom, 
torej od septembra,  in konča junija oziroma 
avgusta, ker so zajeta še sodelovanja
na raznih poletnih prireditvah. V kroniki 
uporabljamo 2. osebo množine, kar naj- 
večkrat zajema mentorico turističnega 
krožka, učence in vse člane Sekcije mladih 
TD Bovec. 
____Nekateri učenci so poimenovani, kar ne 
pomeni, da drugi niso enakovredni. Seznama 
učencev ni v publikaciji, ker bi mogoče 
kakšnega nehote izpustili.
____Turistična zveza Slovenije (v 
nadaljevanju: TZS) za osnovne šole, vrtce in 
srednje šole že vrsto let organizira različna 
tekmovanja. Najdaljšo tradicijo ima festival 
Turizem pomaga lastna glava (v nadaljevan-
ju: TPLG), v šolskem letu 2023/24 je že 38. 
po vrsti. TZS za festival poleti določi 
tematiko in razpiše natečaj. Tekmovalni del 
festivala se odvija na dveh nivojih: regijskem 
in državnem. Prva leta, nekje do 2008, so 
morale osnovne šole za sodelovanje na 
festivalu pripraviti raziskovalno nalogo, 
desetminutno odrsko predstavitev in razstavo 
na dveh kubičnih metrih. TZS je vsako leto 
sestavila veččlansko ocenjevalno komisijo, 
ki je ocenjevala vse tri naloge skupaj, in še 
posebej za vsako posamezno, ko je bilo 
možno za katero izmed njih dobiti zlato 
priznanje (npr. zlato priznanje za najboljšo 
razstavo). Na regijskem tekmovanju je 
zmagala tista šola, ki je imela največ točk, 
četudi je lahko bilo dovolj točk le za srebrno 
priznanje, in enako je bilo na državnem 

festivalu, vendar so šole večinoma dobile 
zlata priznanja. Zdaj pa morajo šole pripraviti 
projektno nalogo in tržnico. Iz regijskega 
tekmovanja lahko vsi, ki si zaslužijo zlato 
priznanje, sodelujejo na državnem festivalu. 
V tem primeru je lahko več šol nagrajenih z 
zlatim priznanjem in posledično več šol iz 
iste regije sodeluje na državnem festivalu, 
kjer se potegujejo le še za zlata priznanja za 
izjemne dosežke (npr. najboljši promotor, 
ipd.), saj so najvišjo nagrado že prejeli na 
regijskem festivalu.
____Sodelovanje na festivalih je bilo tudi 
finančni zalogaj, še posebej drag je bil 
prevoz. Vsako šolsko leto smo znova reševa - 
li ta izziv, a vsakič smo našli rešitev. Ne- 
malokrat so nam pomagali TD Bovec, TZGP 
in LTO Bovec, danes Javni zavod za turizem 
Dolina Soče. Nekaj krat smo na festival 
potovali skupaj s podružnično šolo Breginj. 
Nemalokrat smo povabili koga od staršev, da 
nas je spremljal, še posebej na dvodnevnih 
festivalih.
____TZS je vsako šolsko leto organiziralo 
različne enodnevne ali večdnevne seminarje 
za mentorje turističnih krožkov.  Udeležba 
mentorice Nataše Bartol teh seminarjev je 
prav gotovo botrovala k uspehom, ki jih je 
turistični krožek dosegal na festivalih.
____Sodelovanje na festivalih je bilo za 
učence koristno iz več vidikov. Mnogi so 
lahko izrazili svoje talente, za katere mogoče 
niso niti vedeli, da jih imajo, in gradili na 
samozavesti, ustvarjali so nova prijateljstva 
ter spoznavali lepote svojega in  drugih 
krajev v Sloveniji. Prav tako so učenci lahko 
opazovali in občudovali naloge, ki so jih 
pripravili sovrstniki drugih osnovnih šol. 
Nemalokrat smo dobili kakšno novo idejo na 
ta račun.
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Spoštovani občanke in občani, draga 
mladina!
____Z velikim veseljem želim ob tem 
pomembnem jubileju, ko Turistični krožek 
praznuje svojo 25. obletnico delovanja, 
Sekcija mladih TD Bovec pa svojo 20. 
obletnico, tudi na tem mestu izreči iskreno 
pohvalo in zahvalo vsem, ki so skrbeli za to, 
da sta tako Turistični krožek kot Sekcija 
mladih pri TD Bovec skozi celotno obdobje 
delovanja dosegala tako odlične rezultate.
____Občina Bovec jim je in jim bo še naprej 
stala ob strani. Sam se še kako zavedam, 
kako pomembna je podpora vseh aktivnosti, 
ki vključujejo mlade in jih na ta način že v 
zgodnji mladosti pomagajo izoblikovati v 
marljive osebe, ki ljubijo svoje kraje in to 
ljubezen kažejo tudi na zunaj. Pravzaprav 
je bistvo krožka ravno v spoznavanju 
dediščine kraja, običajev, narečij, ki dela-
jo naše območje za prav posebnega. 
____Mladi s pomočjo mentorjev skozi 
aktivnosti krožka krepijo in spodbujajo skrb 
za okolje in pridobivajo znanja na področju 
turizma, kar predstavlja neposredno 
turistično vzgojo; od vodenja, bontona, 
spoznavanja kulturnih in naravnih znameni-
tosti, do kritičnega razmišljanja o ponudbi na 
Bovškem in kreiranju novih idej. Vse to v 
mojih očeh pomeni res kakovostno druženje 
mladih, pri čemer gradijo pozitiven odnos 
najprej do sebe in v istem dahu do bližnjega 
in kraja. Bovčani smo vedno znali stopiti 
skupaj, ko je bilo to potrebno. Moja iskrena 

Nagovor župana
Občine Bovec

želja je, da bi predvsem mladi to zavest 
obdržali in jo prenašali naprej, saj je samo od 
njih odvisno, kakšno prihodnost si bodo 
ustvarili zase in tudi za vse nas. Naša 
dolžnost pa je, da njihova prizadevanja še 
naprej podpiramo na vseh ravneh. 
____Naj zaključim svoje misli s ponovno 
zahvalo vsem, ki ste pripeljali tako Turistični 
krožek kot tudi Sekcijo mladih pri TD Bovec 
do tako pomembnih jubilejev. Ne upam si 
naštevati imen zaslužnih, da ne bi nenameno-
ma koga izpustil, vseeno pa moram 
izpostaviti dušo in gonilno silo, ki od samega 
začetka tako uspešno vodi mlade skozi vse 
prej omenjene aktivnosti in še več. 
____To je Nataša Bartol, ki vedno najde čas 
za mlade in že četrt stoletja tako uspešno 
združuje moči in znanja tistih, ki ji pri tem 
pomagajo. Prav po njeni zaslugi mladi tako 
radi aktivno sodelujejo v krožku in sekciji. 
Naše čudovite kraje, šege in običaje z 
mladimi tako ponosno predstavlja tudi na 
državni in mednarodni ravni, zato sta 
Turistični krožek in Sekcija mladih pri TD 
Bovec v ponos naši Občini in prebivalcem 
Bovškega. 
____Iskrene čestitke ob dveh pomembnih 
jubilejih in pogumno ter tako uspešno še 
naprej!

Valter Mlekuž, župan Občine Bovec

Nagovor predsednika
Turistične zveze Slovenije
Dominik S. Černjak, predsednik Turistične 
zveze Slovenije

Pogrešamo vas! 
____Na mladih svet stoji, smo poslušali v 
mlajših letih. Ko smo postali nekoliko 
starejši in modrejši, smo si začeli postavljati 

naslednja vprašanja: 
Kako razumeti mlade? Kako jih nagovarjati, 
da bodo čez par let postali aktivni člani 
lokalnih turističnih društev in bodo s svojim 
prostovoljnim delom pomagali pri ustvarjan-
ju slovenske turistične pravljice? Kaj sploh 
veseli in zanima mlade? Kakšne hobije imajo 
in kdo sploh so? 
____Da bi vsaj nekoliko »pogledali v glave« 
naše mladine, smo pri Turistični zvezi 
Slovenije že pred 38. leti zasnovali projekt z 
naslovom Turizmu pomaga lastna glava, ki 
osnovnošolsko mladino spodbuja, da se 
vključi v turistično udejstvovanje v domačem 
kraju. Pri Turistični zvezi Slovenije smo 
izjemno ponosni na program, ki ga izvajamo 
že skoraj štiri desetletja. To pomeni, da je 
starejši celo od naše prelepe Slovenije. 
Mnogi, ki so se s turizmom začeli spogledo-
vati še kot kratkohlačniki, so zdaj dejavni 
prostovoljci v turističnih društvih ali pa so 
celo njihovi predsedniki.
____Vse do leta 2020 ste na festivalu zelo 
uspešno sodelovali tudi člani Turističnega 
podmladka OŠ Bovec, ki letos praznuje 25. 
obletnico delovanja. Trenutno mladi delujejo 
v okviru Sekcije mladih TD Bovec, ki 
praznuje 20. jubilej. Ne glede na ime, pod 
katerim delujete, ste mladi turistični 
navdušenci dokazali, da udejstvovanje v 
turizmu za vas ni samo muha enodnevnica, 
pač pa poslanstvo, kot ga na Turistični zvezi 
Slovenije zasledujemo že več kot 120. let. 
____Ob okroglem jubileju se vam želimo 
predvsem zahvaliti, ker ste s svojimi 
turističnimi nalogami in produkti dolga leta 
bogatili festival Turizmu pomaga lastna 
glava, ki letos poteka že v 38. izvedbi. 
____Turistični podmladek je letos ustvarjal 
na temo Okusni zakladi: lokalni kulinarični 
spominki z lokalnim pridihom, kar nas je 
spomnilo na vaš produkt Dobrote na 

Bovškem, ko ste v okviru našega projekta 
zbrali recepte in pripravili jedilni list, ki 
spodbuja gostince k bogatejši ponudbi 
bovških jedi. S tem projektom ste se pri - 
družili razvoju čedalje bolj priljubljenega 
kulinaričnega turizma v Sloveniji. Športni 
turizem je bil v središču lanskega festivala, z 
nalogo Na kolo za zdravo telo v deželo 
Bavšare, škratov in Zlatoroga, v okviru 
katere ste izdelali tri kolesarske poti in 
zgibanke za vsako pot in ste se krepitvi 
športnega turizma v Sloveniji pridružili že 
pred leti. 
____Prav za omenjeni turistični produkt ste 
na regionalnem tekmovanju prejeli zlato 
priznanje za najboljšo stojnico, da sodite med 
najbolj uspešne udeležence festivala pa ste 
dokazali tudi z nalogo Počitniško naselje 
Žarek o prenovi bovške vojašnice, ko ste 
postali regionalni prvaki, dosegli ste drugo 
mesto na državnem tekmovanju in zlato 
priznanje za najboljšega igralca. 
____Vsebino Etnološke tematske poti ste 
načrtovali s pomočjo LTO Bovec in z njo 
ponovno dosegli 1. mesto na regionalnem 
festivalu, na državnem pa tretje, prejeli pa ste 
tudi posebno zlato priznanje za najboljšo 
razstavo. Na jubilejnem 20. festivalu TPLG 
se je zgodba ponovno ponovila z nalogo 
Združeni k uspehu – omenjeni festival je bil 
za Sekcijo Mladih TD Bovec nekaj posebne-
ga, saj ste prav v Bovcu gostili državni 
festival. Vsi našteti uspehi dokazujejo, da 
sodite med najbolj uspešne predstavnike 
turističnega podmladka v Sloveniji. 
____Eden od skrivnosti vašega uspeha je 
brez dvoma to, da vas že četrt stoletja vodi 
predana mentorica Nataša Bartol. Ob tej 
priložnosti bi se vam želel zahvaliti za 
obogatitev programov Turistične zveze 
Slovenije z inovativnimi turističnimi pro- 
dukti, ki hkrati bogatijo tudi Bovec kot eno 

najbolj priljubljenih slovenskih turističnih 
destinacij. Še bolj nas veseli, da ste se 
prilagodili novim razmeram in tudi v čisto 
komercialnem smislu sodite med uspešnejši 
podmladek, ki je z različnimi akcijami, 
prodajo izdelkov, donacijami in prejeto 
denarno nagrado, zbral vsoto denarja, 
kakršna redko uspe celo odraslim v 
turističnih društvih. Dokaz, da vam v lokalni 
skupnosti zaupajo je, da so vam prepustili 
skrb za urejenost otroškega igrišča. 
____Eden od osnovnih ciljev naših 
mladinskih programov je poleg spoznavanja 
osnov turistične panoge tudi druženje in 
tkanje medsebojnih vezi. Turizem smo ljudje 
je bil in mora ostati moto tudi, kadar je v igri 
mladinski turizem, kar je bilo moje vodilo 
že v času, ko sem v Sloveniji oral ledino 
na področju organiziranega mladinskega 
turizma. 

____Za konec samo še želja, da čimprej 
obudite vaše sodelovanje v naših mladinskih 
programih, pa najsi gre za Turizmu pomaga 
lastna glava, Več znanja za več turizma, Zlata 
kuhalnica in Turistični vodnik. 

vas! 
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Publikacija je napisana po sosledju šolskih 
let, kar pomeni, da se začne s šolskim letom, 
torej od septembra,  in konča junija oziroma 
avgusta, ker so zajeta še sodelovanja
na raznih poletnih prireditvah. V kroniki 
uporabljamo 2. osebo množine, kar naj- 
večkrat zajema mentorico turističnega 
krožka, učence in vse člane Sekcije mladih 
TD Bovec. 
____Nekateri učenci so poimenovani, kar ne 
pomeni, da drugi niso enakovredni. Seznama 
učencev ni v publikaciji, ker bi mogoče 
kakšnega nehote izpustili.
____Turistična zveza Slovenije (v 
nadaljevanju: TZS) za osnovne šole, vrtce in 
srednje šole že vrsto let organizira različna 
tekmovanja. Najdaljšo tradicijo ima festival 
Turizem pomaga lastna glava (v nadaljevan-
ju: TPLG), v šolskem letu 2023/24 je že 38. 
po vrsti. TZS za festival poleti določi 
tematiko in razpiše natečaj. Tekmovalni del 
festivala se odvija na dveh nivojih: regijskem 
in državnem. Prva leta, nekje do 2008, so 
morale osnovne šole za sodelovanje na 
festivalu pripraviti raziskovalno nalogo, 
desetminutno odrsko predstavitev in razstavo 
na dveh kubičnih metrih. TZS je vsako leto 
sestavila veččlansko ocenjevalno komisijo, 
ki je ocenjevala vse tri naloge skupaj, in še 
posebej za vsako posamezno, ko je bilo 
možno za katero izmed njih dobiti zlato 
priznanje (npr. zlato priznanje za najboljšo 
razstavo). Na regijskem tekmovanju je 
zmagala tista šola, ki je imela največ točk, 
četudi je lahko bilo dovolj točk le za srebrno 
priznanje, in enako je bilo na državnem 

festivalu, vendar so šole večinoma dobile 
zlata priznanja. Zdaj pa morajo šole pripraviti 
projektno nalogo in tržnico. Iz regijskega 
tekmovanja lahko vsi, ki si zaslužijo zlato 
priznanje, sodelujejo na državnem festivalu. 
V tem primeru je lahko več šol nagrajenih z 
zlatim priznanjem in posledično več šol iz 
iste regije sodeluje na državnem festivalu, 
kjer se potegujejo le še za zlata priznanja za 
izjemne dosežke (npr. najboljši promotor, 
ipd.), saj so najvišjo nagrado že prejeli na 
regijskem festivalu.
____Sodelovanje na festivalih je bilo tudi 
finančni zalogaj, še posebej drag je bil 
prevoz. Vsako šolsko leto smo znova reševa - 
li ta izziv, a vsakič smo našli rešitev. Ne- 
malokrat so nam pomagali TD Bovec, TZGP 
in LTO Bovec, danes Javni zavod za turizem 
Dolina Soče. Nekaj krat smo na festival 
potovali skupaj s podružnično šolo Breginj. 
Nemalokrat smo povabili koga od staršev, da 
nas je spremljal, še posebej na dvodnevnih 
festivalih.
____TZS je vsako šolsko leto organiziralo 
različne enodnevne ali večdnevne seminarje 
za mentorje turističnih krožkov.  Udeležba 
mentorice Nataše Bartol teh seminarjev je 
prav gotovo botrovala k uspehom, ki jih je 
turistični krožek dosegal na festivalih.
____Sodelovanje na festivalih je bilo za 
učence koristno iz več vidikov. Mnogi so 
lahko izrazili svoje talente, za katere mogoče 
niso niti vedeli, da jih imajo, in gradili na 
samozavesti, ustvarjali so nova prijateljstva 
ter spoznavali lepote svojega in  drugih 
krajev v Sloveniji. Prav tako so učenci lahko 
opazovali in občudovali naloge, ki so jih 
pripravili sovrstniki drugih osnovnih šol. 
Nemalokrat smo dobili kakšno novo idejo na 
ta račun.

Pogrešamo vas! 
____Na mladih svet stoji, smo poslušali v 
mlajših letih. Ko smo postali nekoliko 
starejši in modrejši, smo si začeli postavljati 

naslednja vprašanja: 
Kako razumeti mlade? Kako jih nagovarjati, 
da bodo čez par let postali aktivni člani 
lokalnih turističnih društev in bodo s svojim 
prostovoljnim delom pomagali pri ustvarjan-
ju slovenske turistične pravljice? Kaj sploh 
veseli in zanima mlade? Kakšne hobije imajo 
in kdo sploh so? 
____Da bi vsaj nekoliko »pogledali v glave« 
naše mladine, smo pri Turistični zvezi 
Slovenije že pred 38. leti zasnovali projekt z 
naslovom Turizmu pomaga lastna glava, ki 
osnovnošolsko mladino spodbuja, da se 
vključi v turistično udejstvovanje v domačem 
kraju. Pri Turistični zvezi Slovenije smo 
izjemno ponosni na program, ki ga izvajamo 
že skoraj štiri desetletja. To pomeni, da je 
starejši celo od naše prelepe Slovenije. 
Mnogi, ki so se s turizmom začeli spogledo-
vati še kot kratkohlačniki, so zdaj dejavni 
prostovoljci v turističnih društvih ali pa so 
celo njihovi predsedniki.
____Vse do leta 2020 ste na festivalu zelo 
uspešno sodelovali tudi člani Turističnega 
podmladka OŠ Bovec, ki letos praznuje 25. 
obletnico delovanja. Trenutno mladi delujejo 
v okviru Sekcije mladih TD Bovec, ki 
praznuje 20. jubilej. Ne glede na ime, pod 
katerim delujete, ste mladi turistični 
navdušenci dokazali, da udejstvovanje v 
turizmu za vas ni samo muha enodnevnica, 
pač pa poslanstvo, kot ga na Turistični zvezi 
Slovenije zasledujemo že več kot 120. let. 
____Ob okroglem jubileju se vam želimo 
predvsem zahvaliti, ker ste s svojimi 
turističnimi nalogami in produkti dolga leta 
bogatili festival Turizmu pomaga lastna 
glava, ki letos poteka že v 38. izvedbi. 
____Turistični podmladek je letos ustvarjal 
na temo Okusni zakladi: lokalni kulinarični 
spominki z lokalnim pridihom, kar nas je 
spomnilo na vaš produkt Dobrote na 

Bovškem, ko ste v okviru našega projekta 
zbrali recepte in pripravili jedilni list, ki 
spodbuja gostince k bogatejši ponudbi 
bovških jedi. S tem projektom ste se pri - 
družili razvoju čedalje bolj priljubljenega 
kulinaričnega turizma v Sloveniji. Športni 
turizem je bil v središču lanskega festivala, z 
nalogo Na kolo za zdravo telo v deželo 
Bavšare, škratov in Zlatoroga, v okviru 
katere ste izdelali tri kolesarske poti in 
zgibanke za vsako pot in ste se krepitvi 
športnega turizma v Sloveniji pridružili že 
pred leti. 
____Prav za omenjeni turistični produkt ste 
na regionalnem tekmovanju prejeli zlato 
priznanje za najboljšo stojnico, da sodite med 
najbolj uspešne udeležence festivala pa ste 
dokazali tudi z nalogo Počitniško naselje 
Žarek o prenovi bovške vojašnice, ko ste 
postali regionalni prvaki, dosegli ste drugo 
mesto na državnem tekmovanju in zlato 
priznanje za najboljšega igralca. 
____Vsebino Etnološke tematske poti ste 
načrtovali s pomočjo LTO Bovec in z njo 
ponovno dosegli 1. mesto na regionalnem 
festivalu, na državnem pa tretje, prejeli pa ste 
tudi posebno zlato priznanje za najboljšo 
razstavo. Na jubilejnem 20. festivalu TPLG 
se je zgodba ponovno ponovila z nalogo 
Združeni k uspehu – omenjeni festival je bil 
za Sekcijo Mladih TD Bovec nekaj posebne-
ga, saj ste prav v Bovcu gostili državni 
festival. Vsi našteti uspehi dokazujejo, da 
sodite med najbolj uspešne predstavnike 
turističnega podmladka v Sloveniji. 
____Eden od skrivnosti vašega uspeha je 
brez dvoma to, da vas že četrt stoletja vodi 
predana mentorica Nataša Bartol. Ob tej 
priložnosti bi se vam želel zahvaliti za 
obogatitev programov Turistične zveze 
Slovenije z inovativnimi turističnimi pro- 
dukti, ki hkrati bogatijo tudi Bovec kot eno 

najbolj priljubljenih slovenskih turističnih 
destinacij. Še bolj nas veseli, da ste se 
prilagodili novim razmeram in tudi v čisto 
komercialnem smislu sodite med uspešnejši 
podmladek, ki je z različnimi akcijami, 
prodajo izdelkov, donacijami in prejeto 
denarno nagrado, zbral vsoto denarja, 
kakršna redko uspe celo odraslim v 
turističnih društvih. Dokaz, da vam v lokalni 
skupnosti zaupajo je, da so vam prepustili 
skrb za urejenost otroškega igrišča. 
____Eden od osnovnih ciljev naših 
mladinskih programov je poleg spoznavanja 
osnov turistične panoge tudi druženje in 
tkanje medsebojnih vezi. Turizem smo ljudje 
je bil in mora ostati moto tudi, kadar je v igri 
mladinski turizem, kar je bilo moje vodilo 
že v času, ko sem v Sloveniji oral ledino 
na področju organiziranega mladinskega 
turizma. 

____Za konec samo še želja, da čimprej 
obudite vaše sodelovanje v naših mladinskih 
programih, pa najsi gre za Turizmu pomaga 
lastna glava, Več znanja za več turizma, Zlata 
kuhalnica in Turistični vodnik. 
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Nagovor ravnateljice
Osnovne šole Bovec

Pogrešamo vas! 
____Na mladih svet stoji, smo poslušali v 
mlajših letih. Ko smo postali nekoliko 
starejši in modrejši, smo si začeli postavljati 

Letos turistični krožek na OŠ Bovec 
obeležuje 25. obletnico svojega delovanja. 
Krožek vsa leta vodi ga. Nataša Bartol. Pod 
njenim mentorstvom je krožek v okviru 
Sekcije Mladih TD Bovec obiskovalo preko 
160 otrok. Izpeljali so številne aktivnosti, kot 
so čistilne akcije, ustvarjalne delavnice, 

Ob petindvajseti obletnici delovanja 
Sekcije mladih v okviru TD Bovec lahko 
izrečemo le čestitke vsem, ki so pomagali ter 
vodili sekcijo. V prvi vrsti pa bi rad izpostavil 
ustanoviteljico Natašo Bartol, ki je v vseh teh 
petindvajsetih letih vlagala svoj trud in pros- 
ti čas, da je vodila ter usmerjala mladino.            
____Vsi uspehi oziroma dosežki so opisani v 
publikaciji, zato tudi tega ne bi ponavljal, rad 
pa bi rekel le to: Ko bi le bilo v naši dolini 
več takih ljudi, kot je Nataša, saj je s svojo 
energijo pomagala in prispevala k razvoju 
našega kraja, ki je zaradi nje postal še veliko 
lepši. Srčno upam, da bo Sekcija delovala še 
mnoga leta. Zahvaljujem se tudi vsem 
ostalim, ki so v teh letih v njej sodelovali, še 
posebej pa otrokom, ki so prav tako svoj 
prosti čas namenili razvoju našega kraja. Še 
enkrat torej iskrena hvala vsem sodelujočim!

naslednja vprašanja: 
Kako razumeti mlade? Kako jih nagovarjati, 
da bodo čez par let postali aktivni člani 
lokalnih turističnih društev in bodo s svojim 
prostovoljnim delom pomagali pri ustvarjan-
ju slovenske turistične pravljice? Kaj sploh 
veseli in zanima mlade? Kakšne hobije imajo 
in kdo sploh so? 
____Da bi vsaj nekoliko »pogledali v glave« 
naše mladine, smo pri Turistični zvezi 
Slovenije že pred 38. leti zasnovali projekt z 
naslovom Turizmu pomaga lastna glava, ki 
osnovnošolsko mladino spodbuja, da se 
vključi v turistično udejstvovanje v domačem 
kraju. Pri Turistični zvezi Slovenije smo 
izjemno ponosni na program, ki ga izvajamo 
že skoraj štiri desetletja. To pomeni, da je 
starejši celo od naše prelepe Slovenije. 
Mnogi, ki so se s turizmom začeli spogledo-
vati še kot kratkohlačniki, so zdaj dejavni 
prostovoljci v turističnih društvih ali pa so 
celo njihovi predsedniki.
____Vse do leta 2020 ste na festivalu zelo 
uspešno sodelovali tudi člani Turističnega 
podmladka OŠ Bovec, ki letos praznuje 25. 
obletnico delovanja. Trenutno mladi delujejo 
v okviru Sekcije mladih TD Bovec, ki 
praznuje 20. jubilej. Ne glede na ime, pod 
katerim delujete, ste mladi turistični 
navdušenci dokazali, da udejstvovanje v 
turizmu za vas ni samo muha enodnevnica, 
pač pa poslanstvo, kot ga na Turistični zvezi 
Slovenije zasledujemo že več kot 120. let. 
____Ob okroglem jubileju se vam želimo 
predvsem zahvaliti, ker ste s svojimi 
turističnimi nalogami in produkti dolga leta 
bogatili festival Turizmu pomaga lastna 
glava, ki letos poteka že v 38. izvedbi. 
____Turistični podmladek je letos ustvarjal 
na temo Okusni zakladi: lokalni kulinarični 
spominki z lokalnim pridihom, kar nas je 
spomnilo na vaš produkt Dobrote na 

Bovškem, ko ste v okviru našega projekta 
zbrali recepte in pripravili jedilni list, ki 
spodbuja gostince k bogatejši ponudbi 
bovških jedi. S tem projektom ste se pri - 
družili razvoju čedalje bolj priljubljenega 
kulinaričnega turizma v Sloveniji. Športni 
turizem je bil v središču lanskega festivala, z 
nalogo Na kolo za zdravo telo v deželo 
Bavšare, škratov in Zlatoroga, v okviru 
katere ste izdelali tri kolesarske poti in 
zgibanke za vsako pot in ste se krepitvi 
športnega turizma v Sloveniji pridružili že 
pred leti. 
____Prav za omenjeni turistični produkt ste 
na regionalnem tekmovanju prejeli zlato 
priznanje za najboljšo stojnico, da sodite med 
najbolj uspešne udeležence festivala pa ste 
dokazali tudi z nalogo Počitniško naselje 
Žarek o prenovi bovške vojašnice, ko ste 
postali regionalni prvaki, dosegli ste drugo 
mesto na državnem tekmovanju in zlato 
priznanje za najboljšega igralca. 
____Vsebino Etnološke tematske poti ste 
načrtovali s pomočjo LTO Bovec in z njo 
ponovno dosegli 1. mesto na regionalnem 
festivalu, na državnem pa tretje, prejeli pa ste 
tudi posebno zlato priznanje za najboljšo 
razstavo. Na jubilejnem 20. festivalu TPLG 
se je zgodba ponovno ponovila z nalogo 
Združeni k uspehu – omenjeni festival je bil 
za Sekcijo Mladih TD Bovec nekaj posebne-
ga, saj ste prav v Bovcu gostili državni 
festival. Vsi našteti uspehi dokazujejo, da 
sodite med najbolj uspešne predstavnike 
turističnega podmladka v Sloveniji. 
____Eden od skrivnosti vašega uspeha je 
brez dvoma to, da vas že četrt stoletja vodi 
predana mentorica Nataša Bartol. Ob tej 
priložnosti bi se vam želel zahvaliti za 
obogatitev programov Turistične zveze 
Slovenije z inovativnimi turističnimi pro- 
dukti, ki hkrati bogatijo tudi Bovec kot eno 

najbolj priljubljenih slovenskih turističnih 
destinacij. Še bolj nas veseli, da ste se 
prilagodili novim razmeram in tudi v čisto 
komercialnem smislu sodite med uspešnejši 
podmladek, ki je z različnimi akcijami, 
prodajo izdelkov, donacijami in prejeto 
denarno nagrado, zbral vsoto denarja, 
kakršna redko uspe celo odraslim v 
turističnih društvih. Dokaz, da vam v lokalni 
skupnosti zaupajo je, da so vam prepustili 
skrb za urejenost otroškega igrišča. 
____Eden od osnovnih ciljev naših 
mladinskih programov je poleg spoznavanja 
osnov turistične panoge tudi druženje in 
tkanje medsebojnih vezi. Turizem smo ljudje 
je bil in mora ostati moto tudi, kadar je v igri 
mladinski turizem, kar je bilo moje vodilo 
že v času, ko sem v Sloveniji oral ledino 
na področju organiziranega mladinskega 
turizma. 

____Za konec samo še želja, da čimprej 
obudite vaše sodelovanje v naših mladinskih 
programih, pa najsi gre za Turizmu pomaga 
lastna glava, Več znanja za več turizma, Zlata 
kuhalnica in Turistični vodnik. 

Denise Šuler Rutar, ravnateljica OŠ Bovec

novoletni bazar, kino predstava, prireditev 
Mladi za mlade in prodajo spominkov Wca z 
Bca, ki so jo izdelali sami. Do leta 2020 so 
skrbeli za urejenost otroškega igrišča. Delo 
turističnega krožka ima za učence izjemen 
učno-vzgojni pomen. Otroke seznanja s 
kulturno in zgodovinsko dediščino na 
Bovškem ter spodbuja njihovo ustvarjalnost 
in kreativnost na področju turizma. Izjemne-
ga pomena je razvijanje zavedanja že pri 
najmlajših, da je turizem pomembna 
dejavnost naših krajev.
____Ob pomembni obletnici delovanja vam 
iskreno čestitam in želim še veliko uspešnih 
in zanimivih projektov.

Nagovor predsednika
Turističnega društva Bovec
Adem Omerović, predsednik UO TD Bovec

Turistični krožek OŠ Bovec
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Pogrešamo vas! 
____Na mladih svet stoji, smo poslušali v 
mlajših letih. Ko smo postali nekoliko 
starejši in modrejši, smo si začeli postavljati 

naslednja vprašanja: 
Kako razumeti mlade? Kako jih nagovarjati, 
da bodo čez par let postali aktivni člani 
lokalnih turističnih društev in bodo s svojim 
prostovoljnim delom pomagali pri ustvarjan-
ju slovenske turistične pravljice? Kaj sploh 
veseli in zanima mlade? Kakšne hobije imajo 
in kdo sploh so? 
____Da bi vsaj nekoliko »pogledali v glave« 
naše mladine, smo pri Turistični zvezi 
Slovenije že pred 38. leti zasnovali projekt z 
naslovom Turizmu pomaga lastna glava, ki 
osnovnošolsko mladino spodbuja, da se 
vključi v turistično udejstvovanje v domačem 
kraju. Pri Turistični zvezi Slovenije smo 
izjemno ponosni na program, ki ga izvajamo 
že skoraj štiri desetletja. To pomeni, da je 
starejši celo od naše prelepe Slovenije. 
Mnogi, ki so se s turizmom začeli spogledo-
vati še kot kratkohlačniki, so zdaj dejavni 
prostovoljci v turističnih društvih ali pa so 
celo njihovi predsedniki.
____Vse do leta 2020 ste na festivalu zelo 
uspešno sodelovali tudi člani Turističnega 
podmladka OŠ Bovec, ki letos praznuje 25. 
obletnico delovanja. Trenutno mladi delujejo 
v okviru Sekcije mladih TD Bovec, ki 
praznuje 20. jubilej. Ne glede na ime, pod 
katerim delujete, ste mladi turistični 
navdušenci dokazali, da udejstvovanje v 
turizmu za vas ni samo muha enodnevnica, 
pač pa poslanstvo, kot ga na Turistični zvezi 
Slovenije zasledujemo že več kot 120. let. 
____Ob okroglem jubileju se vam želimo 
predvsem zahvaliti, ker ste s svojimi 
turističnimi nalogami in produkti dolga leta 
bogatili festival Turizmu pomaga lastna 
glava, ki letos poteka že v 38. izvedbi. 
____Turistični podmladek je letos ustvarjal 
na temo Okusni zakladi: lokalni kulinarični 
spominki z lokalnim pridihom, kar nas je 
spomnilo na vaš produkt Dobrote na 

Bovškem, ko ste v okviru našega projekta 
zbrali recepte in pripravili jedilni list, ki 
spodbuja gostince k bogatejši ponudbi 
bovških jedi. S tem projektom ste se pri - 
družili razvoju čedalje bolj priljubljenega 
kulinaričnega turizma v Sloveniji. Športni 
turizem je bil v središču lanskega festivala, z 
nalogo Na kolo za zdravo telo v deželo 
Bavšare, škratov in Zlatoroga, v okviru 
katere ste izdelali tri kolesarske poti in 
zgibanke za vsako pot in ste se krepitvi 
športnega turizma v Sloveniji pridružili že 
pred leti. 
____Prav za omenjeni turistični produkt ste 
na regionalnem tekmovanju prejeli zlato 
priznanje za najboljšo stojnico, da sodite med 
najbolj uspešne udeležence festivala pa ste 
dokazali tudi z nalogo Počitniško naselje 
Žarek o prenovi bovške vojašnice, ko ste 
postali regionalni prvaki, dosegli ste drugo 
mesto na državnem tekmovanju in zlato 
priznanje za najboljšega igralca. 
____Vsebino Etnološke tematske poti ste 
načrtovali s pomočjo LTO Bovec in z njo 
ponovno dosegli 1. mesto na regionalnem 
festivalu, na državnem pa tretje, prejeli pa ste 
tudi posebno zlato priznanje za najboljšo 
razstavo. Na jubilejnem 20. festivalu TPLG 
se je zgodba ponovno ponovila z nalogo 
Združeni k uspehu – omenjeni festival je bil 
za Sekcijo Mladih TD Bovec nekaj posebne-
ga, saj ste prav v Bovcu gostili državni 
festival. Vsi našteti uspehi dokazujejo, da 
sodite med najbolj uspešne predstavnike 
turističnega podmladka v Sloveniji. 
____Eden od skrivnosti vašega uspeha je 
brez dvoma to, da vas že četrt stoletja vodi 
predana mentorica Nataša Bartol. Ob tej 
priložnosti bi se vam želel zahvaliti za 
obogatitev programov Turistične zveze 
Slovenije z inovativnimi turističnimi pro- 
dukti, ki hkrati bogatijo tudi Bovec kot eno 

najbolj priljubljenih slovenskih turističnih 
destinacij. Še bolj nas veseli, da ste se 
prilagodili novim razmeram in tudi v čisto 
komercialnem smislu sodite med uspešnejši 
podmladek, ki je z različnimi akcijami, 
prodajo izdelkov, donacijami in prejeto 
denarno nagrado, zbral vsoto denarja, 
kakršna redko uspe celo odraslim v 
turističnih društvih. Dokaz, da vam v lokalni 
skupnosti zaupajo je, da so vam prepustili 
skrb za urejenost otroškega igrišča. 
____Eden od osnovnih ciljev naših 
mladinskih programov je poleg spoznavanja 
osnov turistične panoge tudi druženje in 
tkanje medsebojnih vezi. Turizem smo ljudje 
je bil in mora ostati moto tudi, kadar je v igri 
mladinski turizem, kar je bilo moje vodilo 
že v času, ko sem v Sloveniji oral ledino 
na področju organiziranega mladinskega 
turizma. 

____Za konec samo še želja, da čimprej 
obudite vaše sodelovanje v naših mladinskih 
programih, pa najsi gre za Turizmu pomaga 
lastna glava, Več znanja za več turizma, Zlata 
kuhalnica in Turistični vodnik. 

Nagovor ekipe javnega zavoda za turizem
Dolina Soče
Ekipa javnega zavoda za turizem Dolina Soče

Dragi člani in članice, ob tem čudovitem 
jubileju, ko praznujemo 25. obletnico 
delovanja Turističnega krožka na Osnovni 
šoli Bovec, nam je v čast z vami podeliti 
nekaj misli.
____Pred četrt stoletja je mentorica Nataša 
stopila na pot, ki je postala nepogrešljiv del 
šolanja prenekaterega osnovnošolca v 
Bovcu. Natašina predanost in strast do 
turizma so krožek vodile skozi leta, polna 
dogodkov, projektov in tekmovanj. Danes 
smo lahko vsi ponosni na več kot 160 članov, 
ki so s svojo vnemo in zavzetostjo soustvar-
jali bogato zgodovino krožka.
____Veseli nas, da je Javni zavod za turizem 
Dolina Soče vedno prepoznaval pomen 
krožka za lokalno skupnost ter za krepitev 
lokalne pripadnosti pri mladih. Turizem ni le 
gospodarska dejavnost, ampak je tudi način 
življenja, ki ga soustvarjamo vsi skupaj.
____Ob tej priložnosti se obračamo na vas, 
dragi starši, da bi skupaj prepoznali pomem-
bnost Turističnega krožka za lokalni turizem. 
V krožku se naši otroci ne le učijo, ampak 
tudi vzgajajo občutek za skupnost, za lepote 
našega kraja in za pomen ohranjanja narave. 
Zgodnje izobraževanje in ozaveščanje o 
turizmu sta ključna za prihodnost Bovca in 
doline Soče.
____Za konec bi se radi zahvalili vsem 
bivšim članom in članicam ter mentorici 
Nataši, ki so skupaj s svojo predanostjo in 
energijo krožek pripeljali do tega zavidanja 
vrednega jubileja.

Naj nam bo ta praznik v ponos in spodbuda 
za nadaljnje delo v dobro naše skupnosti.

Turistični krožek OŠ Bovec



Začetki
Vtem šolskem letu je osemletko obiskovalo 
296 otrok (144 učencev v nižjih razredih, 155 
učencev v višjih razredih), od tega 22 
učencev na podružnični šoli na Žagi, 
podružnična šola v Soči pa je bila zaprta 
zaradi posledic potresa.
____Na uvodni uri se je zbralo 32 učencev od 
tretjega do osmega razreda, zato se je skupina 
razdelila v dve manjši skupini, kar se ni 
najbolje obneslo, zato je ostala le ena 
skupina, ki se je odločila, da se bo udeležila 
13. festivala TPLG. Naslov teme je bil Moj 
kraj – turistični kraj. Ker je festival zahteval 
tri naloge, t.j. pisno nalogo, razstavo in 
odrsko predstavitev, smo se takoj lotili dela.   
____Najprej smo zbrali informacije o Bovcu 
(kulturno - zgodovinske, športne in naravne 
znamenitosti) ter vse te podatke strnili v 
prospekt. Vzporedno smo izvedli ankete. 
Pomagali so nam župan Siniša Germovšek, 
župnik Stanko Sivec, zaposleni na Agenciji 
Avrigo, Soča Rafting, Društvo 1313, hoteli 
Alpkomerc Bovec. Ob tem smo dobili grobo 
predstavo, kako razmišljajo vpleteni o 
turizmu  in pomembnosti prospekta kot 
promociji kraja. Z odrsko predstavitvijo smo 
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želeli prikazati, da kljub posledicam 
velikonočnega potresa pred slabim letom 
vse, kar je Bovško ponujalo, še vedno deluje.   
____Pri razstavi smo bili iznajdljivi in z 
majhnimi stroški prikazali vso ponudbo na 
Bovškem. Z našo takratno maskoto- 
kozorogom, ki jo je ilustriral David Štulc 
Zornik,  smo uspeli prikazati vse dejavnosti 
na Bovškem. Med pripravami na festival smo 
bili deležni obiska podmladkarjev iz OŠ 
Bled, ki so nam dali veliko dobrih nasvetov. 
Na regijsko tekmovanje smo šli 19. marca 
1999 v Zgornje Gorje pri Bledu, na 
Gorenjsko. Na TZS so ocenili, da je to za nas 
najbližji regijski festival. To je bilo edino 
sodelovanje na Gorenjskem. Zmagala je OŠ 
Matije Valjavca iz Preddvora. V odrski 
predstavitvi smo uprizorili potres in 
turistično življenje po njem, s katerim smo 
užili veliko podporo v občinstvu, saj so 
prepoznali našo srčnost in iznajdljivost, kar 
je bila za nas največja nagrada in motivacija 
za nadaljnje delo. Domov pa smo odnesli 
bronasto priznanje.  Obiskali smo tudi Bled, 
kjer so nam sovrstniki razkazali njegove 
znamenitosti. Srebrno priznanje pa smo si 
prislužili z razstavo in sodelovanjem na 
dvodnevnem državnem festivalu v Lendavi, 
ki je potekal 22. in 23. aprila 1999. Prenočili 
smo v počitniškem apartmaju  v Moravskih 
toplicah namesto pri vrstnikih, kot je bila 
praksa. 

13. Festival TPLG Naša zamisel

Regijski festival
Zgornje Gorje

Kdaj
19. 3. 1999

Državni festival
Lendava

Kdaj
22. in 23. 4. 1999

Uvrstitev
Bronasto priznanje

Uvrstitev
Srebrno priznanje

Moj kraj, turistični kraj Zgibanka “Bovec”

Začetek šolskega leta je bila izvedba 
krožka pod velikim vprašanjem, saj je 
izgledalo, da ne bo dovolj učencev za 
pripravo naloge za festival, in je že kazalo na 
potrebe po drugačnih vsebinah krožka. Vizija 
je bila, da bi se oblikovali dve skupini- ena bi 
se učila vodenja, druga bi se pripravljala na 
14. festival TPLG s tematskim naslovom 
Slovenija dežela dobrot. Nazadnje se je le 
zbralo toliko učencev, da smo zagrizli v 
tematiko, ki nam je postala zanimiva, in 
veseli smo bili, da smo se jo lotili. Vsi začetki 
predstavljajo izziv, tudi nam, čeprav nismo 
vedeli, kje bi se lotili. Najprej smo ugotovili, 
da se lokalnih jedi ne ponuja skorajda 
nikjer, še največ jih je bilo najti na različ -
nih kulturno-zabavnih prireditvah. Povabili 
smo številne goste, ki so nam predstavili 
bovško kulinariko. Ga. Ana Mlekuž  nam je 
predstavila recept in pripravo buških krafov, 
Vlasta Komac nam je predstavila nekaj 
običajev, Medard Berginc, pridelovalec 
žganja in kisa, je predstavil svoje začet - 
ke blagovne znamke Kilc, David Ostan 
ovčerejo in sirarstvo. Takratni župan Siniša 
Germovšek nas je oskrbel z nekaj dokument-
acije in nam veliko povedal o nekoč 
tradicionalni prireditvi »Čomparska noč«. Po 
vseh teh pridobljenih informacijah in znanjih 
je nastala naloga »Dobrote na Bovškem«. 
Zbrali smo veliko receptov, zahvaljujoč tudi 
delovni skupini na Občini Bovec. Udeleženci 
programa javnih del v projektu usposabljanje 

za trženje v turizmu so pod okriljem Zavoda 
RS za zaposlovanje, OE Nova Gorica 
in Občine Bovec opravili popis turističnih 
potencialov in s tem tudi popis jedi oz. 
kulinarične posebnosti na Bovškem. 
Po intenzivnem delu smo  pripravili pisno 
nalogo z nekaj zgodovine o hrani na 
Bovškem, nekaj receptov, slovarjem, opisom 
pridelave sira in skute ter opisom prireditev, 
kjer je (bilo) možno okušati bovške jedi. 
Spoznali  smo še nam neznane jedi, kot so  
cvejbr, prsuto, friko, kaljo in še veliko 
drugega. Za gostinske ponudnike smo 
izdelali jedilni list z bovškimi jedmi, ki ga 
niso ravno lepo sprejeli, a danes je moč na 
večini jedilnih listih v večni gostinskih 
obratih najti nekaj lokalnih jedi, in tega smo 
veseli. Na razstavo, ki je dejansko izstopala s 
svojo obliko in živo rumeno barvo sira, smo 
bili več kot ponosni. Sir je bil skoraj 2 metra 
visok in narejen iz stiropora. Ga. Marija 
Urbanc nas je naučila speči sirkovce, ki smo 
jih ponujali obiskovalcem naše razstave. 
Obetali smo si dobre rezultate in za las 
zgrešili prvo mesto na regijskem tekmovan-
ju. Navkljub finančnim težavam smo se 
udeležili 14. državnega festivala TPLG v 
Velenju in prejeli  prvo zlato priznanje za 
razstavo. Izkušnja je bila zlata vredna, saj 
smo se veliko naučili od drugih šol in spletli 

nova prijateljstva, spoznali mesto Velenje in 
rudnik premoga, saj so se učenci družili s 
sovrstniki v avli OŠ Šalek in  prenočili v 
Domu učencev (dijaškem domu).
____V tem šolskem letu pa se nismo ukvarja-
li le s festivalom, ampak smo prepo - 
znali potrebo po organiziranju dodatnih 
prireditev.  Zato smo v šolski jedilnici ob 
ponedeljkih v mesecu marcu organizirali 
prireditev »Društva se predstavijo«. 
Predstavili so se: Društvo 1313 (6.3.2000), 
Turistično društvo Soča Trenta (20.3.2000), 
ženski pevski zbor Iskra (26.3.2000), 
Turistično društvo Log pod Mangartom in 
Društvo ARS (3.4.2000), skupaj z  Aktivom 
bovških žena pa smo predstavili tudi 
turistični krožek (13.3.2000). Prireditve so 
bile zelo, zelo dobro obiskane, najbrž je temu 
botrovalo pomanjkanje drugih prireditev in 
prireditvenih prostorov. Priprava le - teh 
prireditev nam je dala zagon in pogum za 
organizacijo drugih aktivnosti.         
____Poleg teh prireditev pa smo organizirali 
čistilno akcijo »Pometimo pred svojim 
pragom« in ocenili urejenost kraja. Rezultate 
smo izpostavili v obliki razstave na kateri 
smo izpisali en komentar, ki je naletel na 
neodobravanje. Za nas pa je bila to tista 
negativna  izkušnja, iz katere smo se naučili, 
kako se pravilno uporabljajo besede oz. 
komentarji.

Turistični krožek OŠ Bovec

1998 - 1999



Bovška 
kulinarika

Odrska predstavitev naloge Dobrote na Bovškem na 
osnovni šoli Bovec
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Začetek šolskega leta je bila izvedba 
krožka pod velikim vprašanjem, saj je 
izgledalo, da ne bo dovolj učencev za 
pripravo naloge za festival, in je že kazalo na 
potrebe po drugačnih vsebinah krožka. Vizija 
je bila, da bi se oblikovali dve skupini- ena bi 
se učila vodenja, druga bi se pripravljala na 
14. festival TPLG s tematskim naslovom 
Slovenija dežela dobrot. Nazadnje se je le 
zbralo toliko učencev, da smo zagrizli v 
tematiko, ki nam je postala zanimiva, in 
veseli smo bili, da smo se jo lotili. Vsi začetki 
predstavljajo izziv, tudi nam, čeprav nismo 
vedeli, kje bi se lotili. Najprej smo ugotovili, 
da se lokalnih jedi ne ponuja skorajda 
nikjer, še največ jih je bilo najti na različ -
nih kulturno-zabavnih prireditvah. Povabili 
smo številne goste, ki so nam predstavili 
bovško kulinariko. Ga. Ana Mlekuž  nam je 
predstavila recept in pripravo buških krafov, 
Vlasta Komac nam je predstavila nekaj 
običajev, Medard Berginc, pridelovalec 
žganja in kisa, je predstavil svoje začet - 
ke blagovne znamke Kilc, David Ostan 
ovčerejo in sirarstvo. Takratni župan Siniša 
Germovšek nas je oskrbel z nekaj dokument-
acije in nam veliko povedal o nekoč 
tradicionalni prireditvi »Čomparska noč«. Po 
vseh teh pridobljenih informacijah in znanjih 
je nastala naloga »Dobrote na Bovškem«. 
Zbrali smo veliko receptov, zahvaljujoč tudi 
delovni skupini na Občini Bovec. Udeleženci 
programa javnih del v projektu usposabljanje 

za trženje v turizmu so pod okriljem Zavoda 
RS za zaposlovanje, OE Nova Gorica 
in Občine Bovec opravili popis turističnih 
potencialov in s tem tudi popis jedi oz. 
kulinarične posebnosti na Bovškem. 
Po intenzivnem delu smo  pripravili pisno 
nalogo z nekaj zgodovine o hrani na 
Bovškem, nekaj receptov, slovarjem, opisom 
pridelave sira in skute ter opisom prireditev, 
kjer je (bilo) možno okušati bovške jedi. 
Spoznali  smo še nam neznane jedi, kot so  
cvejbr, prsuto, friko, kaljo in še veliko 
drugega. Za gostinske ponudnike smo 
izdelali jedilni list z bovškimi jedmi, ki ga 
niso ravno lepo sprejeli, a danes je moč na 
večini jedilnih listih v večni gostinskih 
obratih najti nekaj lokalnih jedi, in tega smo 
veseli. Na razstavo, ki je dejansko izstopala s 
svojo obliko in živo rumeno barvo sira, smo 
bili več kot ponosni. Sir je bil skoraj 2 metra 
visok in narejen iz stiropora. Ga. Marija 
Urbanc nas je naučila speči sirkovce, ki smo 
jih ponujali obiskovalcem naše razstave. 
Obetali smo si dobre rezultate in za las 
zgrešili prvo mesto na regijskem tekmovan-
ju. Navkljub finančnim težavam smo se 
udeležili 14. državnega festivala TPLG v 
Velenju in prejeli  prvo zlato priznanje za 
razstavo. Izkušnja je bila zlata vredna, saj 
smo se veliko naučili od drugih šol in spletli 

nova prijateljstva, spoznali mesto Velenje in 
rudnik premoga, saj so se učenci družili s 
sovrstniki v avli OŠ Šalek in  prenočili v 
Domu učencev (dijaškem domu).
____V tem šolskem letu pa se nismo ukvarja-
li le s festivalom, ampak smo prepo - 
znali potrebo po organiziranju dodatnih 
prireditev.  Zato smo v šolski jedilnici ob 
ponedeljkih v mesecu marcu organizirali 
prireditev »Društva se predstavijo«. 
Predstavili so se: Društvo 1313 (6.3.2000), 
Turistično društvo Soča Trenta (20.3.2000), 
ženski pevski zbor Iskra (26.3.2000), 
Turistično društvo Log pod Mangartom in 
Društvo ARS (3.4.2000), skupaj z  Aktivom 
bovških žena pa smo predstavili tudi 
turistični krožek (13.3.2000). Prireditve so 
bile zelo, zelo dobro obiskane, najbrž je temu 
botrovalo pomanjkanje drugih prireditev in 
prireditvenih prostorov. Priprava le - teh 
prireditev nam je dala zagon in pogum za 
organizacijo drugih aktivnosti.         
____Poleg teh prireditev pa smo organizirali 
čistilno akcijo »Pometimo pred svojim 
pragom« in ocenili urejenost kraja. Rezultate 
smo izpostavili v obliki razstave na kateri 
smo izpisali en komentar, ki je naletel na 
neodobravanje. Za nas pa je bila to tista 
negativna  izkušnja, iz katere smo se naučili, 
kako se pravilno uporabljajo besede oz. 
komentarji.

Turistični krožek OŠ Bovec

1999 - 2000
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14. Festival TPLG Naša zamisel

Regijski festival
Dobravlje

Kdaj
16. 3. 2000

Državni festival
Velenje

Kdaj
20. in 21. 4. 2000 

Uvrstitev
Srebrno priznanje

Uvrstitev
Zlato priznanje

Slovenija, dežela dobrot Dobrote na Bovškem

Začetek šolskega leta je bila izvedba 
krožka pod velikim vprašanjem, saj je 
izgledalo, da ne bo dovolj učencev za 
pripravo naloge za festival, in je že kazalo na 
potrebe po drugačnih vsebinah krožka. Vizija 
je bila, da bi se oblikovali dve skupini- ena bi 
se učila vodenja, druga bi se pripravljala na 
14. festival TPLG s tematskim naslovom 
Slovenija dežela dobrot. Nazadnje se je le 
zbralo toliko učencev, da smo zagrizli v 
tematiko, ki nam je postala zanimiva, in 
veseli smo bili, da smo se jo lotili. Vsi začetki 
predstavljajo izziv, tudi nam, čeprav nismo 
vedeli, kje bi se lotili. Najprej smo ugotovili, 
da se lokalnih jedi ne ponuja skorajda 
nikjer, še največ jih je bilo najti na različ -
nih kulturno-zabavnih prireditvah. Povabili 
smo številne goste, ki so nam predstavili 
bovško kulinariko. Ga. Ana Mlekuž  nam je 
predstavila recept in pripravo buških krafov, 
Vlasta Komac nam je predstavila nekaj 
običajev, Medard Berginc, pridelovalec 
žganja in kisa, je predstavil svoje začet - 
ke blagovne znamke Kilc, David Ostan 
ovčerejo in sirarstvo. Takratni župan Siniša 
Germovšek nas je oskrbel z nekaj dokument-
acije in nam veliko povedal o nekoč 
tradicionalni prireditvi »Čomparska noč«. Po 
vseh teh pridobljenih informacijah in znanjih 
je nastala naloga »Dobrote na Bovškem«. 
Zbrali smo veliko receptov, zahvaljujoč tudi 
delovni skupini na Občini Bovec. Udeleženci 
programa javnih del v projektu usposabljanje 

za trženje v turizmu so pod okriljem Zavoda 
RS za zaposlovanje, OE Nova Gorica 
in Občine Bovec opravili popis turističnih 
potencialov in s tem tudi popis jedi oz. 
kulinarične posebnosti na Bovškem. 
Po intenzivnem delu smo  pripravili pisno 
nalogo z nekaj zgodovine o hrani na 
Bovškem, nekaj receptov, slovarjem, opisom 
pridelave sira in skute ter opisom prireditev, 
kjer je (bilo) možno okušati bovške jedi. 
Spoznali  smo še nam neznane jedi, kot so  
cvejbr, prsuto, friko, kaljo in še veliko 
drugega. Za gostinske ponudnike smo 
izdelali jedilni list z bovškimi jedmi, ki ga 
niso ravno lepo sprejeli, a danes je moč na 
večini jedilnih listih v večni gostinskih 
obratih najti nekaj lokalnih jedi, in tega smo 
veseli. Na razstavo, ki je dejansko izstopala s 
svojo obliko in živo rumeno barvo sira, smo 
bili več kot ponosni. Sir je bil skoraj 2 metra 
visok in narejen iz stiropora. Ga. Marija 
Urbanc nas je naučila speči sirkovce, ki smo 
jih ponujali obiskovalcem naše razstave. 
Obetali smo si dobre rezultate in za las 
zgrešili prvo mesto na regijskem tekmovan-
ju. Navkljub finančnim težavam smo se 
udeležili 14. državnega festivala TPLG v 
Velenju in prejeli  prvo zlato priznanje za 
razstavo. Izkušnja je bila zlata vredna, saj 
smo se veliko naučili od drugih šol in spletli 

nova prijateljstva, spoznali mesto Velenje in 
rudnik premoga, saj so se učenci družili s 
sovrstniki v avli OŠ Šalek in  prenočili v 
Domu učencev (dijaškem domu).
____V tem šolskem letu pa se nismo ukvarja-
li le s festivalom, ampak smo prepo - 
znali potrebo po organiziranju dodatnih 
prireditev.  Zato smo v šolski jedilnici ob 
ponedeljkih v mesecu marcu organizirali 
prireditev »Društva se predstavijo«. 
Predstavili so se: Društvo 1313 (6.3.2000), 
Turistično društvo Soča Trenta (20.3.2000), 
ženski pevski zbor Iskra (26.3.2000), 
Turistično društvo Log pod Mangartom in 
Društvo ARS (3.4.2000), skupaj z  Aktivom 
bovških žena pa smo predstavili tudi 
turistični krožek (13.3.2000). Prireditve so 
bile zelo, zelo dobro obiskane, najbrž je temu 
botrovalo pomanjkanje drugih prireditev in 
prireditvenih prostorov. Priprava le - teh 
prireditev nam je dala zagon in pogum za 
organizacijo drugih aktivnosti.         
____Poleg teh prireditev pa smo organizirali 
čistilno akcijo »Pometimo pred svojim 
pragom« in ocenili urejenost kraja. Rezultate 
smo izpostavili v obliki razstave na kateri 
smo izpisali en komentar, ki je naletel na 
neodobravanje. Za nas pa je bila to tista 
negativna  izkušnja, iz katere smo se naučili, 
kako se pravilno uporabljajo besede oz. 
komentarji.

Skeniraj QR kodo
in si oglej našo nalogo!

Mirovanje
Spomladi leta 2000 je bil izvoljen nov 
upravni odbor Turističnega društva Bovec po 
več kot desetletnem mirovanju. Smelo si 
jemljemo zasluge, da je delovanje turistične-
ga krožka spodbudilo k tej aktivnosti. 
____Zaradi selitve mentorice Nataše Bartol v 
tujino je bilo potrebno pridobiti novega 
mentorja oz. mentorico. Nalogi se je odzvala 
Petra Fon Škerjanc, učiteljica likovnega 
pouka, a žal ni bilo dovolj prijav s strani 
učencev in v tem šolskem letu turistični 
krožek ni deloval.

Po enoletni odsotnosti zaradi službenih 
obveznosti v tujini, se je mentorica Nataša 
Bartol vrnila in znova poskusila s turističnim 
krožkom. Po zelo klavrnem začetku, le dva 
učenca sta oddala prijavnici, mentorica ni 
obupala, ampak se je osebno predstavila 
učencem in tako se je prijavilo 40 učencev od 
4. razreda dalje. Svojevrsten izziv, ni kaj! 
____Tokrat se nismo odločili za sodelovanje 
na festivalu TPLG. Šolsko leto smo pričeli s 
proučevanjem propagandnih materialov in 
spominkov. Zdelo se nam je, da je tega 
premalo. Prejeli pa smo povabilo s strani 
vodstva hotela Kanin, da v znamenje dobrega 
sodelovanja z učenci izdelamo novoletno 
okrasitev hotela. Dela smo se lotili z veliko 
vnemo, saj smo bili za svoje delo dobro 
nagrajeni, učenci so dobili vstopnice za 
bazen. Tudi tokrat smo naleteli na eno 
negativno izkušnjo, saj se v hotelu vodstvo in 
osebje ni moglo zediniti o primernosti 
okraskov in je nekaj okraskov končalo v 

garderobi hotelske gospodinje. A ravno ta 
izkušnja nam je dala nov polet in zagon. Med 
delom se nam je porodila ideja in želja, da bi 
zgradili prvo javno otroško igrišče.  Tako je 
nastal prvi novoletni sejem, kjer smo 
prodajali različne ročno izdelane izdelke 
izpod rok osnovnošolcev z namenom, da 
zaslužimo denar za nakup otroškega igrala. 
Sejem je bil v Pirčevi hiši oz. nekdanji 
pekarni (danes se tu nahaja knjigarna). 
Uspešna prodaja nas je zelo  navdušila. V 
sodelovanju s Turističnim društvom smo 
tako pripravili natečaj za najboljši bovški 
turistični spominek ter natečaj objavili v 
lokalnem mesečniku EPIcenter (1.2.2002 
Epicenter letnik III, št. 1, februar 2002). Tudi 
sami smo se lotili ustvarjanja spominkov. 
Všeč nam je bila ideja ovca iz Bovca, a smo 
se domislili, da bi bila Wca z Bca še boljša 
pogruntavščina.  Kmalu je postalo to naše 
prepoznavno ime.  Natečaj se je zaključil z 
izborom najboljših spominkov dne 25. aprila 
2002, z razstavo le-teh in predavanjem dr. 

Janeza Bogataj o vrstah spominkov (teh je 26 
vrst). Turistični krožek ni smel sodelovati kot 
natečajnik med štirinajstimi prijavitelji, a ker 
smo pripravili razstavo iz starih predmetov, 
ki so služili turistom (star kovček, staro kolo, 
star fotoaparat, stare smuči) in spominke, ki 
smo jih sami izdelali, se je ocenjevalna 
komisija vseeno odločila, da za našo 
inovativnost dodeli oz. razdeli drugo mesto 
turističnemu krožku in Petri Fon Škerjanc, ki 
je izdelala obešanko ovca in Bovca iz gline. 
Prvo nagrado je za repliko lesene žlice  prejel 
Zdravko Strajnar, za tretje mesto pa Samo 
Bizjak za kipca vojakov iz 1. svetovne vojne. 
Še dolgo so nam odzvanjale besede dr. 
Janeza Bogataja, da je potrebno na tej 
blagovni delati v prihodnosti, pa četudi v 
centru mesta postavimo le eno bovško ovco.
____A tu se naša vnema še ni zaključila. 
Organizirali smo čistilno akcijo (20.4.2002). 
Na naše veliko presenečenje je bilo preko 
100 udeležencev vseh generacij. To je bil 
svojevrsten dokaz, da je Bovčanom mar za 
svoj kraj, da je bil krožek dober zgled in 
navdih. Najbrž se jih je dotaknilo vabilo, ki 
se je glasilo: Bodite vi nam zgled, da bomo mi 
vaš ponos.
____Prvič smo se udeležili vikend delavnice 
v Kranjski Gori (10.-12.5.2002), kjer se je 
naša vnema še pomnožila, saj smo domov 
prinesli veliko novih idej za nadaljnje delo. 
Takoj smo se lotili priprav za celodnevno 
prireditev »Mladi za mlade«, katere cilj je bil 
zbrati prostovoljne prispevke za gradnjo 
otroškega igrišča. Prireditev, ki se je odvijala 
v Kulturnem domu Bovec (13.7.2002), je 
zajemala sejem s srečelovom, likovno 
delavnico in kulturno zabavno prireditev, ki 
smo jo oblikovali člani turističnega krožka z 
Mirom Mišljenom v glavni vlogi in  z gostom 
kantavtorjem Petrom Della Bianco. Najbrž ni 
potrebno posebej poudarjati, koliko dela je 

bilo potrebno za pripravo takšnega dogodka. 
V tem trenutku si resnično nismo drznili 
pomisliti, navkljub veliki vnemi in trdemu 
delu, da nam bo uspelo v roku enega leta biti 
priča otvoritvi otroškega igrišča.
 

____Za naše delo smo prejeli denarno 
nagrado  Občine Bovec za leto 2002 v višini 
200.000SIT, ki nam jo je podelila občina 
predvsem na skrbi za čisto okolje. Podelitev 
občinskih nagrad se je odvila v trdnjavi 
Kluže 3.7.2002. 
____Do avgusta 2002 smo zbrali 521.900 
SIT in manjkalo nam je še 20.000 SIT za 
nakup igrala. To je pomenilo, da bo treba še 
delati. A z vnemo, ki je nastala,  to sploh ni 
bil problem.

Turistični krožek OŠ Bovec
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Časopisni članek v mesečniku Epicenter

925 let turističnega krožka OŠ Bovec

Začetek šolskega leta je bila izvedba 
krožka pod velikim vprašanjem, saj je 
izgledalo, da ne bo dovolj učencev za 
pripravo naloge za festival, in je že kazalo na 
potrebe po drugačnih vsebinah krožka. Vizija 
je bila, da bi se oblikovali dve skupini- ena bi 
se učila vodenja, druga bi se pripravljala na 
14. festival TPLG s tematskim naslovom 
Slovenija dežela dobrot. Nazadnje se je le 
zbralo toliko učencev, da smo zagrizli v 
tematiko, ki nam je postala zanimiva, in 
veseli smo bili, da smo se jo lotili. Vsi začetki 
predstavljajo izziv, tudi nam, čeprav nismo 
vedeli, kje bi se lotili. Najprej smo ugotovili, 
da se lokalnih jedi ne ponuja skorajda 
nikjer, še največ jih je bilo najti na različ -
nih kulturno-zabavnih prireditvah. Povabili 
smo številne goste, ki so nam predstavili 
bovško kulinariko. Ga. Ana Mlekuž  nam je 
predstavila recept in pripravo buških krafov, 
Vlasta Komac nam je predstavila nekaj 
običajev, Medard Berginc, pridelovalec 
žganja in kisa, je predstavil svoje začet - 
ke blagovne znamke Kilc, David Ostan 
ovčerejo in sirarstvo. Takratni župan Siniša 
Germovšek nas je oskrbel z nekaj dokument-
acije in nam veliko povedal o nekoč 
tradicionalni prireditvi »Čomparska noč«. Po 
vseh teh pridobljenih informacijah in znanjih 
je nastala naloga »Dobrote na Bovškem«. 
Zbrali smo veliko receptov, zahvaljujoč tudi 
delovni skupini na Občini Bovec. Udeleženci 
programa javnih del v projektu usposabljanje 

za trženje v turizmu so pod okriljem Zavoda 
RS za zaposlovanje, OE Nova Gorica 
in Občine Bovec opravili popis turističnih 
potencialov in s tem tudi popis jedi oz. 
kulinarične posebnosti na Bovškem. 
Po intenzivnem delu smo  pripravili pisno 
nalogo z nekaj zgodovine o hrani na 
Bovškem, nekaj receptov, slovarjem, opisom 
pridelave sira in skute ter opisom prireditev, 
kjer je (bilo) možno okušati bovške jedi. 
Spoznali  smo še nam neznane jedi, kot so  
cvejbr, prsuto, friko, kaljo in še veliko 
drugega. Za gostinske ponudnike smo 
izdelali jedilni list z bovškimi jedmi, ki ga 
niso ravno lepo sprejeli, a danes je moč na 
večini jedilnih listih v večni gostinskih 
obratih najti nekaj lokalnih jedi, in tega smo 
veseli. Na razstavo, ki je dejansko izstopala s 
svojo obliko in živo rumeno barvo sira, smo 
bili več kot ponosni. Sir je bil skoraj 2 metra 
visok in narejen iz stiropora. Ga. Marija 
Urbanc nas je naučila speči sirkovce, ki smo 
jih ponujali obiskovalcem naše razstave. 
Obetali smo si dobre rezultate in za las 
zgrešili prvo mesto na regijskem tekmovan-
ju. Navkljub finančnim težavam smo se 
udeležili 14. državnega festivala TPLG v 
Velenju in prejeli  prvo zlato priznanje za 
razstavo. Izkušnja je bila zlata vredna, saj 
smo se veliko naučili od drugih šol in spletli 

nova prijateljstva, spoznali mesto Velenje in 
rudnik premoga, saj so se učenci družili s 
sovrstniki v avli OŠ Šalek in  prenočili v 
Domu učencev (dijaškem domu).
____V tem šolskem letu pa se nismo ukvarja-
li le s festivalom, ampak smo prepo - 
znali potrebo po organiziranju dodatnih 
prireditev.  Zato smo v šolski jedilnici ob 
ponedeljkih v mesecu marcu organizirali 
prireditev »Društva se predstavijo«. 
Predstavili so se: Društvo 1313 (6.3.2000), 
Turistično društvo Soča Trenta (20.3.2000), 
ženski pevski zbor Iskra (26.3.2000), 
Turistično društvo Log pod Mangartom in 
Društvo ARS (3.4.2000), skupaj z  Aktivom 
bovških žena pa smo predstavili tudi 
turistični krožek (13.3.2000). Prireditve so 
bile zelo, zelo dobro obiskane, najbrž je temu 
botrovalo pomanjkanje drugih prireditev in 
prireditvenih prostorov. Priprava le - teh 
prireditev nam je dala zagon in pogum za 
organizacijo drugih aktivnosti.         
____Poleg teh prireditev pa smo organizirali 
čistilno akcijo »Pometimo pred svojim 
pragom« in ocenili urejenost kraja. Rezultate 
smo izpostavili v obliki razstave na kateri 
smo izpisali en komentar, ki je naletel na 
neodobravanje. Za nas pa je bila to tista 
negativna  izkušnja, iz katere smo se naučili, 
kako se pravilno uporabljajo besede oz. 
komentarji.

Novi izzivi in podvigi

Po enoletni odsotnosti zaradi službenih 
obveznosti v tujini, se je mentorica Nataša 
Bartol vrnila in znova poskusila s turističnim 
krožkom. Po zelo klavrnem začetku, le dva 
učenca sta oddala prijavnici, mentorica ni 
obupala, ampak se je osebno predstavila 
učencem in tako se je prijavilo 40 učencev od 
4. razreda dalje. Svojevrsten izziv, ni kaj! 
____Tokrat se nismo odločili za sodelovanje 
na festivalu TPLG. Šolsko leto smo pričeli s 
proučevanjem propagandnih materialov in 
spominkov. Zdelo se nam je, da je tega 
premalo. Prejeli pa smo povabilo s strani 
vodstva hotela Kanin, da v znamenje dobrega 
sodelovanja z učenci izdelamo novoletno 
okrasitev hotela. Dela smo se lotili z veliko 
vnemo, saj smo bili za svoje delo dobro 
nagrajeni, učenci so dobili vstopnice za 
bazen. Tudi tokrat smo naleteli na eno 
negativno izkušnjo, saj se v hotelu vodstvo in 
osebje ni moglo zediniti o primernosti 
okraskov in je nekaj okraskov končalo v 

garderobi hotelske gospodinje. A ravno ta 
izkušnja nam je dala nov polet in zagon. Med 
delom se nam je porodila ideja in želja, da bi 
zgradili prvo javno otroško igrišče.  Tako je 
nastal prvi novoletni sejem, kjer smo 
prodajali različne ročno izdelane izdelke 
izpod rok osnovnošolcev z namenom, da 
zaslužimo denar za nakup otroškega igrala. 
Sejem je bil v Pirčevi hiši oz. nekdanji 
pekarni (danes se tu nahaja knjigarna). 
Uspešna prodaja nas je zelo  navdušila. V 
sodelovanju s Turističnim društvom smo 
tako pripravili natečaj za najboljši bovški 
turistični spominek ter natečaj objavili v 
lokalnem mesečniku EPIcenter (1.2.2002 
Epicenter letnik III, št. 1, februar 2002). Tudi 
sami smo se lotili ustvarjanja spominkov. 
Všeč nam je bila ideja ovca iz Bovca, a smo 
se domislili, da bi bila Wca z Bca še boljša 
pogruntavščina.  Kmalu je postalo to naše 
prepoznavno ime.  Natečaj se je zaključil z 
izborom najboljših spominkov dne 25. aprila 
2002, z razstavo le-teh in predavanjem dr. 

Janeza Bogataj o vrstah spominkov (teh je 26 
vrst). Turistični krožek ni smel sodelovati kot 
natečajnik med štirinajstimi prijavitelji, a ker 
smo pripravili razstavo iz starih predmetov, 
ki so služili turistom (star kovček, staro kolo, 
star fotoaparat, stare smuči) in spominke, ki 
smo jih sami izdelali, se je ocenjevalna 
komisija vseeno odločila, da za našo 
inovativnost dodeli oz. razdeli drugo mesto 
turističnemu krožku in Petri Fon Škerjanc, ki 
je izdelala obešanko ovca in Bovca iz gline. 
Prvo nagrado je za repliko lesene žlice  prejel 
Zdravko Strajnar, za tretje mesto pa Samo 
Bizjak za kipca vojakov iz 1. svetovne vojne. 
Še dolgo so nam odzvanjale besede dr. 
Janeza Bogataja, da je potrebno na tej 
blagovni delati v prihodnosti, pa četudi v 
centru mesta postavimo le eno bovško ovco.
____A tu se naša vnema še ni zaključila. 
Organizirali smo čistilno akcijo (20.4.2002). 
Na naše veliko presenečenje je bilo preko 
100 udeležencev vseh generacij. To je bil 
svojevrsten dokaz, da je Bovčanom mar za 
svoj kraj, da je bil krožek dober zgled in 
navdih. Najbrž se jih je dotaknilo vabilo, ki 
se je glasilo: Bodite vi nam zgled, da bomo mi 
vaš ponos.
____Prvič smo se udeležili vikend delavnice 
v Kranjski Gori (10.-12.5.2002), kjer se je 
naša vnema še pomnožila, saj smo domov 
prinesli veliko novih idej za nadaljnje delo. 
Takoj smo se lotili priprav za celodnevno 
prireditev »Mladi za mlade«, katere cilj je bil 
zbrati prostovoljne prispevke za gradnjo 
otroškega igrišča. Prireditev, ki se je odvijala 
v Kulturnem domu Bovec (13.7.2002), je 
zajemala sejem s srečelovom, likovno 
delavnico in kulturno zabavno prireditev, ki 
smo jo oblikovali člani turističnega krožka z 
Mirom Mišljenom v glavni vlogi in  z gostom 
kantavtorjem Petrom Della Bianco. Najbrž ni 
potrebno posebej poudarjati, koliko dela je 

bilo potrebno za pripravo takšnega dogodka. 
V tem trenutku si resnično nismo drznili 
pomisliti, navkljub veliki vnemi in trdemu 
delu, da nam bo uspelo v roku enega leta biti 
priča otvoritvi otroškega igrišča.
 

____Za naše delo smo prejeli denarno 
nagrado  Občine Bovec za leto 2002 v višini 
200.000SIT, ki nam jo je podelila občina 
predvsem na skrbi za čisto okolje. Podelitev 
občinskih nagrad se je odvila v trdnjavi 
Kluže 3.7.2002. 
____Do avgusta 2002 smo zbrali 521.900 
SIT in manjkalo nam je še 20.000 SIT za 
nakup igrala. To je pomenilo, da bo treba še 
delati. A z vnemo, ki je nastala,  to sploh ni 
bil problem.

Turistični krožek OŠ Bovec
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Po enoletni odsotnosti zaradi službenih 
obveznosti v tujini, se je mentorica Nataša 
Bartol vrnila in znova poskusila s turističnim 
krožkom. Po zelo klavrnem začetku, le dva 
učenca sta oddala prijavnici, mentorica ni 
obupala, ampak se je osebno predstavila 
učencem in tako se je prijavilo 40 učencev od 
4. razreda dalje. Svojevrsten izziv, ni kaj! 
____Tokrat se nismo odločili za sodelovanje 
na festivalu TPLG. Šolsko leto smo pričeli s 
proučevanjem propagandnih materialov in 
spominkov. Zdelo se nam je, da je tega 
premalo. Prejeli pa smo povabilo s strani 
vodstva hotela Kanin, da v znamenje dobrega 
sodelovanja z učenci izdelamo novoletno 
okrasitev hotela. Dela smo se lotili z veliko 
vnemo, saj smo bili za svoje delo dobro 
nagrajeni, učenci so dobili vstopnice za 
bazen. Tudi tokrat smo naleteli na eno 
negativno izkušnjo, saj se v hotelu vodstvo in 
osebje ni moglo zediniti o primernosti 
okraskov in je nekaj okraskov končalo v 

garderobi hotelske gospodinje. A ravno ta 
izkušnja nam je dala nov polet in zagon. Med 
delom se nam je porodila ideja in želja, da bi 
zgradili prvo javno otroško igrišče.  Tako je 
nastal prvi novoletni sejem, kjer smo 
prodajali različne ročno izdelane izdelke 
izpod rok osnovnošolcev z namenom, da 
zaslužimo denar za nakup otroškega igrala. 
Sejem je bil v Pirčevi hiši oz. nekdanji 
pekarni (danes se tu nahaja knjigarna). 
Uspešna prodaja nas je zelo  navdušila. V 
sodelovanju s Turističnim društvom smo 
tako pripravili natečaj za najboljši bovški 
turistični spominek ter natečaj objavili v 
lokalnem mesečniku EPIcenter (1.2.2002 
Epicenter letnik III, št. 1, februar 2002). Tudi 
sami smo se lotili ustvarjanja spominkov. 
Všeč nam je bila ideja ovca iz Bovca, a smo 
se domislili, da bi bila Wca z Bca še boljša 
pogruntavščina.  Kmalu je postalo to naše 
prepoznavno ime.  Natečaj se je zaključil z 
izborom najboljših spominkov dne 25. aprila 
2002, z razstavo le-teh in predavanjem dr. 

Janeza Bogataj o vrstah spominkov (teh je 26 
vrst). Turistični krožek ni smel sodelovati kot 
natečajnik med štirinajstimi prijavitelji, a ker 
smo pripravili razstavo iz starih predmetov, 
ki so služili turistom (star kovček, staro kolo, 
star fotoaparat, stare smuči) in spominke, ki 
smo jih sami izdelali, se je ocenjevalna 
komisija vseeno odločila, da za našo 
inovativnost dodeli oz. razdeli drugo mesto 
turističnemu krožku in Petri Fon Škerjanc, ki 
je izdelala obešanko ovca in Bovca iz gline. 
Prvo nagrado je za repliko lesene žlice  prejel 
Zdravko Strajnar, za tretje mesto pa Samo 
Bizjak za kipca vojakov iz 1. svetovne vojne. 
Še dolgo so nam odzvanjale besede dr. 
Janeza Bogataja, da je potrebno na tej 
blagovni delati v prihodnosti, pa četudi v 
centru mesta postavimo le eno bovško ovco.
____A tu se naša vnema še ni zaključila. 
Organizirali smo čistilno akcijo (20.4.2002). 
Na naše veliko presenečenje je bilo preko 
100 udeležencev vseh generacij. To je bil 
svojevrsten dokaz, da je Bovčanom mar za 
svoj kraj, da je bil krožek dober zgled in 
navdih. Najbrž se jih je dotaknilo vabilo, ki 
se je glasilo: Bodite vi nam zgled, da bomo mi 
vaš ponos.
____Prvič smo se udeležili vikend delavnice 
v Kranjski Gori (10.-12.5.2002), kjer se je 
naša vnema še pomnožila, saj smo domov 
prinesli veliko novih idej za nadaljnje delo. 
Takoj smo se lotili priprav za celodnevno 
prireditev »Mladi za mlade«, katere cilj je bil 
zbrati prostovoljne prispevke za gradnjo 
otroškega igrišča. Prireditev, ki se je odvijala 
v Kulturnem domu Bovec (13.7.2002), je 
zajemala sejem s srečelovom, likovno 
delavnico in kulturno zabavno prireditev, ki 
smo jo oblikovali člani turističnega krožka z 
Mirom Mišljenom v glavni vlogi in  z gostom 
kantavtorjem Petrom Della Bianco. Najbrž ni 
potrebno posebej poudarjati, koliko dela je 

bilo potrebno za pripravo takšnega dogodka. 
V tem trenutku si resnično nismo drznili 
pomisliti, navkljub veliki vnemi in trdemu 
delu, da nam bo uspelo v roku enega leta biti 
priča otvoritvi otroškega igrišča.
 

____Za naše delo smo prejeli denarno 
nagrado  Občine Bovec za leto 2002 v višini 
200.000SIT, ki nam jo je podelila občina 
predvsem na skrbi za čisto okolje. Podelitev 
občinskih nagrad se je odvila v trdnjavi 
Kluže 3.7.2002. 
____Do avgusta 2002 smo zbrali 521.900 
SIT in manjkalo nam je še 20.000 SIT za 
nakup igrala. To je pomenilo, da bo treba še 
delati. A z vnemo, ki je nastala,  to sploh ni 
bil problem.

Podelitev denarne nagrade Občine Bovec v trdnjavi 
Kluže

Pravo presenečenje je bil slab vpis otrok v 
turistični krožek ob začetku šolskega leta. A 
preveč idej je bilo skovanih na vikend 
delavnici v Kranjski Gori, da bi obupali. TD 
Bovec je prvo soboto v oktobru organizi - 
ralo 1. hojo po buških stezah, kjer je imel 
turistični krožek prodajno stojnico  za namen 
zbiranja denarja za otroško igrišče, in je 
prodajal predmete, ki so nastali pri likovnem 
pouku v preteklih šolskih letih (5.10.2002).      
____Tematika 17. festivala TPLG je bila 
ravno pravšnja za eno izmed naših idej. 
Naslov je bil So bili in so veliki ljudje. Na ure 
krožka smo povabili kar nekaj oseb, da bi jih
bolje spoznali. Veseli smo bili obiska 
poznavalke bovške dediščine Vlaste Komac 
in hudomušne Pirčeve Darinke oz. Darinke 

Kravanja. Poseben pečat je pustil modni 
kreator Borut Šulin na 15 letnega Mira 
Mišljena, ki je takoj po srečanju začel 
ustvarjati lastne  modne kreacije in s tem 
prepoznavati svoj talent. Lepo nas je na 
svojem domu sprejel Ambrož Čopi. V 
Kulturnem domu smo se srečali z režiserjem 
Marjanom Bevkom in slikarko Stanko 
Komac Šraj. Tako smo po »nesreči« pripravi-
li prvo verzijo naloge, ki pa ni najbolj 
ustrezala razpisanim pogojem, saj je bilo 
mišljeno, da predstavimo eno osebo ali eno 
društvo, mi pa smo zajeli več oseb, ki 
delujejo ali so delovali na različnih področjih, 
zato smo morali nalogo »preurediti«. Iz že 
zbranega gradiva smo vseeno naredili ličen 
koledar. S pomočjo oblikovalca Grega 
Novaka, zaposlenega v Grafiki Paradoks, je 

nastal zelo lep osem listni A4 koledar, 
razdeljen v 5 tematik: alpinizem s 
Sebastijanom Domenihom in Borisom 
Mlekužem, slikarska umetnost Reneja Čopija 
in Stanke Komac Šraj,  glasbena umetnost 
Ambroža Čopija in Daneta Škerla, gledališka 
umetnost Ite Rine in Marjana Bevka,  
arhitektura Mihaela Štruklja, moda Boruta 
Šulina, razno Darinke Kravanje-Pirc (prva 
bovška šoferka), Ferda Kravanje (vedri 
Ferdo- reden udeleženec maratona »Tri 
srca«,  Vlaste Komac (zbirateljica, pisateljica 
lokalne dediščine), Andreja Stergulca (prvi 
župan Občine Bovec) in dr. Vasje Klavore 
(zdravnik, zgodovinar).  Izdajo koledarja, ki 
je izšel v nakladi 500 izvodov, so finančno 
podprli Občina Bovec, TD Bovec, LTO 
Bovec, Zavarovalnica Triglav d.d. in Iskra 
Bovec d.o.o.
____Sveže natiskani koledar za leto 2003 je 
bil glavni prodajni artikel na že drugem 
novoletnem sejmu, ki je organiziral turistični 
krožek v prostorih nekdanje trgovine Primex. 
Tokrat so sodelovale tudi članice Aktiva 
bovških žena. Sejem je trajal 2 tedna. Novost 
tega leta pa je bila prva Miklavževa ustvarjal-
na delavnica za otroke. Pripravili smo 
dvodnevni program: prvi dan sta Kaja 
Komac in Miro Mišljen pripravila zabavni 
program za otroke, s povabljenimi gosti smo 
ustvarili lanternice, patchwork kroglice, 
pomander, okraske iz slanega testa in pajacke 
iz papirja. Naslednji dan je sledil prodajni 
bazar in kino predstava »Scooby-Doo«, 
katere sponzor je bil LTO Bovec. Izkupiček 
je bil seveda namenjen otroškemu igrišču. 
Prav lepo presenečenje pa je bilo posebno 
darilo, ki smo ga prejeli od Iskre Bovec 
d.o.o.- žig s kozorogom.
____V začetku leta  2003 smo pošteno 
zavihali rokave, ne le da smo morali preured-
iti našo nalogo in jo tudi ustrezno pripraviti, 

ampak nas je doletel še poseben izziv- bili 
smo gostitelji 17. regijskega festivala TPLG.   
Pisna naloga je dobila ime »Čopič in platno, 
Rene Čopi in panjske končnice«.  Rene Čopi 
je izdatno prispeval k vsebini naloge, zato je 
bilo sodelovanje zelo plodno in poučno. Tudi 
razstava je sledila tej vsebini, medtem ko 
smo v odrsko predstavitev vendarle vključili 
večino oseb, zajetih v koledarju. Gostili smo 
sedem šol iz Primorske regije, prvo mesto je 
zasedla OŠ Cirila Kosmača iz Pirana, mi pa 
smo tudi prejeli zlato priznanje za našo 
predstavitev. Aprila pa smo si ogledali še 
druge regijske zmagovalce na 17. državnem 
festivalu na Vranskem. Presenečeni smo bili 
nad velikimi razlikami ocenjevanja med 
nalogami. A mi smo že bili zazrti v naš 
največji projekt, to je otroško igrišče.
____Do pomladi 2003 smo zbrali že slab 
milijon tolarjev (to je cca 4000€), polovico 
tega zneska smo zaslužili s prodajo spomink-
ov Wca z Bca in koledarja »So bili in so 
veliki ljudje na Bovškem«, druga polovica 
zneska pa z nagrado Občine Bovec ter 
donacijami sponzorjev Iskra Bovec d.o.o., 
Droga Portorož, Zavarovalnica Triglav d.d., 
Banka Koper, Mercator d.d., Mlekuž 
Maksim s.p. Še posebej nam je veliko 
pomenila donacija delavcev podjetja Iskra 
Bovec d.o.o., saj so s svojim srečelovom v 
naš kupček prispevali okrog 150.000SIT. 
Zbrali smo dovolj denarja za nakup novega 
igrala in popravilo starih odsluženih igral iz 
starega vrtca.
____Spomladi so stekla dela in otroško 
igrišče smo odprli 12. julija 2003. Starim 
igralom smo dali sveže barve in nove deske 
ter vijake in okolico očistili plevela, nasadili 
nekaj novih trajnic  in se veselili pomoči 
Občine Bovec pri izgradnji varnostnega zidu, 
katerega smo poslikali s cvetjem,  in ureditve 
asfaltnega dela igrišča ter podlage za igrala.  

Otvoritve smo se tako veselili, da smo svoje 
veselje želeli podeliti z vsemi občani in 
obiskovalci Bovca. Na  posebej organizirani 
ustvarjalni delavnici za ta namen smo izdelali 
150 pisanih metuljev iz papirja in razdelili 
vsem trgovcem in drugim obratom, da so jih 
izobesili v svoja izložbena okna. Na sončno 
in toplo, skorajda vročo soboto smo igrišče 
odprli s kratkim kulturnim programom, ki so 
ga izvedli osnovnošolci, in s stotimi baloni, 
na katere smo obesili obvestilo o praznovan-

ju otvoritve otroškega igrišča ter vabilom za 
obisk le-tega. Po blagoslovu župnika Viljema 
Čušina smo jih  izpustili v zrak. Na igrišču 
smo gostili tudi otroško predstavo »Princeska 
na zrnu graha«. 
____Veseli nad uspehom smo upali, da ne 
bodo hitro podrli otroškega igrišča zavoljo 
gradnje nove telovadnice, a nihče si ni 
nadejal, da bo to igrišče stalo celih 17 let.

Turistični krožek OŠ Bovec
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Časopisni članek v mesečniku Epicenter

Otroško igrišče ugledalo
luč sveta

Po enoletni odsotnosti zaradi službenih 
obveznosti v tujini, se je mentorica Nataša 
Bartol vrnila in znova poskusila s turističnim 
krožkom. Po zelo klavrnem začetku, le dva 
učenca sta oddala prijavnici, mentorica ni 
obupala, ampak se je osebno predstavila 
učencem in tako se je prijavilo 40 učencev od 
4. razreda dalje. Svojevrsten izziv, ni kaj! 
____Tokrat se nismo odločili za sodelovanje 
na festivalu TPLG. Šolsko leto smo pričeli s 
proučevanjem propagandnih materialov in 
spominkov. Zdelo se nam je, da je tega 
premalo. Prejeli pa smo povabilo s strani 
vodstva hotela Kanin, da v znamenje dobrega 
sodelovanja z učenci izdelamo novoletno 
okrasitev hotela. Dela smo se lotili z veliko 
vnemo, saj smo bili za svoje delo dobro 
nagrajeni, učenci so dobili vstopnice za 
bazen. Tudi tokrat smo naleteli na eno 
negativno izkušnjo, saj se v hotelu vodstvo in 
osebje ni moglo zediniti o primernosti 
okraskov in je nekaj okraskov končalo v 

garderobi hotelske gospodinje. A ravno ta 
izkušnja nam je dala nov polet in zagon. Med 
delom se nam je porodila ideja in želja, da bi 
zgradili prvo javno otroško igrišče.  Tako je 
nastal prvi novoletni sejem, kjer smo 
prodajali različne ročno izdelane izdelke 
izpod rok osnovnošolcev z namenom, da 
zaslužimo denar za nakup otroškega igrala. 
Sejem je bil v Pirčevi hiši oz. nekdanji 
pekarni (danes se tu nahaja knjigarna). 
Uspešna prodaja nas je zelo  navdušila. V 
sodelovanju s Turističnim društvom smo 
tako pripravili natečaj za najboljši bovški 
turistični spominek ter natečaj objavili v 
lokalnem mesečniku EPIcenter (1.2.2002 
Epicenter letnik III, št. 1, februar 2002). Tudi 
sami smo se lotili ustvarjanja spominkov. 
Všeč nam je bila ideja ovca iz Bovca, a smo 
se domislili, da bi bila Wca z Bca še boljša 
pogruntavščina.  Kmalu je postalo to naše 
prepoznavno ime.  Natečaj se je zaključil z 
izborom najboljših spominkov dne 25. aprila 
2002, z razstavo le-teh in predavanjem dr. 

Janeza Bogataj o vrstah spominkov (teh je 26 
vrst). Turistični krožek ni smel sodelovati kot 
natečajnik med štirinajstimi prijavitelji, a ker 
smo pripravili razstavo iz starih predmetov, 
ki so služili turistom (star kovček, staro kolo, 
star fotoaparat, stare smuči) in spominke, ki 
smo jih sami izdelali, se je ocenjevalna 
komisija vseeno odločila, da za našo 
inovativnost dodeli oz. razdeli drugo mesto 
turističnemu krožku in Petri Fon Škerjanc, ki 
je izdelala obešanko ovca in Bovca iz gline. 
Prvo nagrado je za repliko lesene žlice  prejel 
Zdravko Strajnar, za tretje mesto pa Samo 
Bizjak za kipca vojakov iz 1. svetovne vojne. 
Še dolgo so nam odzvanjale besede dr. 
Janeza Bogataja, da je potrebno na tej 
blagovni delati v prihodnosti, pa četudi v 
centru mesta postavimo le eno bovško ovco.
____A tu se naša vnema še ni zaključila. 
Organizirali smo čistilno akcijo (20.4.2002). 
Na naše veliko presenečenje je bilo preko 
100 udeležencev vseh generacij. To je bil 
svojevrsten dokaz, da je Bovčanom mar za 
svoj kraj, da je bil krožek dober zgled in 
navdih. Najbrž se jih je dotaknilo vabilo, ki 
se je glasilo: Bodite vi nam zgled, da bomo mi 
vaš ponos.
____Prvič smo se udeležili vikend delavnice 
v Kranjski Gori (10.-12.5.2002), kjer se je 
naša vnema še pomnožila, saj smo domov 
prinesli veliko novih idej za nadaljnje delo. 
Takoj smo se lotili priprav za celodnevno 
prireditev »Mladi za mlade«, katere cilj je bil 
zbrati prostovoljne prispevke za gradnjo 
otroškega igrišča. Prireditev, ki se je odvijala 
v Kulturnem domu Bovec (13.7.2002), je 
zajemala sejem s srečelovom, likovno 
delavnico in kulturno zabavno prireditev, ki 
smo jo oblikovali člani turističnega krožka z 
Mirom Mišljenom v glavni vlogi in  z gostom 
kantavtorjem Petrom Della Bianco. Najbrž ni 
potrebno posebej poudarjati, koliko dela je 

bilo potrebno za pripravo takšnega dogodka. 
V tem trenutku si resnično nismo drznili 
pomisliti, navkljub veliki vnemi in trdemu 
delu, da nam bo uspelo v roku enega leta biti 
priča otvoritvi otroškega igrišča.
 

____Za naše delo smo prejeli denarno 
nagrado  Občine Bovec za leto 2002 v višini 
200.000SIT, ki nam jo je podelila občina 
predvsem na skrbi za čisto okolje. Podelitev 
občinskih nagrad se je odvila v trdnjavi 
Kluže 3.7.2002. 
____Do avgusta 2002 smo zbrali 521.900 
SIT in manjkalo nam je še 20.000 SIT za 
nakup igrala. To je pomenilo, da bo treba še 
delati. A z vnemo, ki je nastala,  to sploh ni 
bil problem.

Pravo presenečenje je bil slab vpis otrok v 
turistični krožek ob začetku šolskega leta. A 
preveč idej je bilo skovanih na vikend 
delavnici v Kranjski Gori, da bi obupali. TD 
Bovec je prvo soboto v oktobru organizi - 
ralo 1. hojo po buških stezah, kjer je imel 
turistični krožek prodajno stojnico  za namen 
zbiranja denarja za otroško igrišče, in je 
prodajal predmete, ki so nastali pri likovnem 
pouku v preteklih šolskih letih (5.10.2002).      
____Tematika 17. festivala TPLG je bila 
ravno pravšnja za eno izmed naših idej. 
Naslov je bil So bili in so veliki ljudje. Na ure 
krožka smo povabili kar nekaj oseb, da bi jih
bolje spoznali. Veseli smo bili obiska 
poznavalke bovške dediščine Vlaste Komac 
in hudomušne Pirčeve Darinke oz. Darinke 

Kravanja. Poseben pečat je pustil modni 
kreator Borut Šulin na 15 letnega Mira 
Mišljena, ki je takoj po srečanju začel 
ustvarjati lastne  modne kreacije in s tem 
prepoznavati svoj talent. Lepo nas je na 
svojem domu sprejel Ambrož Čopi. V 
Kulturnem domu smo se srečali z režiserjem 
Marjanom Bevkom in slikarko Stanko 
Komac Šraj. Tako smo po »nesreči« pripravi-
li prvo verzijo naloge, ki pa ni najbolj 
ustrezala razpisanim pogojem, saj je bilo 
mišljeno, da predstavimo eno osebo ali eno 
društvo, mi pa smo zajeli več oseb, ki 
delujejo ali so delovali na različnih področjih, 
zato smo morali nalogo »preurediti«. Iz že 
zbranega gradiva smo vseeno naredili ličen 
koledar. S pomočjo oblikovalca Grega 
Novaka, zaposlenega v Grafiki Paradoks, je 

nastal zelo lep osem listni A4 koledar, 
razdeljen v 5 tematik: alpinizem s 
Sebastijanom Domenihom in Borisom 
Mlekužem, slikarska umetnost Reneja Čopija 
in Stanke Komac Šraj,  glasbena umetnost 
Ambroža Čopija in Daneta Škerla, gledališka 
umetnost Ite Rine in Marjana Bevka,  
arhitektura Mihaela Štruklja, moda Boruta 
Šulina, razno Darinke Kravanje-Pirc (prva 
bovška šoferka), Ferda Kravanje (vedri 
Ferdo- reden udeleženec maratona »Tri 
srca«,  Vlaste Komac (zbirateljica, pisateljica 
lokalne dediščine), Andreja Stergulca (prvi 
župan Občine Bovec) in dr. Vasje Klavore 
(zdravnik, zgodovinar).  Izdajo koledarja, ki 
je izšel v nakladi 500 izvodov, so finančno 
podprli Občina Bovec, TD Bovec, LTO 
Bovec, Zavarovalnica Triglav d.d. in Iskra 
Bovec d.o.o.
____Sveže natiskani koledar za leto 2003 je 
bil glavni prodajni artikel na že drugem 
novoletnem sejmu, ki je organiziral turistični 
krožek v prostorih nekdanje trgovine Primex. 
Tokrat so sodelovale tudi članice Aktiva 
bovških žena. Sejem je trajal 2 tedna. Novost 
tega leta pa je bila prva Miklavževa ustvarjal-
na delavnica za otroke. Pripravili smo 
dvodnevni program: prvi dan sta Kaja 
Komac in Miro Mišljen pripravila zabavni 
program za otroke, s povabljenimi gosti smo 
ustvarili lanternice, patchwork kroglice, 
pomander, okraske iz slanega testa in pajacke 
iz papirja. Naslednji dan je sledil prodajni 
bazar in kino predstava »Scooby-Doo«, 
katere sponzor je bil LTO Bovec. Izkupiček 
je bil seveda namenjen otroškemu igrišču. 
Prav lepo presenečenje pa je bilo posebno 
darilo, ki smo ga prejeli od Iskre Bovec 
d.o.o.- žig s kozorogom.
____V začetku leta  2003 smo pošteno 
zavihali rokave, ne le da smo morali preured-
iti našo nalogo in jo tudi ustrezno pripraviti, 

ampak nas je doletel še poseben izziv- bili 
smo gostitelji 17. regijskega festivala TPLG.   
Pisna naloga je dobila ime »Čopič in platno, 
Rene Čopi in panjske končnice«.  Rene Čopi 
je izdatno prispeval k vsebini naloge, zato je 
bilo sodelovanje zelo plodno in poučno. Tudi 
razstava je sledila tej vsebini, medtem ko 
smo v odrsko predstavitev vendarle vključili 
večino oseb, zajetih v koledarju. Gostili smo 
sedem šol iz Primorske regije, prvo mesto je 
zasedla OŠ Cirila Kosmača iz Pirana, mi pa 
smo tudi prejeli zlato priznanje za našo 
predstavitev. Aprila pa smo si ogledali še 
druge regijske zmagovalce na 17. državnem 
festivalu na Vranskem. Presenečeni smo bili 
nad velikimi razlikami ocenjevanja med 
nalogami. A mi smo že bili zazrti v naš 
največji projekt, to je otroško igrišče.
____Do pomladi 2003 smo zbrali že slab 
milijon tolarjev (to je cca 4000€), polovico 
tega zneska smo zaslužili s prodajo spomink-
ov Wca z Bca in koledarja »So bili in so 
veliki ljudje na Bovškem«, druga polovica 
zneska pa z nagrado Občine Bovec ter 
donacijami sponzorjev Iskra Bovec d.o.o., 
Droga Portorož, Zavarovalnica Triglav d.d., 
Banka Koper, Mercator d.d., Mlekuž 
Maksim s.p. Še posebej nam je veliko 
pomenila donacija delavcev podjetja Iskra 
Bovec d.o.o., saj so s svojim srečelovom v 
naš kupček prispevali okrog 150.000SIT. 
Zbrali smo dovolj denarja za nakup novega 
igrala in popravilo starih odsluženih igral iz 
starega vrtca.
____Spomladi so stekla dela in otroško 
igrišče smo odprli 12. julija 2003. Starim 
igralom smo dali sveže barve in nove deske 
ter vijake in okolico očistili plevela, nasadili 
nekaj novih trajnic  in se veselili pomoči 
Občine Bovec pri izgradnji varnostnega zidu, 
katerega smo poslikali s cvetjem,  in ureditve 
asfaltnega dela igrišča ter podlage za igrala.  

Otvoritve smo se tako veselili, da smo svoje 
veselje želeli podeliti z vsemi občani in 
obiskovalci Bovca. Na  posebej organizirani 
ustvarjalni delavnici za ta namen smo izdelali 
150 pisanih metuljev iz papirja in razdelili 
vsem trgovcem in drugim obratom, da so jih 
izobesili v svoja izložbena okna. Na sončno 
in toplo, skorajda vročo soboto smo igrišče 
odprli s kratkim kulturnim programom, ki so 
ga izvedli osnovnošolci, in s stotimi baloni, 
na katere smo obesili obvestilo o praznovan-

ju otvoritve otroškega igrišča ter vabilom za 
obisk le-tega. Po blagoslovu župnika Viljema 
Čušina smo jih  izpustili v zrak. Na igrišču 
smo gostili tudi otroško predstavo »Princeska 
na zrnu graha«. 
____Veseli nad uspehom smo upali, da ne 
bodo hitro podrli otroškega igrišča zavoljo 
gradnje nove telovadnice, a nihče si ni 
nadejal, da bo to igrišče stalo celih 17 let.

Turistični krožek OŠ Bovec
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Pravo presenečenje je bil slab vpis otrok v 
turistični krožek ob začetku šolskega leta. A 
preveč idej je bilo skovanih na vikend 
delavnici v Kranjski Gori, da bi obupali. TD 
Bovec je prvo soboto v oktobru organizi - 
ralo 1. hojo po buških stezah, kjer je imel 
turistični krožek prodajno stojnico  za namen 
zbiranja denarja za otroško igrišče, in je 
prodajal predmete, ki so nastali pri likovnem 
pouku v preteklih šolskih letih (5.10.2002).      
____Tematika 17. festivala TPLG je bila 
ravno pravšnja za eno izmed naših idej. 
Naslov je bil So bili in so veliki ljudje. Na ure 
krožka smo povabili kar nekaj oseb, da bi jih
bolje spoznali. Veseli smo bili obiska 
poznavalke bovške dediščine Vlaste Komac 
in hudomušne Pirčeve Darinke oz. Darinke 

Kravanja. Poseben pečat je pustil modni 
kreator Borut Šulin na 15 letnega Mira 
Mišljena, ki je takoj po srečanju začel 
ustvarjati lastne  modne kreacije in s tem 
prepoznavati svoj talent. Lepo nas je na 
svojem domu sprejel Ambrož Čopi. V 
Kulturnem domu smo se srečali z režiserjem 
Marjanom Bevkom in slikarko Stanko 
Komac Šraj. Tako smo po »nesreči« pripravi-
li prvo verzijo naloge, ki pa ni najbolj 
ustrezala razpisanim pogojem, saj je bilo 
mišljeno, da predstavimo eno osebo ali eno 
društvo, mi pa smo zajeli več oseb, ki 
delujejo ali so delovali na različnih področjih, 
zato smo morali nalogo »preurediti«. Iz že 
zbranega gradiva smo vseeno naredili ličen 
koledar. S pomočjo oblikovalca Grega 
Novaka, zaposlenega v Grafiki Paradoks, je 

nastal zelo lep osem listni A4 koledar, 
razdeljen v 5 tematik: alpinizem s 
Sebastijanom Domenihom in Borisom 
Mlekužem, slikarska umetnost Reneja Čopija 
in Stanke Komac Šraj,  glasbena umetnost 
Ambroža Čopija in Daneta Škerla, gledališka 
umetnost Ite Rine in Marjana Bevka,  
arhitektura Mihaela Štruklja, moda Boruta 
Šulina, razno Darinke Kravanje-Pirc (prva 
bovška šoferka), Ferda Kravanje (vedri 
Ferdo- reden udeleženec maratona »Tri 
srca«,  Vlaste Komac (zbirateljica, pisateljica 
lokalne dediščine), Andreja Stergulca (prvi 
župan Občine Bovec) in dr. Vasje Klavore 
(zdravnik, zgodovinar).  Izdajo koledarja, ki 
je izšel v nakladi 500 izvodov, so finančno 
podprli Občina Bovec, TD Bovec, LTO 
Bovec, Zavarovalnica Triglav d.d. in Iskra 
Bovec d.o.o.
____Sveže natiskani koledar za leto 2003 je 
bil glavni prodajni artikel na že drugem 
novoletnem sejmu, ki je organiziral turistični 
krožek v prostorih nekdanje trgovine Primex. 
Tokrat so sodelovale tudi članice Aktiva 
bovških žena. Sejem je trajal 2 tedna. Novost 
tega leta pa je bila prva Miklavževa ustvarjal-
na delavnica za otroke. Pripravili smo 
dvodnevni program: prvi dan sta Kaja 
Komac in Miro Mišljen pripravila zabavni 
program za otroke, s povabljenimi gosti smo 
ustvarili lanternice, patchwork kroglice, 
pomander, okraske iz slanega testa in pajacke 
iz papirja. Naslednji dan je sledil prodajni 
bazar in kino predstava »Scooby-Doo«, 
katere sponzor je bil LTO Bovec. Izkupiček 
je bil seveda namenjen otroškemu igrišču. 
Prav lepo presenečenje pa je bilo posebno 
darilo, ki smo ga prejeli od Iskre Bovec 
d.o.o.- žig s kozorogom.
____V začetku leta  2003 smo pošteno 
zavihali rokave, ne le da smo morali preured-
iti našo nalogo in jo tudi ustrezno pripraviti, 

ampak nas je doletel še poseben izziv- bili 
smo gostitelji 17. regijskega festivala TPLG.   
Pisna naloga je dobila ime »Čopič in platno, 
Rene Čopi in panjske končnice«.  Rene Čopi 
je izdatno prispeval k vsebini naloge, zato je 
bilo sodelovanje zelo plodno in poučno. Tudi 
razstava je sledila tej vsebini, medtem ko 
smo v odrsko predstavitev vendarle vključili 
večino oseb, zajetih v koledarju. Gostili smo 
sedem šol iz Primorske regije, prvo mesto je 
zasedla OŠ Cirila Kosmača iz Pirana, mi pa 
smo tudi prejeli zlato priznanje za našo 
predstavitev. Aprila pa smo si ogledali še 
druge regijske zmagovalce na 17. državnem 
festivalu na Vranskem. Presenečeni smo bili 
nad velikimi razlikami ocenjevanja med 
nalogami. A mi smo že bili zazrti v naš 
največji projekt, to je otroško igrišče.
____Do pomladi 2003 smo zbrali že slab 
milijon tolarjev (to je cca 4000€), polovico 
tega zneska smo zaslužili s prodajo spomink-
ov Wca z Bca in koledarja »So bili in so 
veliki ljudje na Bovškem«, druga polovica 
zneska pa z nagrado Občine Bovec ter 
donacijami sponzorjev Iskra Bovec d.o.o., 
Droga Portorož, Zavarovalnica Triglav d.d., 
Banka Koper, Mercator d.d., Mlekuž 
Maksim s.p. Še posebej nam je veliko 
pomenila donacija delavcev podjetja Iskra 
Bovec d.o.o., saj so s svojim srečelovom v 
naš kupček prispevali okrog 150.000SIT. 
Zbrali smo dovolj denarja za nakup novega 
igrala in popravilo starih odsluženih igral iz 
starega vrtca.
____Spomladi so stekla dela in otroško 
igrišče smo odprli 12. julija 2003. Starim 
igralom smo dali sveže barve in nove deske 
ter vijake in okolico očistili plevela, nasadili 
nekaj novih trajnic  in se veselili pomoči 
Občine Bovec pri izgradnji varnostnega zidu, 
katerega smo poslikali s cvetjem,  in ureditve 
asfaltnega dela igrišča ter podlage za igrala.  

Otvoritve smo se tako veselili, da smo svoje 
veselje želeli podeliti z vsemi občani in 
obiskovalci Bovca. Na  posebej organizirani 
ustvarjalni delavnici za ta namen smo izdelali 
150 pisanih metuljev iz papirja in razdelili 
vsem trgovcem in drugim obratom, da so jih 
izobesili v svoja izložbena okna. Na sončno 
in toplo, skorajda vročo soboto smo igrišče 
odprli s kratkim kulturnim programom, ki so 
ga izvedli osnovnošolci, in s stotimi baloni, 
na katere smo obesili obvestilo o praznovan-

ju otvoritve otroškega igrišča ter vabilom za 
obisk le-tega. Po blagoslovu župnika Viljema 
Čušina smo jih  izpustili v zrak. Na igrišču 
smo gostili tudi otroško predstavo »Princeska 
na zrnu graha«. 
____Veseli nad uspehom smo upali, da ne 
bodo hitro podrli otroškega igrišča zavoljo 
gradnje nove telovadnice, a nihče si ni 
nadejal, da bo to igrišče stalo celih 17 let.
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Otvoritev otroškega igrišča 12. julija 2003

17. Festival TPLG Naša zamisel
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12. 3. 2003
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Uvrstitev
Zlato priznanje

Uvrstitev
Zlato priznanje

So bili in so veliki ljudje Čopič in platno, Rene
Čopi in panjske končnice

Pravo presenečenje je bil slab vpis otrok v 
turistični krožek ob začetku šolskega leta. A 
preveč idej je bilo skovanih na vikend 
delavnici v Kranjski Gori, da bi obupali. TD 
Bovec je prvo soboto v oktobru organizi - 
ralo 1. hojo po buških stezah, kjer je imel 
turistični krožek prodajno stojnico  za namen 
zbiranja denarja za otroško igrišče, in je 
prodajal predmete, ki so nastali pri likovnem 
pouku v preteklih šolskih letih (5.10.2002).      
____Tematika 17. festivala TPLG je bila 
ravno pravšnja za eno izmed naših idej. 
Naslov je bil So bili in so veliki ljudje. Na ure 
krožka smo povabili kar nekaj oseb, da bi jih
bolje spoznali. Veseli smo bili obiska 
poznavalke bovške dediščine Vlaste Komac 
in hudomušne Pirčeve Darinke oz. Darinke 

Kravanja. Poseben pečat je pustil modni 
kreator Borut Šulin na 15 letnega Mira 
Mišljena, ki je takoj po srečanju začel 
ustvarjati lastne  modne kreacije in s tem 
prepoznavati svoj talent. Lepo nas je na 
svojem domu sprejel Ambrož Čopi. V 
Kulturnem domu smo se srečali z režiserjem 
Marjanom Bevkom in slikarko Stanko 
Komac Šraj. Tako smo po »nesreči« pripravi-
li prvo verzijo naloge, ki pa ni najbolj 
ustrezala razpisanim pogojem, saj je bilo 
mišljeno, da predstavimo eno osebo ali eno 
društvo, mi pa smo zajeli več oseb, ki 
delujejo ali so delovali na različnih področjih, 
zato smo morali nalogo »preurediti«. Iz že 
zbranega gradiva smo vseeno naredili ličen 
koledar. S pomočjo oblikovalca Grega 
Novaka, zaposlenega v Grafiki Paradoks, je 

nastal zelo lep osem listni A4 koledar, 
razdeljen v 5 tematik: alpinizem s 
Sebastijanom Domenihom in Borisom 
Mlekužem, slikarska umetnost Reneja Čopija 
in Stanke Komac Šraj,  glasbena umetnost 
Ambroža Čopija in Daneta Škerla, gledališka 
umetnost Ite Rine in Marjana Bevka,  
arhitektura Mihaela Štruklja, moda Boruta 
Šulina, razno Darinke Kravanje-Pirc (prva 
bovška šoferka), Ferda Kravanje (vedri 
Ferdo- reden udeleženec maratona »Tri 
srca«,  Vlaste Komac (zbirateljica, pisateljica 
lokalne dediščine), Andreja Stergulca (prvi 
župan Občine Bovec) in dr. Vasje Klavore 
(zdravnik, zgodovinar).  Izdajo koledarja, ki 
je izšel v nakladi 500 izvodov, so finančno 
podprli Občina Bovec, TD Bovec, LTO 
Bovec, Zavarovalnica Triglav d.d. in Iskra 
Bovec d.o.o.
____Sveže natiskani koledar za leto 2003 je 
bil glavni prodajni artikel na že drugem 
novoletnem sejmu, ki je organiziral turistični 
krožek v prostorih nekdanje trgovine Primex. 
Tokrat so sodelovale tudi članice Aktiva 
bovških žena. Sejem je trajal 2 tedna. Novost 
tega leta pa je bila prva Miklavževa ustvarjal-
na delavnica za otroke. Pripravili smo 
dvodnevni program: prvi dan sta Kaja 
Komac in Miro Mišljen pripravila zabavni 
program za otroke, s povabljenimi gosti smo 
ustvarili lanternice, patchwork kroglice, 
pomander, okraske iz slanega testa in pajacke 
iz papirja. Naslednji dan je sledil prodajni 
bazar in kino predstava »Scooby-Doo«, 
katere sponzor je bil LTO Bovec. Izkupiček 
je bil seveda namenjen otroškemu igrišču. 
Prav lepo presenečenje pa je bilo posebno 
darilo, ki smo ga prejeli od Iskre Bovec 
d.o.o.- žig s kozorogom.
____V začetku leta  2003 smo pošteno 
zavihali rokave, ne le da smo morali preured-
iti našo nalogo in jo tudi ustrezno pripraviti, 

ampak nas je doletel še poseben izziv- bili 
smo gostitelji 17. regijskega festivala TPLG.   
Pisna naloga je dobila ime »Čopič in platno, 
Rene Čopi in panjske končnice«.  Rene Čopi 
je izdatno prispeval k vsebini naloge, zato je 
bilo sodelovanje zelo plodno in poučno. Tudi 
razstava je sledila tej vsebini, medtem ko 
smo v odrsko predstavitev vendarle vključili 
večino oseb, zajetih v koledarju. Gostili smo 
sedem šol iz Primorske regije, prvo mesto je 
zasedla OŠ Cirila Kosmača iz Pirana, mi pa 
smo tudi prejeli zlato priznanje za našo 
predstavitev. Aprila pa smo si ogledali še 
druge regijske zmagovalce na 17. državnem 
festivalu na Vranskem. Presenečeni smo bili 
nad velikimi razlikami ocenjevanja med 
nalogami. A mi smo že bili zazrti v naš 
največji projekt, to je otroško igrišče.
____Do pomladi 2003 smo zbrali že slab 
milijon tolarjev (to je cca 4000€), polovico 
tega zneska smo zaslužili s prodajo spomink-
ov Wca z Bca in koledarja »So bili in so 
veliki ljudje na Bovškem«, druga polovica 
zneska pa z nagrado Občine Bovec ter 
donacijami sponzorjev Iskra Bovec d.o.o., 
Droga Portorož, Zavarovalnica Triglav d.d., 
Banka Koper, Mercator d.d., Mlekuž 
Maksim s.p. Še posebej nam je veliko 
pomenila donacija delavcev podjetja Iskra 
Bovec d.o.o., saj so s svojim srečelovom v 
naš kupček prispevali okrog 150.000SIT. 
Zbrali smo dovolj denarja za nakup novega 
igrala in popravilo starih odsluženih igral iz 
starega vrtca.
____Spomladi so stekla dela in otroško 
igrišče smo odprli 12. julija 2003. Starim 
igralom smo dali sveže barve in nove deske 
ter vijake in okolico očistili plevela, nasadili 
nekaj novih trajnic  in se veselili pomoči 
Občine Bovec pri izgradnji varnostnega zidu, 
katerega smo poslikali s cvetjem,  in ureditve 
asfaltnega dela igrišča ter podlage za igrala.  

Otvoritve smo se tako veselili, da smo svoje 
veselje želeli podeliti z vsemi občani in 
obiskovalci Bovca. Na  posebej organizirani 
ustvarjalni delavnici za ta namen smo izdelali 
150 pisanih metuljev iz papirja in razdelili 
vsem trgovcem in drugim obratom, da so jih 
izobesili v svoja izložbena okna. Na sončno 
in toplo, skorajda vročo soboto smo igrišče 
odprli s kratkim kulturnim programom, ki so 
ga izvedli osnovnošolci, in s stotimi baloni, 
na katere smo obesili obvestilo o praznovan-

ju otvoritve otroškega igrišča ter vabilom za 
obisk le-tega. Po blagoslovu župnika Viljema 
Čušina smo jih  izpustili v zrak. Na igrišču 
smo gostili tudi otroško predstavo »Princeska 
na zrnu graha«. 
____Veseli nad uspehom smo upali, da ne 
bodo hitro podrli otroškega igrišča zavoljo 
gradnje nove telovadnice, a nihče si ni 
nadejal, da bo to igrišče stalo celih 17 let.
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Ustanovitev Sekcije mladih TD Bovec

Jeseni 2003 smo zadovoljni s svojim 
uspehom zakorakali v nove izzive, nove 
podvige. Pričeli smo s čistilno akcijo na 
otroškem igrišču, počistili smo plevel, ki je 
zrasel v času počitnic. Že kaj kmalu, oktobra, 
smo pričeli s pripravami razstave ob peti 
obletnici delovanja krožka v mali dvorani v 
Kulturnem domu Bovec,  v prostoru, kjer so 
naše številne aktivnosti postale že stalnica in 
enakovredne delu drugim društvom na 
Bovškem. Razstava je bila popestritev 
občnega zbora TZGP. Decembra je bil na 
Miklavževi ustvarjalni delavnici obisk 
izreden (6.12.2003). Za izložbena okna smo 
pripravili snežinke z voščilom, da bi bila lepa 
zimska sezona, a glej ga zlomka, skoraj bi 
bilo preveč snega.
____Učencev in volje  je bilo dovolj za 
prijavo na 18. festival TPLG. Razveseljivo je 
bilo, da je s tem šolskim letom osem učencev 
obiskovalo izbirni predmet turistična vzgoja. 
Tokratna tematika se je glasila Mladi za 
mlade. Hmm, ta tematika bi nam prišla prav 
v predhodnem šolskem letu, kajne? A skrb, 
da bi  je ne zmogli, je bila popolnoma odveč. 
V teh, takrat malih glavicah, je vršalo od idej. 
Večina učencev je takrat obiskovalo 3. razred 
osemletke. Nad šolo je takrat še stala 
vojašnica iz časa italijanske oblasti, ki je nato 
prišla v roke JNA, po osamosvojitvi v last 
MORS-a  in končno julija 2004 v last Občine 
Bovec. Brez zadrege si jemljemo zasluge, da 
v kolikor ne bi bilo naše naloge, o kateri sledi 
pozornost nekoliko kasneje, bi vojašnica 
najbrž prešla v roke Triglavskemu 
narodnemu parku. Kar nekajkrat smo šli v 
vojašnico, kasarno po domače.  

Anton Prezelj, nekdanji hišnik kasarne, nam 
je temeljito razkazal krasen kompleks, ki pa 
je že očitno razpadal.  Po opravljeni anketi in 
izdelani maketi smo v nalogi zajeli vse 
objekte vojašnice, za vsak objekt smo izdelali 
konkreten predlog turistične ponudbe. Prvič 
smo se preizkusili z digitalno tehniko in na 
razstavi v digitalni obliki predstavili naše 
ideje. S pripravami odrske predstavitve smo 
trdo delali in tudi starše smo prosili za nekaj 
pomoči pri pripravi rekvizitov za sceno. Ves 
ta trud je bil dobro poplačan. Za nas je bil 
11. marec 2004 zares čudovit dan. Na 18. 
regijskem festivalu TPLG v Pivki smo bili 
deležni stoječe ovacije po izvedbi odrske 
predstavitve in domov smo prinesli zlato 
priznanje za prvo mesto na regijskem 
festivalu in uvrstitev na državni festival v 
Celju. Veselje je bilo nepopisno. Nismo 
dolgo živeli na lovorikah, še naprej smo trdo 
vadili in pilili naš nastop. Naše delo je bilo 
opazno 15. in 16. aprila v Celju, saj smo 
prejeli zlato priznanje oz. drugo mesto na 
državnem festivalu (tekmovalo je 77 šol). 
Žan Bartol pa je prejel nagrado za najboljše-
ga igralca po oceni komisije. Najbrž se Harij 
Vencelj, naš voznik avtobusa, še zelo dobro 
spominja našega veselja, ki je odmevalo na 
avtobusu na poti domov. 
____Ta pomlad je bila za nas ekstra bogata z 
aktivnostmi. Še preden smo se udeležili 
festivala v Celju, je sledila priprava pravilni-
ka za Sekcijo mladih za občni zbor 
Turističnega društva Bovec, kjer bila 
potrjena ustanovitev Sekcije mladih TD 
Bovec (19.3.2004), ki je štela preko trinajst 
članov z vodjo Natašo Bartol, tajnico Nino 
Čopi in blagajničarko Tjašo Kranjc. Izvedli 

smo čistilno akcijo s trinajstimi udeležen- 
ci (3. aprila), velikonočno ustvarjalno de- 
lavnico (2.4.2004), po festivalu so sledile 
priprave celodnevne prireditve »Pomlad za 
mlade«, ustvarjalno delavnico za sodelovanje 
na dogodkih ob vstopu v EU, okroglo mizo 
Žaršče.  Sredi junija pa smo izkoristili našo 
nagrado, ki smo jo prejeli v Celju, to je bil 
izlet s katamaranom v Benetke. Vsi ti 
dogodki si zaslužijo svoj komentar, kajne?
____Kmalu po nastopu v Celju so se vrstili 
številni nastopi za lokalno javnost in medije. 
Zaradi velike želje otrok po ustvarjanju smo 
se odločili, da k zdaj že tradicionalni 
Miklavževi ustvarjalni delavnici dodamo še 
velikonočno ustvarjalno delavnico. Na 
pomoč so priskočili nekdanji člani turistične-
ga krožka, v tem trenutku srednješolci in 
člani Sekcije mladih TD Bovec. Pomagali so 
tudi pri pripravi in izvedbi celodnevne 
prireditve »Pomlad za mlade«. Vreme je bilo 
katastrofalno, močni nalivi, a vseeno nam je 
uspelo izvesti zastavljeni program. Na 
sobotnem programu prireditve »Pomlad za 
mlade«, ki se je zaradi močnega dežja 
odvijala v telovadnici 22. maja 2004, so 
obiskovalci, ki so prišli iz Breginja, Postojne, 
Žage, Brda pri Lukovici in seveda iz Bovca,  
sodelovali v tekmovanju na Igrah brez meja, 
po kosilu so se udeležili ustvarjalnih delavnic 
in se pridružili skavtom stega Bovec 1 na 
skavtskih igrah, mladi gasilci PGD Bovec so 
pripravili različne prikaze gašenja požara in 
rabe gasilskih rekvizitov v Gasilskem domu 
Bovec. Večer se je zaključil v šolski jedilnici 
s koncertom Petra Della Bianca in plesnimi 
točkami podmladkarjev, a presenečenje 
dneva je bila prva javna modna revija Mira 
Mišljena, danes mednarodno priznanega 
modnega kreatorja. 
____Mesec maj lahko označimo za pester 
mesec, saj se je prve dni meseca dogajalo 

veliko stvari na Bovškem. Veliko zanimivih 
dogodkov se je odvijalo za vstop Slovenije v 
EU.
____Turistični podmladek je bil tudi 
povabljen k sodelovanju na prireditvi oz. 
spektaklu Airtheater. Otroci so v šoli narisali 
zastave 25 držav članic Evropske unije, ki so 
jih ponesli na prireditev na letališče.  Iz vsake 
države je iz letala skočil en padalec z zastavo 
tiste države, ob pristanku se mu je pridružil 
ali pridružila članica turističnega krožka in 
skupaj sta ponesla zastavo do fontane zastav 
držav članic Evropske unije. Otroci pri 
turističnem krožku v vrtcu, ki je prvič deloval 
v tem šolskem letu, pa so izrezali številne 
zvezde, ki so služile za označitev poti od 
pristajališča do prireditvenega prostora. Tudi 
v vrtcu smo bili zelo aktivni: izdelali smo 
papirnate ovce Wca z Bca, pekli Miklavževe 
piškote - sirkovce, predli volno, izdelali 
ptičke za knjižnico, risali risbice za bovški 
slovar, izdelovali velikonočne zajčke, prej 
omenjene zvezde, pa še želvici Zoji smo 
pomagali, da reši oljke (dobrodelna akcija 
Zavarovalnice Maribor d.d.).

____Po pestrem maju pa smo šli na zasluženi 
izlet s katamaranom v Benetke na lepo 
sončno soboto (19.6.2004). Navdušeni nad 
mestom kanalov, prijetnim druženjem, 
hranjenju golobov na Markovem trgu smo si 
nabrali čudovite spomine in nove energije za 
naslednje aktivnosti.  Kmalu po vrnitvi z 
izleta smo pripravili  še okroglo mizo Žaršče 
(24.6.2004). Najprej smo prikazali našo 
odrsko predstavitev in projekcijo naloge, 
temu je sledila okrogla miza,  na kateri  so 
sodelovali Marjan Rožič, predsednik TZS, 
Danijel Krivec, župan Občine Bovec, 
Mladen Zupanič, vodja sektorja za gospodar-
jenje z nepremičninami pri MORS-u; 
okroglo mizo je vodil Milan Štulc. Vabljeni 
so bili tudi potencialni vlagatelji, a žal, najbrž 
zaradi neprimernega termina, ni bilo odziva.

____No, in poleti, točneje 12. julija,  je 
Bovško spet stresel močan potres…,  a konec 
julija je bila vojašnica izročena v last Občine 
Bovec. Takrat lepa novica, ki pa se žal 
kasneje ni razvila tako, kot bi si želeli. 
Nalogo si lahko preberete, ko s pametnim 
telefonom odčitate QR kodo.

Turistični krožek OŠ Bovec

2003 - 2004
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Jeseni 2003 smo zadovoljni s svojim 
uspehom zakorakali v nove izzive, nove 
podvige. Pričeli smo s čistilno akcijo na 
otroškem igrišču, počistili smo plevel, ki je 
zrasel v času počitnic. Že kaj kmalu, oktobra, 
smo pričeli s pripravami razstave ob peti 
obletnici delovanja krožka v mali dvorani v 
Kulturnem domu Bovec,  v prostoru, kjer so 
naše številne aktivnosti postale že stalnica in 
enakovredne delu drugim društvom na 
Bovškem. Razstava je bila popestritev 
občnega zbora TZGP. Decembra je bil na 
Miklavževi ustvarjalni delavnici obisk 
izreden (6.12.2003). Za izložbena okna smo 
pripravili snežinke z voščilom, da bi bila lepa 
zimska sezona, a glej ga zlomka, skoraj bi 
bilo preveč snega.
____Učencev in volje  je bilo dovolj za 
prijavo na 18. festival TPLG. Razveseljivo je 
bilo, da je s tem šolskim letom osem učencev 
obiskovalo izbirni predmet turistična vzgoja. 
Tokratna tematika se je glasila Mladi za 
mlade. Hmm, ta tematika bi nam prišla prav 
v predhodnem šolskem letu, kajne? A skrb, 
da bi  je ne zmogli, je bila popolnoma odveč. 
V teh, takrat malih glavicah, je vršalo od idej. 
Večina učencev je takrat obiskovalo 3. razred 
osemletke. Nad šolo je takrat še stala 
vojašnica iz časa italijanske oblasti, ki je nato 
prišla v roke JNA, po osamosvojitvi v last 
MORS-a  in končno julija 2004 v last Občine 
Bovec. Brez zadrege si jemljemo zasluge, da 
v kolikor ne bi bilo naše naloge, o kateri sledi 
pozornost nekoliko kasneje, bi vojašnica 
najbrž prešla v roke Triglavskemu 
narodnemu parku. Kar nekajkrat smo šli v 
vojašnico, kasarno po domače.  

Anton Prezelj, nekdanji hišnik kasarne, nam 
je temeljito razkazal krasen kompleks, ki pa 
je že očitno razpadal.  Po opravljeni anketi in 
izdelani maketi smo v nalogi zajeli vse 
objekte vojašnice, za vsak objekt smo izdelali 
konkreten predlog turistične ponudbe. Prvič 
smo se preizkusili z digitalno tehniko in na 
razstavi v digitalni obliki predstavili naše 
ideje. S pripravami odrske predstavitve smo 
trdo delali in tudi starše smo prosili za nekaj 
pomoči pri pripravi rekvizitov za sceno. Ves 
ta trud je bil dobro poplačan. Za nas je bil 
11. marec 2004 zares čudovit dan. Na 18. 
regijskem festivalu TPLG v Pivki smo bili 
deležni stoječe ovacije po izvedbi odrske 
predstavitve in domov smo prinesli zlato 
priznanje za prvo mesto na regijskem 
festivalu in uvrstitev na državni festival v 
Celju. Veselje je bilo nepopisno. Nismo 
dolgo živeli na lovorikah, še naprej smo trdo 
vadili in pilili naš nastop. Naše delo je bilo 
opazno 15. in 16. aprila v Celju, saj smo 
prejeli zlato priznanje oz. drugo mesto na 
državnem festivalu (tekmovalo je 77 šol). 
Žan Bartol pa je prejel nagrado za najboljše-
ga igralca po oceni komisije. Najbrž se Harij 
Vencelj, naš voznik avtobusa, še zelo dobro 
spominja našega veselja, ki je odmevalo na 
avtobusu na poti domov. 
____Ta pomlad je bila za nas ekstra bogata z 
aktivnostmi. Še preden smo se udeležili 
festivala v Celju, je sledila priprava pravilni-
ka za Sekcijo mladih za občni zbor 
Turističnega društva Bovec, kjer bila 
potrjena ustanovitev Sekcije mladih TD 
Bovec (19.3.2004), ki je štela preko trinajst 
članov z vodjo Natašo Bartol, tajnico Nino 
Čopi in blagajničarko Tjašo Kranjc. Izvedli 

smo čistilno akcijo s trinajstimi udeležen- 
ci (3. aprila), velikonočno ustvarjalno de- 
lavnico (2.4.2004), po festivalu so sledile 
priprave celodnevne prireditve »Pomlad za 
mlade«, ustvarjalno delavnico za sodelovanje 
na dogodkih ob vstopu v EU, okroglo mizo 
Žaršče.  Sredi junija pa smo izkoristili našo 
nagrado, ki smo jo prejeli v Celju, to je bil 
izlet s katamaranom v Benetke. Vsi ti 
dogodki si zaslužijo svoj komentar, kajne?
____Kmalu po nastopu v Celju so se vrstili 
številni nastopi za lokalno javnost in medije. 
Zaradi velike želje otrok po ustvarjanju smo 
se odločili, da k zdaj že tradicionalni 
Miklavževi ustvarjalni delavnici dodamo še 
velikonočno ustvarjalno delavnico. Na 
pomoč so priskočili nekdanji člani turistične-
ga krožka, v tem trenutku srednješolci in 
člani Sekcije mladih TD Bovec. Pomagali so 
tudi pri pripravi in izvedbi celodnevne 
prireditve »Pomlad za mlade«. Vreme je bilo 
katastrofalno, močni nalivi, a vseeno nam je 
uspelo izvesti zastavljeni program. Na 
sobotnem programu prireditve »Pomlad za 
mlade«, ki se je zaradi močnega dežja 
odvijala v telovadnici 22. maja 2004, so 
obiskovalci, ki so prišli iz Breginja, Postojne, 
Žage, Brda pri Lukovici in seveda iz Bovca,  
sodelovali v tekmovanju na Igrah brez meja, 
po kosilu so se udeležili ustvarjalnih delavnic 
in se pridružili skavtom stega Bovec 1 na 
skavtskih igrah, mladi gasilci PGD Bovec so 
pripravili različne prikaze gašenja požara in 
rabe gasilskih rekvizitov v Gasilskem domu 
Bovec. Večer se je zaključil v šolski jedilnici 
s koncertom Petra Della Bianca in plesnimi 
točkami podmladkarjev, a presenečenje 
dneva je bila prva javna modna revija Mira 
Mišljena, danes mednarodno priznanega 
modnega kreatorja. 
____Mesec maj lahko označimo za pester 
mesec, saj se je prve dni meseca dogajalo 

veliko stvari na Bovškem. Veliko zanimivih 
dogodkov se je odvijalo za vstop Slovenije v 
EU.
____Turistični podmladek je bil tudi 
povabljen k sodelovanju na prireditvi oz. 
spektaklu Airtheater. Otroci so v šoli narisali 
zastave 25 držav članic Evropske unije, ki so 
jih ponesli na prireditev na letališče.  Iz vsake 
države je iz letala skočil en padalec z zastavo 
tiste države, ob pristanku se mu je pridružil 
ali pridružila članica turističnega krožka in 
skupaj sta ponesla zastavo do fontane zastav 
držav članic Evropske unije. Otroci pri 
turističnem krožku v vrtcu, ki je prvič deloval 
v tem šolskem letu, pa so izrezali številne 
zvezde, ki so služile za označitev poti od 
pristajališča do prireditvenega prostora. Tudi 
v vrtcu smo bili zelo aktivni: izdelali smo 
papirnate ovce Wca z Bca, pekli Miklavževe 
piškote - sirkovce, predli volno, izdelali 
ptičke za knjižnico, risali risbice za bovški 
slovar, izdelovali velikonočne zajčke, prej 
omenjene zvezde, pa še želvici Zoji smo 
pomagali, da reši oljke (dobrodelna akcija 
Zavarovalnice Maribor d.d.).

____Po pestrem maju pa smo šli na zasluženi 
izlet s katamaranom v Benetke na lepo 
sončno soboto (19.6.2004). Navdušeni nad 
mestom kanalov, prijetnim druženjem, 
hranjenju golobov na Markovem trgu smo si 
nabrali čudovite spomine in nove energije za 
naslednje aktivnosti.  Kmalu po vrnitvi z 
izleta smo pripravili  še okroglo mizo Žaršče 
(24.6.2004). Najprej smo prikazali našo 
odrsko predstavitev in projekcijo naloge, 
temu je sledila okrogla miza,  na kateri  so 
sodelovali Marjan Rožič, predsednik TZS, 
Danijel Krivec, župan Občine Bovec, 
Mladen Zupanič, vodja sektorja za gospodar-
jenje z nepremičninami pri MORS-u; 
okroglo mizo je vodil Milan Štulc. Vabljeni 
so bili tudi potencialni vlagatelji, a žal, najbrž 
zaradi neprimernega termina, ni bilo odziva.

Razstava na 18. regijskem TPLG v Pivki

____No, in poleti, točneje 12. julija,  je 
Bovško spet stresel močan potres…,  a konec 
julija je bila vojašnica izročena v last Občine 
Bovec. Takrat lepa novica, ki pa se žal 
kasneje ni razvila tako, kot bi si želeli. 
Nalogo si lahko preberete, ko s pametnim 
telefonom odčitate QR kodo.

Turistični krožek OŠ Bovec
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Skeniraj QR kodo
in si oglej našo nalogo!

Jeseni 2003 smo zadovoljni s svojim 
uspehom zakorakali v nove izzive, nove 
podvige. Pričeli smo s čistilno akcijo na 
otroškem igrišču, počistili smo plevel, ki je 
zrasel v času počitnic. Že kaj kmalu, oktobra, 
smo pričeli s pripravami razstave ob peti 
obletnici delovanja krožka v mali dvorani v 
Kulturnem domu Bovec,  v prostoru, kjer so 
naše številne aktivnosti postale že stalnica in 
enakovredne delu drugim društvom na 
Bovškem. Razstava je bila popestritev 
občnega zbora TZGP. Decembra je bil na 
Miklavževi ustvarjalni delavnici obisk 
izreden (6.12.2003). Za izložbena okna smo 
pripravili snežinke z voščilom, da bi bila lepa 
zimska sezona, a glej ga zlomka, skoraj bi 
bilo preveč snega.
____Učencev in volje  je bilo dovolj za 
prijavo na 18. festival TPLG. Razveseljivo je 
bilo, da je s tem šolskim letom osem učencev 
obiskovalo izbirni predmet turistična vzgoja. 
Tokratna tematika se je glasila Mladi za 
mlade. Hmm, ta tematika bi nam prišla prav 
v predhodnem šolskem letu, kajne? A skrb, 
da bi  je ne zmogli, je bila popolnoma odveč. 
V teh, takrat malih glavicah, je vršalo od idej. 
Večina učencev je takrat obiskovalo 3. razred 
osemletke. Nad šolo je takrat še stala 
vojašnica iz časa italijanske oblasti, ki je nato 
prišla v roke JNA, po osamosvojitvi v last 
MORS-a  in končno julija 2004 v last Občine 
Bovec. Brez zadrege si jemljemo zasluge, da 
v kolikor ne bi bilo naše naloge, o kateri sledi 
pozornost nekoliko kasneje, bi vojašnica 
najbrž prešla v roke Triglavskemu 
narodnemu parku. Kar nekajkrat smo šli v 
vojašnico, kasarno po domače.  

Anton Prezelj, nekdanji hišnik kasarne, nam 
je temeljito razkazal krasen kompleks, ki pa 
je že očitno razpadal.  Po opravljeni anketi in 
izdelani maketi smo v nalogi zajeli vse 
objekte vojašnice, za vsak objekt smo izdelali 
konkreten predlog turistične ponudbe. Prvič 
smo se preizkusili z digitalno tehniko in na 
razstavi v digitalni obliki predstavili naše 
ideje. S pripravami odrske predstavitve smo 
trdo delali in tudi starše smo prosili za nekaj 
pomoči pri pripravi rekvizitov za sceno. Ves 
ta trud je bil dobro poplačan. Za nas je bil 
11. marec 2004 zares čudovit dan. Na 18. 
regijskem festivalu TPLG v Pivki smo bili 
deležni stoječe ovacije po izvedbi odrske 
predstavitve in domov smo prinesli zlato 
priznanje za prvo mesto na regijskem 
festivalu in uvrstitev na državni festival v 
Celju. Veselje je bilo nepopisno. Nismo 
dolgo živeli na lovorikah, še naprej smo trdo 
vadili in pilili naš nastop. Naše delo je bilo 
opazno 15. in 16. aprila v Celju, saj smo 
prejeli zlato priznanje oz. drugo mesto na 
državnem festivalu (tekmovalo je 77 šol). 
Žan Bartol pa je prejel nagrado za najboljše-
ga igralca po oceni komisije. Najbrž se Harij 
Vencelj, naš voznik avtobusa, še zelo dobro 
spominja našega veselja, ki je odmevalo na 
avtobusu na poti domov. 
____Ta pomlad je bila za nas ekstra bogata z 
aktivnostmi. Še preden smo se udeležili 
festivala v Celju, je sledila priprava pravilni-
ka za Sekcijo mladih za občni zbor 
Turističnega društva Bovec, kjer bila 
potrjena ustanovitev Sekcije mladih TD 
Bovec (19.3.2004), ki je štela preko trinajst 
članov z vodjo Natašo Bartol, tajnico Nino 
Čopi in blagajničarko Tjašo Kranjc. Izvedli 

smo čistilno akcijo s trinajstimi udeležen- 
ci (3. aprila), velikonočno ustvarjalno de- 
lavnico (2.4.2004), po festivalu so sledile 
priprave celodnevne prireditve »Pomlad za 
mlade«, ustvarjalno delavnico za sodelovanje 
na dogodkih ob vstopu v EU, okroglo mizo 
Žaršče.  Sredi junija pa smo izkoristili našo 
nagrado, ki smo jo prejeli v Celju, to je bil 
izlet s katamaranom v Benetke. Vsi ti 
dogodki si zaslužijo svoj komentar, kajne?
____Kmalu po nastopu v Celju so se vrstili 
številni nastopi za lokalno javnost in medije. 
Zaradi velike želje otrok po ustvarjanju smo 
se odločili, da k zdaj že tradicionalni 
Miklavževi ustvarjalni delavnici dodamo še 
velikonočno ustvarjalno delavnico. Na 
pomoč so priskočili nekdanji člani turistične-
ga krožka, v tem trenutku srednješolci in 
člani Sekcije mladih TD Bovec. Pomagali so 
tudi pri pripravi in izvedbi celodnevne 
prireditve »Pomlad za mlade«. Vreme je bilo 
katastrofalno, močni nalivi, a vseeno nam je 
uspelo izvesti zastavljeni program. Na 
sobotnem programu prireditve »Pomlad za 
mlade«, ki se je zaradi močnega dežja 
odvijala v telovadnici 22. maja 2004, so 
obiskovalci, ki so prišli iz Breginja, Postojne, 
Žage, Brda pri Lukovici in seveda iz Bovca,  
sodelovali v tekmovanju na Igrah brez meja, 
po kosilu so se udeležili ustvarjalnih delavnic 
in se pridružili skavtom stega Bovec 1 na 
skavtskih igrah, mladi gasilci PGD Bovec so 
pripravili različne prikaze gašenja požara in 
rabe gasilskih rekvizitov v Gasilskem domu 
Bovec. Večer se je zaključil v šolski jedilnici 
s koncertom Petra Della Bianca in plesnimi 
točkami podmladkarjev, a presenečenje 
dneva je bila prva javna modna revija Mira 
Mišljena, danes mednarodno priznanega 
modnega kreatorja. 
____Mesec maj lahko označimo za pester 
mesec, saj se je prve dni meseca dogajalo 

veliko stvari na Bovškem. Veliko zanimivih 
dogodkov se je odvijalo za vstop Slovenije v 
EU.
____Turistični podmladek je bil tudi 
povabljen k sodelovanju na prireditvi oz. 
spektaklu Airtheater. Otroci so v šoli narisali 
zastave 25 držav članic Evropske unije, ki so 
jih ponesli na prireditev na letališče.  Iz vsake 
države je iz letala skočil en padalec z zastavo 
tiste države, ob pristanku se mu je pridružil 
ali pridružila članica turističnega krožka in 
skupaj sta ponesla zastavo do fontane zastav 
držav članic Evropske unije. Otroci pri 
turističnem krožku v vrtcu, ki je prvič deloval 
v tem šolskem letu, pa so izrezali številne 
zvezde, ki so služile za označitev poti od 
pristajališča do prireditvenega prostora. Tudi 
v vrtcu smo bili zelo aktivni: izdelali smo 
papirnate ovce Wca z Bca, pekli Miklavževe 
piškote - sirkovce, predli volno, izdelali 
ptičke za knjižnico, risali risbice za bovški 
slovar, izdelovali velikonočne zajčke, prej 
omenjene zvezde, pa še želvici Zoji smo 
pomagali, da reši oljke (dobrodelna akcija 
Zavarovalnice Maribor d.d.).

____Po pestrem maju pa smo šli na zasluženi 
izlet s katamaranom v Benetke na lepo 
sončno soboto (19.6.2004). Navdušeni nad 
mestom kanalov, prijetnim druženjem, 
hranjenju golobov na Markovem trgu smo si 
nabrali čudovite spomine in nove energije za 
naslednje aktivnosti.  Kmalu po vrnitvi z 
izleta smo pripravili  še okroglo mizo Žaršče 
(24.6.2004). Najprej smo prikazali našo 
odrsko predstavitev in projekcijo naloge, 
temu je sledila okrogla miza,  na kateri  so 
sodelovali Marjan Rožič, predsednik TZS, 
Danijel Krivec, župan Občine Bovec, 
Mladen Zupanič, vodja sektorja za gospodar-
jenje z nepremičninami pri MORS-u; 
okroglo mizo je vodil Milan Štulc. Vabljeni 
so bili tudi potencialni vlagatelji, a žal, najbrž 
zaradi neprimernega termina, ni bilo odziva.

Na izletu v Benetkah

18. Festival TPLG Naša zamisel

Regijski festival
Pivka

Kdaj
11. 3. 2004

Državni festival
Celje

Kdaj
15. in 16. 4. 2004

Uvrstitev
Zlato priznanje

Uvrstitev
Zlato priznanje
Zlato priznanje za 
naj igralca/ko

Mladi za mlade Počitniško naselje
“Žarek”

____No, in poleti, točneje 12. julija,  je 
Bovško spet stresel močan potres…,  a konec 
julija je bila vojašnica izročena v last Občine 
Bovec. Takrat lepa novica, ki pa se žal 
kasneje ni razvila tako, kot bi si želeli. 
Nalogo si lahko preberete, ko s pametnim 
telefonom odčitate QR kodo.

S tem šolskim letom so nastale že 4 
skupine: Turistični krožek VVE Bovec, 
turistični podmladek 1. triada, turistični 
podmladek 2. triada ter spomladi nastala 
skupina mladinci oz. Sekcija mladih TD 
Bovec. Skupaj je bilo prijavljenih 35 otrok v 
prvih dveh triadah od 236 učencev na OŠ 
Bovec, v vrtcu 10 otrok.

Mentorica je bila Nataša Bartol. Radovedni 
otroci so zelo lepo sodelovali v prikazih 
ročnih del, ki so jih nemalokrat pokazale 
članice Aktiva bovških žena in drugi sodelav-
ci. Radi so  izdelovali spominke, spoznavali 
različne predmete, ki so se nekoč uporabljali 
na Bovškem,  narečje in še kaj bi se našlo.
____V prvi triadi smo spoznali zdaj že naš 
novi zaščitni znak Wca z Bca, izdelovali smo 
spominke, spoznavali stare predmete, 
kulturne, naravne in druge znamenitosti 
Bovške, izdelali plakate in razglednice. 
Izdelovanje okraskov za izložbena okna 
dvakrat na leto z zimsko in pomladno 
tematiko  so postala stalnica od otvoritve 
otroškega igrišča. 
____Pred pričetkom šolskega leta smo 
najprej lepo počistili otroško igrišče plevela, 
pregledali igrala in uredili gredice 
(28.8.2004) ter se že pripravljali za 
sodelovanje na 3. hoji po buških stezah, kjer 
smo prodajali tako svoje spominke Wca z 
Bca kot še druge ročno izdelane izdelke 
osnovnošolcev. Zbrana sredstva smo 
uporabili za materialne stroške krožka in za 
vzdrževanje otroškega igrišča.
____Ideje za 19. festival TPLG z naslovno 
tematiko Naš turistični jutri kar ni in ni 
hotelo biti, saj smo bili prepričani, da smo že 
pripravili našo najboljšo nalogo. Vztrajno 
smo nadaljevali s proučevanjem naše 
kulturne dediščine in nazadnje ugotovili, da 
je še najbolje, da se lotimo te tematike. V 
veliko pomoč je bila vikend delavnica na 
Livku (28.10.-30.10.2004). Mnogi se tega 
vikenda spominjamo kot pravi čudež. Bivali 
smo v CŠOD Kavka. Prispeli smo na petkovo 
popoldne, ko smo že mislili, da gre za 
vesoljni potop zaradi zelo močnih nalivov. 
Močilo je pri vseh luknjah in smo noč 
preživeli več na nogah z brisanjem vode, kot 
pa v posteljah. A zjutraj nas je pričakalo jasno 

jutro. Po kolebanju, a se spustimo v vasico 
Topolovo ali ne, saj smo že odpovedali 
prehod čez mejo, ki ga je bilo takrat potrebno 
vnaprej napovedati in tudi plačati neke vrste 
takse, je bil spust seveda rizičen, zaradi 
vremena  kakor tudi možne kazni. A 
prevladala je misel: Korajža velja. Vasica 
Topolovo je že sama po sebi zelo zanimiva in 
prijazna, ko pa domačini spečejo kostanj in 
ponudijo domače grozdje in domači mošt 
postane človek ponižno hvaležen. Otrokom 
je bila gostoljubnost zelo všeč in nepozabna. 
Še danes govorijo o njej. Ko je zadnji otrok 
vstopil v dom, se je dež znova ulil in nalival 
vse do našega odhoda, kar je bilo dobrodošlo, 
da smo se lahko  posvetili delu. Žal ideje za 
festival še ni bilo, a izdelali smo veliko 
spominkov Wca z Bca, saj smo vso zalogo 
prodali na 3. hoji po buških stezah. 
____Novembra smo se pripravljali na  
decembrsko prireditev »Miklavževo de- 
lavnico« s sejmom rabljenih predmetov, ki 
smo jo pripravili v Kulturnem domu 
(3.12.2005), in takrat smo dobili pravo idejo 
za festival- etnološka tematska pot.  Proučili 
smo »mi're«, »ustrgače«, »buško w'co«, 
»buško hišo«, »kašte« in pa nekaj »buščine«. 
Pripravili smo  pisno nalogo in odrsko 
predstavitev. Pri nalogi smo se držali treh 
načel: na mladih svet stoji, brez preteklosti ni 
prihodnosti in brez vzajemnosti ni skupnosti. 
Pri razstavi smo v tem duhu povezali vse 
generacije. Otroci v vrtcu so izdelali 
papirnate ovčke, 1. triada majhne lesene 
buške hiše, nonoti in drugi odrasli so izdelali 
makete ustrgače, buške hiše, kašte in mira. 
Na 19. regijski festival TPLG v Postojni 
(23.3.2005)  so nas spremljali tudi učenci 
izbirnega predmeta turistične vzgoje in so 
tako nehote postali naši glavni navijači. 
Nastop je bil suveren, a smo v drugih 
nastopih videli potencialne zmagovalce in si 

nismo nadejali, da bomo mi tudi tokrat 
postali prvaki primorske regije. Kot kaže 
smo imeli dve zmagovalni točki: navijače in 
publiko, ki je bila navdušena nad učenjem 
bovščine. 
____Za državni festival smo izboljšali sceno 
in trdo vadili. V Kočevju smo nastop odlično 
izpeljali in ponovno prejeli zlato priznanje za 
tretje mesto in zlato priznanje za najboljšo 
razstavo (15.4.2005). Na tem dvodnevnem 
izletu, kjer smo prenočili v CŠOD  Jurček in 
se družili še z drugimi otroki turističnih 
krožkov, smo se na poti domov grede ustavili 
v Rašici ter si ogledali domačo hišo Primoža 
Trubarja. Z nami je šla Irena Kurinčič, 
Leonova mama, ki je bila glavna navijačica ter  
skrbela za otroke v času sestankov in drugih 
obveznosti za mentorje. Razstava pa je bila še 
celo poletje razstavljena v prostorih TIC-a. 

____Pomlad pa je klicala še k drugim 
tradicionalnim prireditvam in dogodkom. 
Začeli smo s prireditvijo »Spoznavni večer«, 
s katerim smo predstavili vse skupine Sekcije 
mladih TD Bovec,  to je vrtec, 1.triado, 
2.triado in Sekcijo (26.2.2005). Prireditev je 
bila dobro obiskana, a žal ne s ciljno skupino 
– srednješolsko mladino, katero smo želeli 
privabiti k sodelovanju bodisi v Sekciji, pri 
Skavtih ali v Klub študentov.  Čeprav smo se 
zelo trudili, je bila čistilna akcija zelo slabo 
obiskana zaradi slabega vremena (2.4. - 
9.4.2005), velikonočno delavnico so v 
celoti pripravili člani Sekcije (18.3.2005), 
spom- ladanska prireditev »Pomlad za 
mlade« pa je tokrat izgledala malo drugače.

____Dopoldan so se na športnem igrišču 
odvile Igre brez meja, popoldanski in večerni 
program pa je potekal na vrtu picerije Letni 
vrt pod okriljem prireditve Z glavo na 
zabavo, kjer je nastopal znani reper Trkaj, a 
je bil obisk slab zaradi dežja (14.5.2005). 
Sicer pa je ta prireditev namenjena mladim 
za zabavo brez alkohola in je tudi LAS Bovec 
sodeloval pri pripravi tega dogodka. 
Ugotovili smo, da mnogi te prireditve niso 
poznali in so žal številni mladi obiskovalci 
bili že vinjeni. V tem času je bilo na Bovškem 
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Jeseni 2003 smo zadovoljni s svojim 
uspehom zakorakali v nove izzive, nove 
podvige. Pričeli smo s čistilno akcijo na 
otroškem igrišču, počistili smo plevel, ki je 
zrasel v času počitnic. Že kaj kmalu, oktobra, 
smo pričeli s pripravami razstave ob peti 
obletnici delovanja krožka v mali dvorani v 
Kulturnem domu Bovec,  v prostoru, kjer so 
naše številne aktivnosti postale že stalnica in 
enakovredne delu drugim društvom na 
Bovškem. Razstava je bila popestritev 
občnega zbora TZGP. Decembra je bil na 
Miklavževi ustvarjalni delavnici obisk 
izreden (6.12.2003). Za izložbena okna smo 
pripravili snežinke z voščilom, da bi bila lepa 
zimska sezona, a glej ga zlomka, skoraj bi 
bilo preveč snega.
____Učencev in volje  je bilo dovolj za 
prijavo na 18. festival TPLG. Razveseljivo je 
bilo, da je s tem šolskim letom osem učencev 
obiskovalo izbirni predmet turistična vzgoja. 
Tokratna tematika se je glasila Mladi za 
mlade. Hmm, ta tematika bi nam prišla prav 
v predhodnem šolskem letu, kajne? A skrb, 
da bi  je ne zmogli, je bila popolnoma odveč. 
V teh, takrat malih glavicah, je vršalo od idej. 
Večina učencev je takrat obiskovalo 3. razred 
osemletke. Nad šolo je takrat še stala 
vojašnica iz časa italijanske oblasti, ki je nato 
prišla v roke JNA, po osamosvojitvi v last 
MORS-a  in končno julija 2004 v last Občine 
Bovec. Brez zadrege si jemljemo zasluge, da 
v kolikor ne bi bilo naše naloge, o kateri sledi 
pozornost nekoliko kasneje, bi vojašnica 
najbrž prešla v roke Triglavskemu 
narodnemu parku. Kar nekajkrat smo šli v 
vojašnico, kasarno po domače.  

Anton Prezelj, nekdanji hišnik kasarne, nam 
je temeljito razkazal krasen kompleks, ki pa 
je že očitno razpadal.  Po opravljeni anketi in 
izdelani maketi smo v nalogi zajeli vse 
objekte vojašnice, za vsak objekt smo izdelali 
konkreten predlog turistične ponudbe. Prvič 
smo se preizkusili z digitalno tehniko in na 
razstavi v digitalni obliki predstavili naše 
ideje. S pripravami odrske predstavitve smo 
trdo delali in tudi starše smo prosili za nekaj 
pomoči pri pripravi rekvizitov za sceno. Ves 
ta trud je bil dobro poplačan. Za nas je bil 
11. marec 2004 zares čudovit dan. Na 18. 
regijskem festivalu TPLG v Pivki smo bili 
deležni stoječe ovacije po izvedbi odrske 
predstavitve in domov smo prinesli zlato 
priznanje za prvo mesto na regijskem 
festivalu in uvrstitev na državni festival v 
Celju. Veselje je bilo nepopisno. Nismo 
dolgo živeli na lovorikah, še naprej smo trdo 
vadili in pilili naš nastop. Naše delo je bilo 
opazno 15. in 16. aprila v Celju, saj smo 
prejeli zlato priznanje oz. drugo mesto na 
državnem festivalu (tekmovalo je 77 šol). 
Žan Bartol pa je prejel nagrado za najboljše-
ga igralca po oceni komisije. Najbrž se Harij 
Vencelj, naš voznik avtobusa, še zelo dobro 
spominja našega veselja, ki je odmevalo na 
avtobusu na poti domov. 
____Ta pomlad je bila za nas ekstra bogata z 
aktivnostmi. Še preden smo se udeležili 
festivala v Celju, je sledila priprava pravilni-
ka za Sekcijo mladih za občni zbor 
Turističnega društva Bovec, kjer bila 
potrjena ustanovitev Sekcije mladih TD 
Bovec (19.3.2004), ki je štela preko trinajst 
članov z vodjo Natašo Bartol, tajnico Nino 
Čopi in blagajničarko Tjašo Kranjc. Izvedli 

smo čistilno akcijo s trinajstimi udeležen- 
ci (3. aprila), velikonočno ustvarjalno de- 
lavnico (2.4.2004), po festivalu so sledile 
priprave celodnevne prireditve »Pomlad za 
mlade«, ustvarjalno delavnico za sodelovanje 
na dogodkih ob vstopu v EU, okroglo mizo 
Žaršče.  Sredi junija pa smo izkoristili našo 
nagrado, ki smo jo prejeli v Celju, to je bil 
izlet s katamaranom v Benetke. Vsi ti 
dogodki si zaslužijo svoj komentar, kajne?
____Kmalu po nastopu v Celju so se vrstili 
številni nastopi za lokalno javnost in medije. 
Zaradi velike želje otrok po ustvarjanju smo 
se odločili, da k zdaj že tradicionalni 
Miklavževi ustvarjalni delavnici dodamo še 
velikonočno ustvarjalno delavnico. Na 
pomoč so priskočili nekdanji člani turistične-
ga krožka, v tem trenutku srednješolci in 
člani Sekcije mladih TD Bovec. Pomagali so 
tudi pri pripravi in izvedbi celodnevne 
prireditve »Pomlad za mlade«. Vreme je bilo 
katastrofalno, močni nalivi, a vseeno nam je 
uspelo izvesti zastavljeni program. Na 
sobotnem programu prireditve »Pomlad za 
mlade«, ki se je zaradi močnega dežja 
odvijala v telovadnici 22. maja 2004, so 
obiskovalci, ki so prišli iz Breginja, Postojne, 
Žage, Brda pri Lukovici in seveda iz Bovca,  
sodelovali v tekmovanju na Igrah brez meja, 
po kosilu so se udeležili ustvarjalnih delavnic 
in se pridružili skavtom stega Bovec 1 na 
skavtskih igrah, mladi gasilci PGD Bovec so 
pripravili različne prikaze gašenja požara in 
rabe gasilskih rekvizitov v Gasilskem domu 
Bovec. Večer se je zaključil v šolski jedilnici 
s koncertom Petra Della Bianca in plesnimi 
točkami podmladkarjev, a presenečenje 
dneva je bila prva javna modna revija Mira 
Mišljena, danes mednarodno priznanega 
modnega kreatorja. 
____Mesec maj lahko označimo za pester 
mesec, saj se je prve dni meseca dogajalo 

veliko stvari na Bovškem. Veliko zanimivih 
dogodkov se je odvijalo za vstop Slovenije v 
EU.
____Turistični podmladek je bil tudi 
povabljen k sodelovanju na prireditvi oz. 
spektaklu Airtheater. Otroci so v šoli narisali 
zastave 25 držav članic Evropske unije, ki so 
jih ponesli na prireditev na letališče.  Iz vsake 
države je iz letala skočil en padalec z zastavo 
tiste države, ob pristanku se mu je pridružil 
ali pridružila članica turističnega krožka in 
skupaj sta ponesla zastavo do fontane zastav 
držav članic Evropske unije. Otroci pri 
turističnem krožku v vrtcu, ki je prvič deloval 
v tem šolskem letu, pa so izrezali številne 
zvezde, ki so služile za označitev poti od 
pristajališča do prireditvenega prostora. Tudi 
v vrtcu smo bili zelo aktivni: izdelali smo 
papirnate ovce Wca z Bca, pekli Miklavževe 
piškote - sirkovce, predli volno, izdelali 
ptičke za knjižnico, risali risbice za bovški 
slovar, izdelovali velikonočne zajčke, prej 
omenjene zvezde, pa še želvici Zoji smo 
pomagali, da reši oljke (dobrodelna akcija 
Zavarovalnice Maribor d.d.).

____Po pestrem maju pa smo šli na zasluženi 
izlet s katamaranom v Benetke na lepo 
sončno soboto (19.6.2004). Navdušeni nad 
mestom kanalov, prijetnim druženjem, 
hranjenju golobov na Markovem trgu smo si 
nabrali čudovite spomine in nove energije za 
naslednje aktivnosti.  Kmalu po vrnitvi z 
izleta smo pripravili  še okroglo mizo Žaršče 
(24.6.2004). Najprej smo prikazali našo 
odrsko predstavitev in projekcijo naloge, 
temu je sledila okrogla miza,  na kateri  so 
sodelovali Marjan Rožič, predsednik TZS, 
Danijel Krivec, župan Občine Bovec, 
Mladen Zupanič, vodja sektorja za gospodar-
jenje z nepremičninami pri MORS-u; 
okroglo mizo je vodil Milan Štulc. Vabljeni 
so bili tudi potencialni vlagatelji, a žal, najbrž 
zaradi neprimernega termina, ni bilo odziva.

Člani turističnega krožka v vrtcu

____No, in poleti, točneje 12. julija,  je 
Bovško spet stresel močan potres…,  a konec 
julija je bila vojašnica izročena v last Občine 
Bovec. Takrat lepa novica, ki pa se žal 
kasneje ni razvila tako, kot bi si želeli. 
Nalogo si lahko preberete, ko s pametnim 
telefonom odčitate QR kodo.

Etnološko 
tematska pot

S tem šolskim letom so nastale že 4 
skupine: Turistični krožek VVE Bovec, 
turistični podmladek 1. triada, turistični 
podmladek 2. triada ter spomladi nastala 
skupina mladinci oz. Sekcija mladih TD 
Bovec. Skupaj je bilo prijavljenih 35 otrok v 
prvih dveh triadah od 236 učencev na OŠ 
Bovec, v vrtcu 10 otrok.

Mentorica je bila Nataša Bartol. Radovedni 
otroci so zelo lepo sodelovali v prikazih 
ročnih del, ki so jih nemalokrat pokazale 
članice Aktiva bovških žena in drugi sodelav-
ci. Radi so  izdelovali spominke, spoznavali 
različne predmete, ki so se nekoč uporabljali 
na Bovškem,  narečje in še kaj bi se našlo.
____V prvi triadi smo spoznali zdaj že naš 
novi zaščitni znak Wca z Bca, izdelovali smo 
spominke, spoznavali stare predmete, 
kulturne, naravne in druge znamenitosti 
Bovške, izdelali plakate in razglednice. 
Izdelovanje okraskov za izložbena okna 
dvakrat na leto z zimsko in pomladno 
tematiko  so postala stalnica od otvoritve 
otroškega igrišča. 
____Pred pričetkom šolskega leta smo 
najprej lepo počistili otroško igrišče plevela, 
pregledali igrala in uredili gredice 
(28.8.2004) ter se že pripravljali za 
sodelovanje na 3. hoji po buških stezah, kjer 
smo prodajali tako svoje spominke Wca z 
Bca kot še druge ročno izdelane izdelke 
osnovnošolcev. Zbrana sredstva smo 
uporabili za materialne stroške krožka in za 
vzdrževanje otroškega igrišča.
____Ideje za 19. festival TPLG z naslovno 
tematiko Naš turistični jutri kar ni in ni 
hotelo biti, saj smo bili prepričani, da smo že 
pripravili našo najboljšo nalogo. Vztrajno 
smo nadaljevali s proučevanjem naše 
kulturne dediščine in nazadnje ugotovili, da 
je še najbolje, da se lotimo te tematike. V 
veliko pomoč je bila vikend delavnica na 
Livku (28.10.-30.10.2004). Mnogi se tega 
vikenda spominjamo kot pravi čudež. Bivali 
smo v CŠOD Kavka. Prispeli smo na petkovo 
popoldne, ko smo že mislili, da gre za 
vesoljni potop zaradi zelo močnih nalivov. 
Močilo je pri vseh luknjah in smo noč 
preživeli več na nogah z brisanjem vode, kot 
pa v posteljah. A zjutraj nas je pričakalo jasno 

jutro. Po kolebanju, a se spustimo v vasico 
Topolovo ali ne, saj smo že odpovedali 
prehod čez mejo, ki ga je bilo takrat potrebno 
vnaprej napovedati in tudi plačati neke vrste 
takse, je bil spust seveda rizičen, zaradi 
vremena  kakor tudi možne kazni. A 
prevladala je misel: Korajža velja. Vasica 
Topolovo je že sama po sebi zelo zanimiva in 
prijazna, ko pa domačini spečejo kostanj in 
ponudijo domače grozdje in domači mošt 
postane človek ponižno hvaležen. Otrokom 
je bila gostoljubnost zelo všeč in nepozabna. 
Še danes govorijo o njej. Ko je zadnji otrok 
vstopil v dom, se je dež znova ulil in nalival 
vse do našega odhoda, kar je bilo dobrodošlo, 
da smo se lahko  posvetili delu. Žal ideje za 
festival še ni bilo, a izdelali smo veliko 
spominkov Wca z Bca, saj smo vso zalogo 
prodali na 3. hoji po buških stezah. 
____Novembra smo se pripravljali na  
decembrsko prireditev »Miklavževo de- 
lavnico« s sejmom rabljenih predmetov, ki 
smo jo pripravili v Kulturnem domu 
(3.12.2005), in takrat smo dobili pravo idejo 
za festival- etnološka tematska pot.  Proučili 
smo »mi're«, »ustrgače«, »buško w'co«, 
»buško hišo«, »kašte« in pa nekaj »buščine«. 
Pripravili smo  pisno nalogo in odrsko 
predstavitev. Pri nalogi smo se držali treh 
načel: na mladih svet stoji, brez preteklosti ni 
prihodnosti in brez vzajemnosti ni skupnosti. 
Pri razstavi smo v tem duhu povezali vse 
generacije. Otroci v vrtcu so izdelali 
papirnate ovčke, 1. triada majhne lesene 
buške hiše, nonoti in drugi odrasli so izdelali 
makete ustrgače, buške hiše, kašte in mira. 
Na 19. regijski festival TPLG v Postojni 
(23.3.2005)  so nas spremljali tudi učenci 
izbirnega predmeta turistične vzgoje in so 
tako nehote postali naši glavni navijači. 
Nastop je bil suveren, a smo v drugih 
nastopih videli potencialne zmagovalce in si 

nismo nadejali, da bomo mi tudi tokrat 
postali prvaki primorske regije. Kot kaže 
smo imeli dve zmagovalni točki: navijače in 
publiko, ki je bila navdušena nad učenjem 
bovščine. 
____Za državni festival smo izboljšali sceno 
in trdo vadili. V Kočevju smo nastop odlično 
izpeljali in ponovno prejeli zlato priznanje za 
tretje mesto in zlato priznanje za najboljšo 
razstavo (15.4.2005). Na tem dvodnevnem 
izletu, kjer smo prenočili v CŠOD  Jurček in 
se družili še z drugimi otroki turističnih 
krožkov, smo se na poti domov grede ustavili 
v Rašici ter si ogledali domačo hišo Primoža 
Trubarja. Z nami je šla Irena Kurinčič, 
Leonova mama, ki je bila glavna navijačica ter  
skrbela za otroke v času sestankov in drugih 
obveznosti za mentorje. Razstava pa je bila še 
celo poletje razstavljena v prostorih TIC-a. 

____Pomlad pa je klicala še k drugim 
tradicionalnim prireditvam in dogodkom. 
Začeli smo s prireditvijo »Spoznavni večer«, 
s katerim smo predstavili vse skupine Sekcije 
mladih TD Bovec,  to je vrtec, 1.triado, 
2.triado in Sekcijo (26.2.2005). Prireditev je 
bila dobro obiskana, a žal ne s ciljno skupino 
– srednješolsko mladino, katero smo želeli 
privabiti k sodelovanju bodisi v Sekciji, pri 
Skavtih ali v Klub študentov.  Čeprav smo se 
zelo trudili, je bila čistilna akcija zelo slabo 
obiskana zaradi slabega vremena (2.4. - 
9.4.2005), velikonočno delavnico so v 
celoti pripravili člani Sekcije (18.3.2005), 
spom- ladanska prireditev »Pomlad za 
mlade« pa je tokrat izgledala malo drugače.

____Dopoldan so se na športnem igrišču 
odvile Igre brez meja, popoldanski in večerni 
program pa je potekal na vrtu picerije Letni 
vrt pod okriljem prireditve Z glavo na 
zabavo, kjer je nastopal znani reper Trkaj, a 
je bil obisk slab zaradi dežja (14.5.2005). 
Sicer pa je ta prireditev namenjena mladim 
za zabavo brez alkohola in je tudi LAS Bovec 
sodeloval pri pripravi tega dogodka. 
Ugotovili smo, da mnogi te prireditve niso 
poznali in so žal številni mladi obiskovalci 
bili že vinjeni. V tem času je bilo na Bovškem 

Turistični krožek OŠ Bovec

2004 - 2005
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Razstava naloge To je... Etnološka tematska pot, 
nagrajena z zlatim priznanjem za najboljšo razstavo

S tem šolskim letom so nastale že 4 
skupine: Turistični krožek VVE Bovec, 
turistični podmladek 1. triada, turistični 
podmladek 2. triada ter spomladi nastala 
skupina mladinci oz. Sekcija mladih TD 
Bovec. Skupaj je bilo prijavljenih 35 otrok v 
prvih dveh triadah od 236 učencev na OŠ 
Bovec, v vrtcu 10 otrok.

Mentorica je bila Nataša Bartol. Radovedni 
otroci so zelo lepo sodelovali v prikazih 
ročnih del, ki so jih nemalokrat pokazale 
članice Aktiva bovških žena in drugi sodelav-
ci. Radi so  izdelovali spominke, spoznavali 
različne predmete, ki so se nekoč uporabljali 
na Bovškem,  narečje in še kaj bi se našlo.
____V prvi triadi smo spoznali zdaj že naš 
novi zaščitni znak Wca z Bca, izdelovali smo 
spominke, spoznavali stare predmete, 
kulturne, naravne in druge znamenitosti 
Bovške, izdelali plakate in razglednice. 
Izdelovanje okraskov za izložbena okna 
dvakrat na leto z zimsko in pomladno 
tematiko  so postala stalnica od otvoritve 
otroškega igrišča. 
____Pred pričetkom šolskega leta smo 
najprej lepo počistili otroško igrišče plevela, 
pregledali igrala in uredili gredice 
(28.8.2004) ter se že pripravljali za 
sodelovanje na 3. hoji po buških stezah, kjer 
smo prodajali tako svoje spominke Wca z 
Bca kot še druge ročno izdelane izdelke 
osnovnošolcev. Zbrana sredstva smo 
uporabili za materialne stroške krožka in za 
vzdrževanje otroškega igrišča.
____Ideje za 19. festival TPLG z naslovno 
tematiko Naš turistični jutri kar ni in ni 
hotelo biti, saj smo bili prepričani, da smo že 
pripravili našo najboljšo nalogo. Vztrajno 
smo nadaljevali s proučevanjem naše 
kulturne dediščine in nazadnje ugotovili, da 
je še najbolje, da se lotimo te tematike. V 
veliko pomoč je bila vikend delavnica na 
Livku (28.10.-30.10.2004). Mnogi se tega 
vikenda spominjamo kot pravi čudež. Bivali 
smo v CŠOD Kavka. Prispeli smo na petkovo 
popoldne, ko smo že mislili, da gre za 
vesoljni potop zaradi zelo močnih nalivov. 
Močilo je pri vseh luknjah in smo noč 
preživeli več na nogah z brisanjem vode, kot 
pa v posteljah. A zjutraj nas je pričakalo jasno 

jutro. Po kolebanju, a se spustimo v vasico 
Topolovo ali ne, saj smo že odpovedali 
prehod čez mejo, ki ga je bilo takrat potrebno 
vnaprej napovedati in tudi plačati neke vrste 
takse, je bil spust seveda rizičen, zaradi 
vremena  kakor tudi možne kazni. A 
prevladala je misel: Korajža velja. Vasica 
Topolovo je že sama po sebi zelo zanimiva in 
prijazna, ko pa domačini spečejo kostanj in 
ponudijo domače grozdje in domači mošt 
postane človek ponižno hvaležen. Otrokom 
je bila gostoljubnost zelo všeč in nepozabna. 
Še danes govorijo o njej. Ko je zadnji otrok 
vstopil v dom, se je dež znova ulil in nalival 
vse do našega odhoda, kar je bilo dobrodošlo, 
da smo se lahko  posvetili delu. Žal ideje za 
festival še ni bilo, a izdelali smo veliko 
spominkov Wca z Bca, saj smo vso zalogo 
prodali na 3. hoji po buških stezah. 
____Novembra smo se pripravljali na  
decembrsko prireditev »Miklavževo de- 
lavnico« s sejmom rabljenih predmetov, ki 
smo jo pripravili v Kulturnem domu 
(3.12.2005), in takrat smo dobili pravo idejo 
za festival- etnološka tematska pot.  Proučili 
smo »mi're«, »ustrgače«, »buško w'co«, 
»buško hišo«, »kašte« in pa nekaj »buščine«. 
Pripravili smo  pisno nalogo in odrsko 
predstavitev. Pri nalogi smo se držali treh 
načel: na mladih svet stoji, brez preteklosti ni 
prihodnosti in brez vzajemnosti ni skupnosti. 
Pri razstavi smo v tem duhu povezali vse 
generacije. Otroci v vrtcu so izdelali 
papirnate ovčke, 1. triada majhne lesene 
buške hiše, nonoti in drugi odrasli so izdelali 
makete ustrgače, buške hiše, kašte in mira. 
Na 19. regijski festival TPLG v Postojni 
(23.3.2005)  so nas spremljali tudi učenci 
izbirnega predmeta turistične vzgoje in so 
tako nehote postali naši glavni navijači. 
Nastop je bil suveren, a smo v drugih 
nastopih videli potencialne zmagovalce in si 

nismo nadejali, da bomo mi tudi tokrat 
postali prvaki primorske regije. Kot kaže 
smo imeli dve zmagovalni točki: navijače in 
publiko, ki je bila navdušena nad učenjem 
bovščine. 
____Za državni festival smo izboljšali sceno 
in trdo vadili. V Kočevju smo nastop odlično 
izpeljali in ponovno prejeli zlato priznanje za 
tretje mesto in zlato priznanje za najboljšo 
razstavo (15.4.2005). Na tem dvodnevnem 
izletu, kjer smo prenočili v CŠOD  Jurček in 
se družili še z drugimi otroki turističnih 
krožkov, smo se na poti domov grede ustavili 
v Rašici ter si ogledali domačo hišo Primoža 
Trubarja. Z nami je šla Irena Kurinčič, 
Leonova mama, ki je bila glavna navijačica ter  
skrbela za otroke v času sestankov in drugih 
obveznosti za mentorje. Razstava pa je bila še 
celo poletje razstavljena v prostorih TIC-a. 

____Pomlad pa je klicala še k drugim 
tradicionalnim prireditvam in dogodkom. 
Začeli smo s prireditvijo »Spoznavni večer«, 
s katerim smo predstavili vse skupine Sekcije 
mladih TD Bovec,  to je vrtec, 1.triado, 
2.triado in Sekcijo (26.2.2005). Prireditev je 
bila dobro obiskana, a žal ne s ciljno skupino 
– srednješolsko mladino, katero smo želeli 
privabiti k sodelovanju bodisi v Sekciji, pri 
Skavtih ali v Klub študentov.  Čeprav smo se 
zelo trudili, je bila čistilna akcija zelo slabo 
obiskana zaradi slabega vremena (2.4. - 
9.4.2005), velikonočno delavnico so v 
celoti pripravili člani Sekcije (18.3.2005), 
spom- ladanska prireditev »Pomlad za 
mlade« pa je tokrat izgledala malo drugače.

____Dopoldan so se na športnem igrišču 
odvile Igre brez meja, popoldanski in večerni 
program pa je potekal na vrtu picerije Letni 
vrt pod okriljem prireditve Z glavo na 
zabavo, kjer je nastopal znani reper Trkaj, a 
je bil obisk slab zaradi dežja (14.5.2005). 
Sicer pa je ta prireditev namenjena mladim 
za zabavo brez alkohola in je tudi LAS Bovec 
sodeloval pri pripravi tega dogodka. 
Ugotovili smo, da mnogi te prireditve niso 
poznali in so žal številni mladi obiskovalci 
bili že vinjeni. V tem času je bilo na Bovškem 
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Pomlad za mlade - Igre brez meja

Reper Trkaj s članoma turističnega krožka na prireditvi
Z glavo na zabavo

S tem šolskim letom so nastale že 4 
skupine: Turistični krožek VVE Bovec, 
turistični podmladek 1. triada, turistični 
podmladek 2. triada ter spomladi nastala 
skupina mladinci oz. Sekcija mladih TD 
Bovec. Skupaj je bilo prijavljenih 35 otrok v 
prvih dveh triadah od 236 učencev na OŠ 
Bovec, v vrtcu 10 otrok.

Mentorica je bila Nataša Bartol. Radovedni 
otroci so zelo lepo sodelovali v prikazih 
ročnih del, ki so jih nemalokrat pokazale 
članice Aktiva bovških žena in drugi sodelav-
ci. Radi so  izdelovali spominke, spoznavali 
različne predmete, ki so se nekoč uporabljali 
na Bovškem,  narečje in še kaj bi se našlo.
____V prvi triadi smo spoznali zdaj že naš 
novi zaščitni znak Wca z Bca, izdelovali smo 
spominke, spoznavali stare predmete, 
kulturne, naravne in druge znamenitosti 
Bovške, izdelali plakate in razglednice. 
Izdelovanje okraskov za izložbena okna 
dvakrat na leto z zimsko in pomladno 
tematiko  so postala stalnica od otvoritve 
otroškega igrišča. 
____Pred pričetkom šolskega leta smo 
najprej lepo počistili otroško igrišče plevela, 
pregledali igrala in uredili gredice 
(28.8.2004) ter se že pripravljali za 
sodelovanje na 3. hoji po buških stezah, kjer 
smo prodajali tako svoje spominke Wca z 
Bca kot še druge ročno izdelane izdelke 
osnovnošolcev. Zbrana sredstva smo 
uporabili za materialne stroške krožka in za 
vzdrževanje otroškega igrišča.
____Ideje za 19. festival TPLG z naslovno 
tematiko Naš turistični jutri kar ni in ni 
hotelo biti, saj smo bili prepričani, da smo že 
pripravili našo najboljšo nalogo. Vztrajno 
smo nadaljevali s proučevanjem naše 
kulturne dediščine in nazadnje ugotovili, da 
je še najbolje, da se lotimo te tematike. V 
veliko pomoč je bila vikend delavnica na 
Livku (28.10.-30.10.2004). Mnogi se tega 
vikenda spominjamo kot pravi čudež. Bivali 
smo v CŠOD Kavka. Prispeli smo na petkovo 
popoldne, ko smo že mislili, da gre za 
vesoljni potop zaradi zelo močnih nalivov. 
Močilo je pri vseh luknjah in smo noč 
preživeli več na nogah z brisanjem vode, kot 
pa v posteljah. A zjutraj nas je pričakalo jasno 

jutro. Po kolebanju, a se spustimo v vasico 
Topolovo ali ne, saj smo že odpovedali 
prehod čez mejo, ki ga je bilo takrat potrebno 
vnaprej napovedati in tudi plačati neke vrste 
takse, je bil spust seveda rizičen, zaradi 
vremena  kakor tudi možne kazni. A 
prevladala je misel: Korajža velja. Vasica 
Topolovo je že sama po sebi zelo zanimiva in 
prijazna, ko pa domačini spečejo kostanj in 
ponudijo domače grozdje in domači mošt 
postane človek ponižno hvaležen. Otrokom 
je bila gostoljubnost zelo všeč in nepozabna. 
Še danes govorijo o njej. Ko je zadnji otrok 
vstopil v dom, se je dež znova ulil in nalival 
vse do našega odhoda, kar je bilo dobrodošlo, 
da smo se lahko  posvetili delu. Žal ideje za 
festival še ni bilo, a izdelali smo veliko 
spominkov Wca z Bca, saj smo vso zalogo 
prodali na 3. hoji po buških stezah. 
____Novembra smo se pripravljali na  
decembrsko prireditev »Miklavževo de- 
lavnico« s sejmom rabljenih predmetov, ki 
smo jo pripravili v Kulturnem domu 
(3.12.2005), in takrat smo dobili pravo idejo 
za festival- etnološka tematska pot.  Proučili 
smo »mi're«, »ustrgače«, »buško w'co«, 
»buško hišo«, »kašte« in pa nekaj »buščine«. 
Pripravili smo  pisno nalogo in odrsko 
predstavitev. Pri nalogi smo se držali treh 
načel: na mladih svet stoji, brez preteklosti ni 
prihodnosti in brez vzajemnosti ni skupnosti. 
Pri razstavi smo v tem duhu povezali vse 
generacije. Otroci v vrtcu so izdelali 
papirnate ovčke, 1. triada majhne lesene 
buške hiše, nonoti in drugi odrasli so izdelali 
makete ustrgače, buške hiše, kašte in mira. 
Na 19. regijski festival TPLG v Postojni 
(23.3.2005)  so nas spremljali tudi učenci 
izbirnega predmeta turistične vzgoje in so 
tako nehote postali naši glavni navijači. 
Nastop je bil suveren, a smo v drugih 
nastopih videli potencialne zmagovalce in si 

nismo nadejali, da bomo mi tudi tokrat 
postali prvaki primorske regije. Kot kaže 
smo imeli dve zmagovalni točki: navijače in 
publiko, ki je bila navdušena nad učenjem 
bovščine. 
____Za državni festival smo izboljšali sceno 
in trdo vadili. V Kočevju smo nastop odlično 
izpeljali in ponovno prejeli zlato priznanje za 
tretje mesto in zlato priznanje za najboljšo 
razstavo (15.4.2005). Na tem dvodnevnem 
izletu, kjer smo prenočili v CŠOD  Jurček in 
se družili še z drugimi otroki turističnih 
krožkov, smo se na poti domov grede ustavili 
v Rašici ter si ogledali domačo hišo Primoža 
Trubarja. Z nami je šla Irena Kurinčič, 
Leonova mama, ki je bila glavna navijačica ter  
skrbela za otroke v času sestankov in drugih 
obveznosti za mentorje. Razstava pa je bila še 
celo poletje razstavljena v prostorih TIC-a. 

____Pomlad pa je klicala še k drugim 
tradicionalnim prireditvam in dogodkom. 
Začeli smo s prireditvijo »Spoznavni večer«, 
s katerim smo predstavili vse skupine Sekcije 
mladih TD Bovec,  to je vrtec, 1.triado, 
2.triado in Sekcijo (26.2.2005). Prireditev je 
bila dobro obiskana, a žal ne s ciljno skupino 
– srednješolsko mladino, katero smo želeli 
privabiti k sodelovanju bodisi v Sekciji, pri 
Skavtih ali v Klub študentov.  Čeprav smo se 
zelo trudili, je bila čistilna akcija zelo slabo 
obiskana zaradi slabega vremena (2.4. - 
9.4.2005), velikonočno delavnico so v 
celoti pripravili člani Sekcije (18.3.2005), 
spom- ladanska prireditev »Pomlad za 
mlade« pa je tokrat izgledala malo drugače.

____Dopoldan so se na športnem igrišču 
odvile Igre brez meja, popoldanski in večerni 
program pa je potekal na vrtu picerije Letni 
vrt pod okriljem prireditve Z glavo na 
zabavo, kjer je nastopal znani reper Trkaj, a 
je bil obisk slab zaradi dežja (14.5.2005). 
Sicer pa je ta prireditev namenjena mladim 
za zabavo brez alkohola in je tudi LAS Bovec 
sodeloval pri pripravi tega dogodka. 
Ugotovili smo, da mnogi te prireditve niso 
poznali in so žal številni mladi obiskovalci 
bili že vinjeni. V tem času je bilo na Bovškem 

Turistični krožek OŠ Bovec
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Časopisni članek v mesečniku Epicenter

Skeniraj QR kodo
in si oglej našo nalogo!

19. Festival TPLG Naša zamisel

Regijski festival
Postojna

Kdaj
23. 3. 2005

Državni festival
Kočevje

Kdaj
14. in 15. 4. 2005

Uvrstitev
Zlato priznanje

Uvrstitev
Zlato priznanje, 3. mesto
Zlato priznanje za 
najboljšo razstavo

Naš turistični jutri To je... Etnološko
tematska pot

Po počitnicah smo kar pogumno 
zakorakali v novo šolsko leto. Tudi tokrat je 
krožek deloval v vrtcu, ki ga je vodila Mateja 
Kravanja, sodelovala je 1. in 2. triada de- 
vetletke pod vodstvom Nataše Bartol ter 
mladinci v Sekciji. Najbolj aktivni so bili 
člani 2. triade, ki so imeli srečanja vsak 
teden, medtem ko drugi pa enkrat na mesec. 
Šolsko leto smo pričeli z izdelovanjem 
spominkov, saj smo tudi tokrat, že četrtič,  
sodelovali s prodajno stojnico na 4. Hoji po 
buških stezah (1.10.2005). Obiskali smo 
trdnjavo Kluže z g. Fedjo Klavora, saj je bil 
prvi predlog, da bomo v tem šolskem letu v 
naši nalogi govorili o Francozih in njihovem 
doprinosu k bovški zgodovini.
____Konec oktobra, kot leto poprej, smo 
ponovno šli na vikend delavnico, tokrat v 
Trento, in spet preživeli dva nepozabna 
dneva. Sprehodili smo se po dolini Trente, 
pokušali domače jedi v gostilni pri Metoji, s 
TNP-jevimi vodniki spoznali apnenico in 
muzej ter se zabavali ob prijetnem druženju. 
V Trenti pa smo bili tudi delavni, saj smo 
iskali primerno temo za 20. festival z 
naslovom Združeni k uspehom. Zgodovina o 
Francozih na Bovškem nekako ni ustrezala 
razpisani tematiki. Ker prave ideje kar ni in 
ni bilo, smo se odločili, da predstavimo sami 
sebe, to je Sekcijo mladih TD Bovec. Na 
pomoč je priskočila še Mateja Kravanja. 
Odločili smo se, da na nek način združimo 
pretekle naloge v eno. Še posebej zato, ker se 

je državni festival odvijal v Bovcu. Prvič se 
je zgodilo, da smo zaradi prevelike 
številčnosti otrok opravili avdicijo za nastop 
za odrsko predstavo, saj je šlo za glasbeno 
pantomimo. Vsi smo bili nad odrsko 
prestavitev navdušeni. Igralci smo vadili 
predstavo, drugi pa so ustvarjali z Matejo.
____Na že tradicionalni Miklavževi 
delavnici (3.12.2005) smo k ustvarjalnim 
delavnicam prireditev dodali novo 
popestritev, to je program s Tjašo Hrovat in 
še z  dvema gimnazijcema iz IMPRO LIGE 
oz. gledališke gimnazije v Novi Gorici, ter 
igrami za otroke, kot so ribolov, met na koš, 
poslikava obraza in seveda s sejmom.

____Za 20. regijski festival, ki je bil ponovno 
v Pivki (20.3.2006), smo bili zelo dobro 
pripravljeni, zato ni bilo čudno, da smo 
ponovno postali regijski prvaki, kjer pa ni 
bilo hude konkurence, saj so sodelovale le 
štiri osnovne šole.  Svoj nastop smo ponovili 
na občnem zboru TD Bovec (23.3.2006), kjer 
je  bila Nataša Bartol izvoljena za predsednico 
TD Bovec in je vodstvo Sekcije mladih TD 
Bovec prevzel David Štulc Zornik. Mesec 
april je bil zelo aktiven: velikonočna 
delavnica (7.4.2006),  tri sobote (1.4., 8.4. in 
22.4.2006) smo izvajali čistilno akcijo, kjer 
smo temeljito počistili gozdiček med 
vojašnico, šolo in otroškim igriščem. Prav 
tako smo vadili vodenje po Bovcu in druge 
spretnosti gostoljubja. Aprila pa smo morali 
združiti vse moči in pomoči, da smo pripravi-
li 20. festival TPLG v Bovcu. Sodelovanje z 
LTO Bovec, TZGP, OŠ Bovec, hotelom Alp 
in picerijo Letni vrt in še s številnimi 
sponzorji je bilo odlično. K nam so prvi dan, 
to je 20.4.2006,  prispeli finalisti regijskih 
festivalov oz. učenci iz Črnomlja, Žirovnice, 
Pivke, Topolšice, Male Nedelje, Doba, 
Murske Sobote, Destrnika in Maribora. 

Zanje, kakor tudi za njihove mentorje in 
predstavnike TZS, je bilo potrebno 
organizirati prehrano, možnost shrambe 
rekvizitov ter prostor za vaje, kakor tudi 
prenočišče in zabavni program. Zahvaljujoč 
številnim sponzorjem smo udeležence 
festivala  lahko lepo pogostili; le ti so 
Zavarovalnica Triglav d.d, Zavarovalnica 
Maribor d.d., Gostilna Žvikar, Banka Koper, 
Andrej Mlekuž s.p.- Kamp Toni, Alpe šport 
Vančar, knjigarna Tejka, Zavarovalnica 
Vzajemna, Motel Encijan.  Naslednji dan pa 
so prišli še učenci, ki so se potegovali za 
zlata priznanja s svojimi razstavami, iz OŠ 
Dravlje, OŠ Slovenske Konjice, OŠ Vu- 
zenica, OŠ Kranj in OŠ Nazarje. Festival je 
bil dobro obiskan, tudi s strani medijev. V 
času preštevanja točk so bili otroci in 
mentorji deležni predstave Društva 1313 v 
trdnjavi Kluže. Sami smo zasedli tretje mesto 
in znova prejeli zlato priznanje za najboljšo 
razstavo ter nagrado kopanje v Aqualandiji v 
Ljubljani, ki smo jo kmalu izkoristili, tako da 
smo se v Ljubljano peljali z vlakom. A še 
bolj pomembni so bili odzivi gostujočih 
tekmovalcev, ki so se z veseljem spominjali 
nepozabnega festivala v Bovcu.
____Sekcija je spomladi organizirala še 
nekaj drugih aktivnosti: 28.4.2006 se je 
pričel 30 urni tečaj španščine, ki ga je vodila 
Anja Košmrl, tudi plesali smo z Uršo iz 
Tolmina na plesni delavnici HIP-HOPa 
(25.2.2006 in 6.5.2006). K sodelovanju pa 
smo bili povabljeni na Most na Soči na 
okroglo mizo "Možnosti in priložnosti 
sodelovanja med turističnimi društvi v 
Evropi brez meja«, kjer smo prodajali 
spominke (20.6.2006).
____Prav je, da zapišemo, kaj smo počeli v 
vrtcu in 1. triadi, kjer smo se enkrat mesečno 
srečevali že tretje leto zapovrstjo. Najprej 
smo se spoznavali, se preizkusili v bontonu 

obnašanja, ustvarili svoj  spominek Wca z 
Bca, pekli Miklavževe piškote, sodelovali na 
Miklavževi ustvarjalni delavnici. Januarja 
smo barvali kozoroge, ki jih je v prvem letu 
krožka narisal David Štulc Zornik, govorili 
smo o recikliranju, ogledali smo si predstavo 
svojih starejših vrstnikov, tudi velikonočna 
delavnica je bila zanimiva za nas in vadili 
narečje. V 1. triadi smo poleg prej navedenih 
aktivnosti sodelovali pri čistilni akciji ter 
poslikali kamne z motivi ribic, saj smo zanje 
v očiščenem parku uredili umetni ribnik s 
klopcami. Smo pa tudi sodelovali tudi v 
kulturnem programu 20. festivala. V obeh 
skupinah nam je bilo lepo in smo komaj 
čakali prve petke v mesecu, ko smo se 
srečevali.

Turistični krožek OŠ Bovec
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20. festival
TPLG v Bovcu

Po počitnicah smo kar pogumno 
zakorakali v novo šolsko leto. Tudi tokrat je 
krožek deloval v vrtcu, ki ga je vodila Mateja 
Kravanja, sodelovala je 1. in 2. triada de- 
vetletke pod vodstvom Nataše Bartol ter 
mladinci v Sekciji. Najbolj aktivni so bili 
člani 2. triade, ki so imeli srečanja vsak 
teden, medtem ko drugi pa enkrat na mesec. 
Šolsko leto smo pričeli z izdelovanjem 
spominkov, saj smo tudi tokrat, že četrtič,  
sodelovali s prodajno stojnico na 4. Hoji po 
buških stezah (1.10.2005). Obiskali smo 
trdnjavo Kluže z g. Fedjo Klavora, saj je bil 
prvi predlog, da bomo v tem šolskem letu v 
naši nalogi govorili o Francozih in njihovem 
doprinosu k bovški zgodovini.
____Konec oktobra, kot leto poprej, smo 
ponovno šli na vikend delavnico, tokrat v 
Trento, in spet preživeli dva nepozabna 
dneva. Sprehodili smo se po dolini Trente, 
pokušali domače jedi v gostilni pri Metoji, s 
TNP-jevimi vodniki spoznali apnenico in 
muzej ter se zabavali ob prijetnem druženju. 
V Trenti pa smo bili tudi delavni, saj smo 
iskali primerno temo za 20. festival z 
naslovom Združeni k uspehom. Zgodovina o 
Francozih na Bovškem nekako ni ustrezala 
razpisani tematiki. Ker prave ideje kar ni in 
ni bilo, smo se odločili, da predstavimo sami 
sebe, to je Sekcijo mladih TD Bovec. Na 
pomoč je priskočila še Mateja Kravanja. 
Odločili smo se, da na nek način združimo 
pretekle naloge v eno. Še posebej zato, ker se 

Članice ob razstavi na 20. regijskem festivalu TPLG v 
Pivki, nagrajena z zlatim priznanjem za najboljšo razstavo

Prodaja spominkov Wca z Bca na hoji po buških stezah

Udeleženci vikend delavnice v Trenti

je državni festival odvijal v Bovcu. Prvič se 
je zgodilo, da smo zaradi prevelike 
številčnosti otrok opravili avdicijo za nastop 
za odrsko predstavo, saj je šlo za glasbeno 
pantomimo. Vsi smo bili nad odrsko 
prestavitev navdušeni. Igralci smo vadili 
predstavo, drugi pa so ustvarjali z Matejo.
____Na že tradicionalni Miklavževi 
delavnici (3.12.2005) smo k ustvarjalnim 
delavnicam prireditev dodali novo 
popestritev, to je program s Tjašo Hrovat in 
še z  dvema gimnazijcema iz IMPRO LIGE 
oz. gledališke gimnazije v Novi Gorici, ter 
igrami za otroke, kot so ribolov, met na koš, 
poslikava obraza in seveda s sejmom.

____Za 20. regijski festival, ki je bil ponovno 
v Pivki (20.3.2006), smo bili zelo dobro 
pripravljeni, zato ni bilo čudno, da smo 
ponovno postali regijski prvaki, kjer pa ni 
bilo hude konkurence, saj so sodelovale le 
štiri osnovne šole.  Svoj nastop smo ponovili 
na občnem zboru TD Bovec (23.3.2006), kjer 
je  bila Nataša Bartol izvoljena za predsednico 
TD Bovec in je vodstvo Sekcije mladih TD 
Bovec prevzel David Štulc Zornik. Mesec 
april je bil zelo aktiven: velikonočna 
delavnica (7.4.2006),  tri sobote (1.4., 8.4. in 
22.4.2006) smo izvajali čistilno akcijo, kjer 
smo temeljito počistili gozdiček med 
vojašnico, šolo in otroškim igriščem. Prav 
tako smo vadili vodenje po Bovcu in druge 
spretnosti gostoljubja. Aprila pa smo morali 
združiti vse moči in pomoči, da smo pripravi-
li 20. festival TPLG v Bovcu. Sodelovanje z 
LTO Bovec, TZGP, OŠ Bovec, hotelom Alp 
in picerijo Letni vrt in še s številnimi 
sponzorji je bilo odlično. K nam so prvi dan, 
to je 20.4.2006,  prispeli finalisti regijskih 
festivalov oz. učenci iz Črnomlja, Žirovnice, 
Pivke, Topolšice, Male Nedelje, Doba, 
Murske Sobote, Destrnika in Maribora. 

Zanje, kakor tudi za njihove mentorje in 
predstavnike TZS, je bilo potrebno 
organizirati prehrano, možnost shrambe 
rekvizitov ter prostor za vaje, kakor tudi 
prenočišče in zabavni program. Zahvaljujoč 
številnim sponzorjem smo udeležence 
festivala  lahko lepo pogostili; le ti so 
Zavarovalnica Triglav d.d, Zavarovalnica 
Maribor d.d., Gostilna Žvikar, Banka Koper, 
Andrej Mlekuž s.p.- Kamp Toni, Alpe šport 
Vančar, knjigarna Tejka, Zavarovalnica 
Vzajemna, Motel Encijan.  Naslednji dan pa 
so prišli še učenci, ki so se potegovali za 
zlata priznanja s svojimi razstavami, iz OŠ 
Dravlje, OŠ Slovenske Konjice, OŠ Vu- 
zenica, OŠ Kranj in OŠ Nazarje. Festival je 
bil dobro obiskan, tudi s strani medijev. V 
času preštevanja točk so bili otroci in 
mentorji deležni predstave Društva 1313 v 
trdnjavi Kluže. Sami smo zasedli tretje mesto 
in znova prejeli zlato priznanje za najboljšo 
razstavo ter nagrado kopanje v Aqualandiji v 
Ljubljani, ki smo jo kmalu izkoristili, tako da 
smo se v Ljubljano peljali z vlakom. A še 
bolj pomembni so bili odzivi gostujočih 
tekmovalcev, ki so se z veseljem spominjali 
nepozabnega festivala v Bovcu.
____Sekcija je spomladi organizirala še 
nekaj drugih aktivnosti: 28.4.2006 se je 
pričel 30 urni tečaj španščine, ki ga je vodila 
Anja Košmrl, tudi plesali smo z Uršo iz 
Tolmina na plesni delavnici HIP-HOPa 
(25.2.2006 in 6.5.2006). K sodelovanju pa 
smo bili povabljeni na Most na Soči na 
okroglo mizo "Možnosti in priložnosti 
sodelovanja med turističnimi društvi v 
Evropi brez meja«, kjer smo prodajali 
spominke (20.6.2006).
____Prav je, da zapišemo, kaj smo počeli v 
vrtcu in 1. triadi, kjer smo se enkrat mesečno 
srečevali že tretje leto zapovrstjo. Najprej 
smo se spoznavali, se preizkusili v bontonu 

obnašanja, ustvarili svoj  spominek Wca z 
Bca, pekli Miklavževe piškote, sodelovali na 
Miklavževi ustvarjalni delavnici. Januarja 
smo barvali kozoroge, ki jih je v prvem letu 
krožka narisal David Štulc Zornik, govorili 
smo o recikliranju, ogledali smo si predstavo 
svojih starejših vrstnikov, tudi velikonočna 
delavnica je bila zanimiva za nas in vadili 
narečje. V 1. triadi smo poleg prej navedenih 
aktivnosti sodelovali pri čistilni akciji ter 
poslikali kamne z motivi ribic, saj smo zanje 
v očiščenem parku uredili umetni ribnik s 
klopcami. Smo pa tudi sodelovali tudi v 
kulturnem programu 20. festivala. V obeh 
skupinah nam je bilo lepo in smo komaj 
čakali prve petke v mesecu, ko smo se 
srečevali.

Turistični krožek OŠ Bovec
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Po počitnicah smo kar pogumno 
zakorakali v novo šolsko leto. Tudi tokrat je 
krožek deloval v vrtcu, ki ga je vodila Mateja 
Kravanja, sodelovala je 1. in 2. triada de- 
vetletke pod vodstvom Nataše Bartol ter 
mladinci v Sekciji. Najbolj aktivni so bili 
člani 2. triade, ki so imeli srečanja vsak 
teden, medtem ko drugi pa enkrat na mesec. 
Šolsko leto smo pričeli z izdelovanjem 
spominkov, saj smo tudi tokrat, že četrtič,  
sodelovali s prodajno stojnico na 4. Hoji po 
buških stezah (1.10.2005). Obiskali smo 
trdnjavo Kluže z g. Fedjo Klavora, saj je bil 
prvi predlog, da bomo v tem šolskem letu v 
naši nalogi govorili o Francozih in njihovem 
doprinosu k bovški zgodovini.
____Konec oktobra, kot leto poprej, smo 
ponovno šli na vikend delavnico, tokrat v 
Trento, in spet preživeli dva nepozabna 
dneva. Sprehodili smo se po dolini Trente, 
pokušali domače jedi v gostilni pri Metoji, s 
TNP-jevimi vodniki spoznali apnenico in 
muzej ter se zabavali ob prijetnem druženju. 
V Trenti pa smo bili tudi delavni, saj smo 
iskali primerno temo za 20. festival z 
naslovom Združeni k uspehom. Zgodovina o 
Francozih na Bovškem nekako ni ustrezala 
razpisani tematiki. Ker prave ideje kar ni in 
ni bilo, smo se odločili, da predstavimo sami 
sebe, to je Sekcijo mladih TD Bovec. Na 
pomoč je priskočila še Mateja Kravanja. 
Odločili smo se, da na nek način združimo 
pretekle naloge v eno. Še posebej zato, ker se 

je državni festival odvijal v Bovcu. Prvič se 
je zgodilo, da smo zaradi prevelike 
številčnosti otrok opravili avdicijo za nastop 
za odrsko predstavo, saj je šlo za glasbeno 
pantomimo. Vsi smo bili nad odrsko 
prestavitev navdušeni. Igralci smo vadili 
predstavo, drugi pa so ustvarjali z Matejo.
____Na že tradicionalni Miklavževi 
delavnici (3.12.2005) smo k ustvarjalnim 
delavnicam prireditev dodali novo 
popestritev, to je program s Tjašo Hrovat in 
še z  dvema gimnazijcema iz IMPRO LIGE 
oz. gledališke gimnazije v Novi Gorici, ter 
igrami za otroke, kot so ribolov, met na koš, 
poslikava obraza in seveda s sejmom.

____Za 20. regijski festival, ki je bil ponovno 
v Pivki (20.3.2006), smo bili zelo dobro 
pripravljeni, zato ni bilo čudno, da smo 
ponovno postali regijski prvaki, kjer pa ni 
bilo hude konkurence, saj so sodelovale le 
štiri osnovne šole.  Svoj nastop smo ponovili 
na občnem zboru TD Bovec (23.3.2006), kjer 
je  bila Nataša Bartol izvoljena za predsednico 
TD Bovec in je vodstvo Sekcije mladih TD 
Bovec prevzel David Štulc Zornik. Mesec 
april je bil zelo aktiven: velikonočna 
delavnica (7.4.2006),  tri sobote (1.4., 8.4. in 
22.4.2006) smo izvajali čistilno akcijo, kjer 
smo temeljito počistili gozdiček med 
vojašnico, šolo in otroškim igriščem. Prav 
tako smo vadili vodenje po Bovcu in druge 
spretnosti gostoljubja. Aprila pa smo morali 
združiti vse moči in pomoči, da smo pripravi-
li 20. festival TPLG v Bovcu. Sodelovanje z 
LTO Bovec, TZGP, OŠ Bovec, hotelom Alp 
in picerijo Letni vrt in še s številnimi 
sponzorji je bilo odlično. K nam so prvi dan, 
to je 20.4.2006,  prispeli finalisti regijskih 
festivalov oz. učenci iz Črnomlja, Žirovnice, 
Pivke, Topolšice, Male Nedelje, Doba, 
Murske Sobote, Destrnika in Maribora. 

Zanje, kakor tudi za njihove mentorje in 
predstavnike TZS, je bilo potrebno 
organizirati prehrano, možnost shrambe 
rekvizitov ter prostor za vaje, kakor tudi 
prenočišče in zabavni program. Zahvaljujoč 
številnim sponzorjem smo udeležence 
festivala  lahko lepo pogostili; le ti so 
Zavarovalnica Triglav d.d, Zavarovalnica 
Maribor d.d., Gostilna Žvikar, Banka Koper, 
Andrej Mlekuž s.p.- Kamp Toni, Alpe šport 
Vančar, knjigarna Tejka, Zavarovalnica 
Vzajemna, Motel Encijan.  Naslednji dan pa 
so prišli še učenci, ki so se potegovali za 
zlata priznanja s svojimi razstavami, iz OŠ 
Dravlje, OŠ Slovenske Konjice, OŠ Vu- 
zenica, OŠ Kranj in OŠ Nazarje. Festival je 
bil dobro obiskan, tudi s strani medijev. V 
času preštevanja točk so bili otroci in 
mentorji deležni predstave Društva 1313 v 
trdnjavi Kluže. Sami smo zasedli tretje mesto 
in znova prejeli zlato priznanje za najboljšo 
razstavo ter nagrado kopanje v Aqualandiji v 
Ljubljani, ki smo jo kmalu izkoristili, tako da 
smo se v Ljubljano peljali z vlakom. A še 
bolj pomembni so bili odzivi gostujočih 
tekmovalcev, ki so se z veseljem spominjali 
nepozabnega festivala v Bovcu.
____Sekcija je spomladi organizirala še 
nekaj drugih aktivnosti: 28.4.2006 se je 
pričel 30 urni tečaj španščine, ki ga je vodila 
Anja Košmrl, tudi plesali smo z Uršo iz 
Tolmina na plesni delavnici HIP-HOPa 
(25.2.2006 in 6.5.2006). K sodelovanju pa 
smo bili povabljeni na Most na Soči na 
okroglo mizo "Možnosti in priložnosti 
sodelovanja med turističnimi društvi v 
Evropi brez meja«, kjer smo prodajali 
spominke (20.6.2006).
____Prav je, da zapišemo, kaj smo počeli v 
vrtcu in 1. triadi, kjer smo se enkrat mesečno 
srečevali že tretje leto zapovrstjo. Najprej 
smo se spoznavali, se preizkusili v bontonu 

obnašanja, ustvarili svoj  spominek Wca z 
Bca, pekli Miklavževe piškote, sodelovali na 
Miklavževi ustvarjalni delavnici. Januarja 
smo barvali kozoroge, ki jih je v prvem letu 
krožka narisal David Štulc Zornik, govorili 
smo o recikliranju, ogledali smo si predstavo 
svojih starejših vrstnikov, tudi velikonočna 
delavnica je bila zanimiva za nas in vadili 
narečje. V 1. triadi smo poleg prej navedenih 
aktivnosti sodelovali pri čistilni akciji ter 
poslikali kamne z motivi ribic, saj smo zanje 
v očiščenem parku uredili umetni ribnik s 
klopcami. Smo pa tudi sodelovali tudi v 
kulturnem programu 20. festivala. V obeh 
skupinah nam je bilo lepo in smo komaj 
čakali prve petke v mesecu, ko smo se 
srečevali.
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2325 let turističnega krožka OŠ Bovec

Po počitnicah smo kar pogumno 
zakorakali v novo šolsko leto. Tudi tokrat je 
krožek deloval v vrtcu, ki ga je vodila Mateja 
Kravanja, sodelovala je 1. in 2. triada de- 
vetletke pod vodstvom Nataše Bartol ter 
mladinci v Sekciji. Najbolj aktivni so bili 
člani 2. triade, ki so imeli srečanja vsak 
teden, medtem ko drugi pa enkrat na mesec. 
Šolsko leto smo pričeli z izdelovanjem 
spominkov, saj smo tudi tokrat, že četrtič,  
sodelovali s prodajno stojnico na 4. Hoji po 
buških stezah (1.10.2005). Obiskali smo 
trdnjavo Kluže z g. Fedjo Klavora, saj je bil 
prvi predlog, da bomo v tem šolskem letu v 
naši nalogi govorili o Francozih in njihovem 
doprinosu k bovški zgodovini.
____Konec oktobra, kot leto poprej, smo 
ponovno šli na vikend delavnico, tokrat v 
Trento, in spet preživeli dva nepozabna 
dneva. Sprehodili smo se po dolini Trente, 
pokušali domače jedi v gostilni pri Metoji, s 
TNP-jevimi vodniki spoznali apnenico in 
muzej ter se zabavali ob prijetnem druženju. 
V Trenti pa smo bili tudi delavni, saj smo 
iskali primerno temo za 20. festival z 
naslovom Združeni k uspehom. Zgodovina o 
Francozih na Bovškem nekako ni ustrezala 
razpisani tematiki. Ker prave ideje kar ni in 
ni bilo, smo se odločili, da predstavimo sami 
sebe, to je Sekcijo mladih TD Bovec. Na 
pomoč je priskočila še Mateja Kravanja. 
Odločili smo se, da na nek način združimo 
pretekle naloge v eno. Še posebej zato, ker se 

je državni festival odvijal v Bovcu. Prvič se 
je zgodilo, da smo zaradi prevelike 
številčnosti otrok opravili avdicijo za nastop 
za odrsko predstavo, saj je šlo za glasbeno 
pantomimo. Vsi smo bili nad odrsko 
prestavitev navdušeni. Igralci smo vadili 
predstavo, drugi pa so ustvarjali z Matejo.
____Na že tradicionalni Miklavževi 
delavnici (3.12.2005) smo k ustvarjalnim 
delavnicam prireditev dodali novo 
popestritev, to je program s Tjašo Hrovat in 
še z  dvema gimnazijcema iz IMPRO LIGE 
oz. gledališke gimnazije v Novi Gorici, ter 
igrami za otroke, kot so ribolov, met na koš, 
poslikava obraza in seveda s sejmom.

____Za 20. regijski festival, ki je bil ponovno 
v Pivki (20.3.2006), smo bili zelo dobro 
pripravljeni, zato ni bilo čudno, da smo 
ponovno postali regijski prvaki, kjer pa ni 
bilo hude konkurence, saj so sodelovale le 
štiri osnovne šole.  Svoj nastop smo ponovili 
na občnem zboru TD Bovec (23.3.2006), kjer 
je  bila Nataša Bartol izvoljena za predsednico 
TD Bovec in je vodstvo Sekcije mladih TD 
Bovec prevzel David Štulc Zornik. Mesec 
april je bil zelo aktiven: velikonočna 
delavnica (7.4.2006),  tri sobote (1.4., 8.4. in 
22.4.2006) smo izvajali čistilno akcijo, kjer 
smo temeljito počistili gozdiček med 
vojašnico, šolo in otroškim igriščem. Prav 
tako smo vadili vodenje po Bovcu in druge 
spretnosti gostoljubja. Aprila pa smo morali 
združiti vse moči in pomoči, da smo pripravi-
li 20. festival TPLG v Bovcu. Sodelovanje z 
LTO Bovec, TZGP, OŠ Bovec, hotelom Alp 
in picerijo Letni vrt in še s številnimi 
sponzorji je bilo odlično. K nam so prvi dan, 
to je 20.4.2006,  prispeli finalisti regijskih 
festivalov oz. učenci iz Črnomlja, Žirovnice, 
Pivke, Topolšice, Male Nedelje, Doba, 
Murske Sobote, Destrnika in Maribora. 

Zanje, kakor tudi za njihove mentorje in 
predstavnike TZS, je bilo potrebno 
organizirati prehrano, možnost shrambe 
rekvizitov ter prostor za vaje, kakor tudi 
prenočišče in zabavni program. Zahvaljujoč 
številnim sponzorjem smo udeležence 
festivala  lahko lepo pogostili; le ti so 
Zavarovalnica Triglav d.d, Zavarovalnica 
Maribor d.d., Gostilna Žvikar, Banka Koper, 
Andrej Mlekuž s.p.- Kamp Toni, Alpe šport 
Vančar, knjigarna Tejka, Zavarovalnica 
Vzajemna, Motel Encijan.  Naslednji dan pa 
so prišli še učenci, ki so se potegovali za 
zlata priznanja s svojimi razstavami, iz OŠ 
Dravlje, OŠ Slovenske Konjice, OŠ Vu- 
zenica, OŠ Kranj in OŠ Nazarje. Festival je 
bil dobro obiskan, tudi s strani medijev. V 
času preštevanja točk so bili otroci in 
mentorji deležni predstave Društva 1313 v 
trdnjavi Kluže. Sami smo zasedli tretje mesto 
in znova prejeli zlato priznanje za najboljšo 
razstavo ter nagrado kopanje v Aqualandiji v 
Ljubljani, ki smo jo kmalu izkoristili, tako da 
smo se v Ljubljano peljali z vlakom. A še 
bolj pomembni so bili odzivi gostujočih 
tekmovalcev, ki so se z veseljem spominjali 
nepozabnega festivala v Bovcu.
____Sekcija je spomladi organizirala še 
nekaj drugih aktivnosti: 28.4.2006 se je 
pričel 30 urni tečaj španščine, ki ga je vodila 
Anja Košmrl, tudi plesali smo z Uršo iz 
Tolmina na plesni delavnici HIP-HOPa 
(25.2.2006 in 6.5.2006). K sodelovanju pa 
smo bili povabljeni na Most na Soči na 
okroglo mizo "Možnosti in priložnosti 
sodelovanja med turističnimi društvi v 
Evropi brez meja«, kjer smo prodajali 
spominke (20.6.2006).
____Prav je, da zapišemo, kaj smo počeli v 
vrtcu in 1. triadi, kjer smo se enkrat mesečno 
srečevali že tretje leto zapovrstjo. Najprej 
smo se spoznavali, se preizkusili v bontonu 

obnašanja, ustvarili svoj  spominek Wca z 
Bca, pekli Miklavževe piškote, sodelovali na 
Miklavževi ustvarjalni delavnici. Januarja 
smo barvali kozoroge, ki jih je v prvem letu 
krožka narisal David Štulc Zornik, govorili 
smo o recikliranju, ogledali smo si predstavo 
svojih starejših vrstnikov, tudi velikonočna 
delavnica je bila zanimiva za nas in vadili 
narečje. V 1. triadi smo poleg prej navedenih 
aktivnosti sodelovali pri čistilni akciji ter 
poslikali kamne z motivi ribic, saj smo zanje 
v očiščenem parku uredili umetni ribnik s 
klopcami. Smo pa tudi sodelovali tudi v 
kulturnem programu 20. festivala. V obeh 
skupinah nam je bilo lepo in smo komaj 
čakali prve petke v mesecu, ko smo se 
srečevali.

20. Festival TPLG Naša zamisel

Regijski festival
Pivka

Kdaj
20. 3. 2006

Državni festival
Bovec

Kdaj
20. in 21. 4. 2006

Uvrstitev
Zlato priznanje

Uvrstitev
Srebrno priznanje, 3. mesto
Zlato priznanje za 
najboljšo razstavo

Združeni k uspehom Sekcija mladih 
TD Bovec

Skeniraj QR kodo
in si oglej našo nalogo!
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Pavza
Krožek je v tem šolskem letu  obiskovalo 
23 otrok. Namenoma smo se odločili, da si 
privoščimo pavzo in ne bomo sodelovali na 
festivalu TPLG. Zdelo se nam je, da  primor-
ske šole niso želele več sodelovati, saj smo tri 
leta zapovrstjo zmagali na regijskem 
festivalu. To pa zdaleč ni pomenilo, da smo 
stali križem rok. Ravno nasprotno, toliko bolj 
smo se vključili v lokalno (so)delovanje. 
Najprej smo sodelovali pri svetovnem 
prvenstvu v Dami, kjer so bili otroci zastavo-
noše za 19 držav, sodelujočih na prvenstvu 
(2.9.2006). Šolsko leto smo sicer začeli z 
izletom v Sečovlje in Žusterno, saj smo 
prejeli nagrado Ministrstva za gospodarstvo 
na 20. festivalu kot tretjeuvrščeni, tako kot 
tudi OŠ Destrnik in OŠ Topolšica. Najprej 
smo si ogledali soline, muzej, kupili nekaj 
spominkov, med njimi tudi slano čokolado, 
šli na kosilo v hotel Žusterna in še na kopanje 
v istem hotelu. 
____Sekcija je želela obeležiti svetovni dan 
turizma na malo poseben način  in je pri- 
pravila prireditev »Fotolov« (23.9.2006). 
Fotolov je kviz, kjer so obiskovalci ugotavl-
jali, kaj vidijo na fotografijah. Obisk ni bil 
velik, a to so bili začetki novosti, ki smo jih 
želeli pripraviti za svoje lokalno okolje.
____Sledilo je še nekaj sodelovanj, kjer smo 
ponovno prodajali svoje spominke v 1.triadi 
pa smo pridno izdelovali nove spominke. 
Najprej smo jih prodajali na 5. Hoji po 
buških stezah (7.10.2006) in na prireditvi 
Kmečki praznik v Tolminu (14.10.2006) in 
nato  prvič tudi v tujini oz. v zamejstvu na 
Miklavževem sejmu v Špietru v sodelovanju s 

TZGP (11.12.2006). 
V vrtcu smo sledili enakemu programu kot v 
preteklosti, torej pekli smo sirkovce, spoznali 
»wco z Bca« in barvali zlatoroga, spoznavali 
nove bovške besede in drugo,  saj so  vsako 
leto sodelovali drugi mlajši otroci. Večkrat 
smo nastopali z igrico »Tu moji baliži je«. 
Najlepše je bilo nastopati v Kulturnem domu 
v veliki dvorani na predstavitvi knjige 
»Slovar bovškega govora«, avtorice 
domačinke Barbare Ivančič Kutin. Pri delu 
nam je kot velikokrat doslej pomagala Neda 
Cuder. 
____Miklavževo ustvarjalno delavnico smo 
tokrat pripravili skupaj z OŠ Bovec oz. s 
šolskim parlamentom v šolski jedilnici, kjer 
smo zbirali denar za dobrodelni namen 
(2.12.2006). Obisk je bil neverjeten. Toliko 
otrok še nikoli doslej. Novost pa je bila 
postavitev, okrasitev in otvoritev smreke 
pred šolo. Vsak oddelek je izdelal okraske ter 
okrasil svojo smreko, ki jo je podaril Zavod 
za gozdove Slovenije KE Bovec in postavilo 
TD Bovec na več lokacijah v Bovcu. Prav 
tako pa so učenci okrasili še večjo smreko 
pred šolo.
____To šolsko leto smo izdatneje posvetili 
narečju, čiščenju okolice šole. Naš največji 
projekt v tem letu je bila ureditev ograje za 
otroško igrišče. Potekalo je več delavnic, da 
smo poslikali deske z motivi iz risank in 
pravljičnimi liki (26.5.2007). Barve nam je 
podaril prijazen sponzor Svežina d.o.o. iz 
Domžal, deske pa domačini, nekaj pa smo jih 
dokupili. Ker je bilo dovolj barv, je likovni 
krožek poslikal vhod v šolo na severni strani 
šole pri e-šoli. Poslikava je še ohranjena. 
Trudili smo se z organizacijo vikend 
delavnice, a zaradi premajhne udeležbe 
delavnice ni bilo mogoče izvesti.
____Tudi to šolsko leto ni šlo brez tradicion-
alne čistilne akcije in 4. velikonočne 

ustvarjalne delavnice (30.3.2007). Na 3. 
Buškem dnevu smo prodajni stojnici dodali 
še ustvarjalne delavnice, ki so jih bili otroci 
zelo veseli.
____Na predvečer prireditve 3. Buški dan 
(6.7.2007) je Sekcija v Kulturnem domu 
Bovec pripravila razstavo Bovec nekoč in 
danes, kjer je bilo moč videti fotografije iz 
konca 19. stoletja do fotografij iz 80ih let 
prejšnjega stoletja. Pri razstavi so izdatno 
pomagali Ksenija Krivec, Zoran Rutar in 
Zoran Kašca. To poletje je po mnogih letih 
mirovanja ponovno zaživela »Čomparska 
noč«, kjer je krožek sodeloval s prodajno 
stojnico. Sekcija je  pripravila še Čompuw 
živ-žav: nastop čarodeja in ustvarjalne 
delavnice za otroke. 

Turistični podmladek je postal že obvezen 
del vseh prireditev na Bovškem in izven 
Bovca. Povabljeni  smo bili  na prireditev 
»Večer narečne besede« v Boršt v Istri. 
Precej daleč za nas, a potovali smo z 
avtobusom skupaj s pevsko skupino Buške 
čeče in Barbaro Ivančič Kutin. Nastopali smo 
z že znano predstavo »Tu moji baliži« 
(14.9.2007). 
____Člani Sekcije so že drugič pripravili 
prireditev »Fotolov«. Prireditev, ki je 
pravzaprav kviz, kjer so se udeleženci 
preizkušali v poznavanju Bovške in se pri 
tem zabavali (29.9.2007). Na isti večer pa so 
bila podeljena tudi priznanja in simbolične 
nagrade zaslužnim za najlepše urejene  
domove.
____Po sodelovanju na 6. Hoji po buških 
stezah (6.10.2007) smo začeli proučevati 
bovško kulinariko, saj smo si prizadevali, da 
bi ponovno vstopili na tekmovanje oz. na 
festival TPLG.  V sodelovanju s TD Bovec 
smo širši javnosti predstavili svojo nalogo 
oz. idejno zasnovo Etnološko tematske poti 
(10.11.2007), saj je Sekcija želela to idejo 
uresničiti ob svoji 10. obletnici obstoja. Pri 
krožku smo se izdatno posvetili še običajem 
na Bovškem in že pripravili novo odrsko 
predstavitev, s katero smo nastopali na 
različnih prireditvah, kot so občni zbor TD 
Bovec, občni zbor TZGP (Most na Soči), na 
otvoritvi projekta Od ovce do izdelka v Logu 
pod Mangartom. Žal pa nam ni uspelo najti 
prave ideje za festival, razlog je bil tudi v 
spremenjenem konceptu tekmovanja. Doslej 
je bilo potrebno pripraviti pisno raziskovalno 

nalogo, razstavo in odrsko predstavitev, po 
novem pa pisno nalogo in prodajno tržnico. 
Zaman pa vendarle ni bilo naše delo na 
kulinariki, saj smo na dnevu odprtih vrat OŠ 
Bovec pripravili delavnico, in sicer peko 
sirkovcev. Miklavževa ustvarjalna delavnica 
(1.12.2007) pa je tokrat imela srečelov, ki se 
je zelo lepo obnesel, in seveda smo tudi 
tokrat izdelali okraske za izložbena okna, 
snežinke iz vate in papirnate škorenjčke. K 
sodelovanju smo ponovno spodbudili vse 
razredne skupnosti, da izdelajo novoletne 
okraske za smreke, ki jih je TD Bovec 
postavilo v centru mesta in na vpadnicah. 
Otroci so bili za svoje delo nagrajeni s 
sladico kaninski vrh iz hotela Alp. Ponovno 
smo šli na božično tržnico v Špieter 
(10.12.2007).

____Tokratna novost za krožek pa je bila 
sodelovanje pri nedeljskem pustnem bovškem 
sprevodu Toukrju, ki ga je TD Bovec zdaj 
organiziralo že drugič po mnogih letih premora 
(3.2.2008). Povabili smo starše k sodelovanju 
in tako smo izdelali maske evrov in tolarjev, saj 
smo januarja 2007 dobili novo valuto, to je 
euro. Izdelali pa smo tudi tri lepe pujske- 
šparovčke, ki so služili kot “ksiela”. Posebna 
izkušnja je bila biti del pustne povorke.

____Pomlad je ponovno klicala k čistilni 
akciji (19.4.2008). Tokrat so bile čistilne 
akcije v občini že lepo organizirane. Po vaseh 
so v roku enega tedna čistili člani krajevnih 
skupnosti, gasilskih, turističnih in lovskih 
društev. Sekcija je morala urediti novo 
ograjo, saj je bila prvotna polomljena, ter 
ponovno počistila okolico šole z upanjem, da 
bo čistoča trajala nekoliko dlje. Tudi tokrat ni 
izostala 5. velikonočna delavnica,  obisk  pa 
je močno upadel. Energijo smo tako vlagali v 
poletne prireditve, kjer smo postali obvezni 
del programa tako s prodajno stojnico kot 
tudi otroškim programom in ustvarjalnimi 
delavnicami.
____Poleti so prostovoljci iz ZDA poslikali 
smetnjake z bovškimi etnološkimi elementi, 
kot so buška hiša, soška postrv, ustrgača, 
buški sir, buška w'ca. To so bili že zametki 
nastanka etnološko tematske poti. Člani 
Sekcije so avgusta pripravili razstavo 
»Nekoč in danes - 10 obletnica potresa«. 
Fotografije je prispeval domačin Zoran Rutar 
in so varno shranjeni v arhivu Sekcije 
mladih.

Turistični krožek OŠ Bovec
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Krožek je v tem šolskem letu  obiskovalo 
23 otrok. Namenoma smo se odločili, da si 
privoščimo pavzo in ne bomo sodelovali na 
festivalu TPLG. Zdelo se nam je, da  primor-
ske šole niso želele več sodelovati, saj smo tri 
leta zapovrstjo zmagali na regijskem 
festivalu. To pa zdaleč ni pomenilo, da smo 
stali križem rok. Ravno nasprotno, toliko bolj 
smo se vključili v lokalno (so)delovanje. 
Najprej smo sodelovali pri svetovnem 
prvenstvu v Dami, kjer so bili otroci zastavo-
noše za 19 držav, sodelujočih na prvenstvu 
(2.9.2006). Šolsko leto smo sicer začeli z 
izletom v Sečovlje in Žusterno, saj smo 
prejeli nagrado Ministrstva za gospodarstvo 
na 20. festivalu kot tretjeuvrščeni, tako kot 
tudi OŠ Destrnik in OŠ Topolšica. Najprej 
smo si ogledali soline, muzej, kupili nekaj 
spominkov, med njimi tudi slano čokolado, 
šli na kosilo v hotel Žusterna in še na kopanje 
v istem hotelu. 
____Sekcija je želela obeležiti svetovni dan 
turizma na malo poseben način  in je pri- 
pravila prireditev »Fotolov« (23.9.2006). 
Fotolov je kviz, kjer so obiskovalci ugotavl-
jali, kaj vidijo na fotografijah. Obisk ni bil 
velik, a to so bili začetki novosti, ki smo jih 
želeli pripraviti za svoje lokalno okolje.
____Sledilo je še nekaj sodelovanj, kjer smo 
ponovno prodajali svoje spominke v 1.triadi 
pa smo pridno izdelovali nove spominke. 
Najprej smo jih prodajali na 5. Hoji po 
buških stezah (7.10.2006) in na prireditvi 
Kmečki praznik v Tolminu (14.10.2006) in 
nato  prvič tudi v tujini oz. v zamejstvu na 
Miklavževem sejmu v Špietru v sodelovanju s 

TZGP (11.12.2006). 
V vrtcu smo sledili enakemu programu kot v 
preteklosti, torej pekli smo sirkovce, spoznali 
»wco z Bca« in barvali zlatoroga, spoznavali 
nove bovške besede in drugo,  saj so  vsako 
leto sodelovali drugi mlajši otroci. Večkrat 
smo nastopali z igrico »Tu moji baliži je«. 
Najlepše je bilo nastopati v Kulturnem domu 
v veliki dvorani na predstavitvi knjige 
»Slovar bovškega govora«, avtorice 
domačinke Barbare Ivančič Kutin. Pri delu 
nam je kot velikokrat doslej pomagala Neda 
Cuder. 
____Miklavževo ustvarjalno delavnico smo 
tokrat pripravili skupaj z OŠ Bovec oz. s 
šolskim parlamentom v šolski jedilnici, kjer 
smo zbirali denar za dobrodelni namen 
(2.12.2006). Obisk je bil neverjeten. Toliko 
otrok še nikoli doslej. Novost pa je bila 
postavitev, okrasitev in otvoritev smreke 
pred šolo. Vsak oddelek je izdelal okraske ter 
okrasil svojo smreko, ki jo je podaril Zavod 
za gozdove Slovenije KE Bovec in postavilo 
TD Bovec na več lokacijah v Bovcu. Prav 
tako pa so učenci okrasili še večjo smreko 
pred šolo.
____To šolsko leto smo izdatneje posvetili 
narečju, čiščenju okolice šole. Naš največji 
projekt v tem letu je bila ureditev ograje za 
otroško igrišče. Potekalo je več delavnic, da 
smo poslikali deske z motivi iz risank in 
pravljičnimi liki (26.5.2007). Barve nam je 
podaril prijazen sponzor Svežina d.o.o. iz 
Domžal, deske pa domačini, nekaj pa smo jih 
dokupili. Ker je bilo dovolj barv, je likovni 
krožek poslikal vhod v šolo na severni strani 
šole pri e-šoli. Poslikava je še ohranjena. 
Trudili smo se z organizacijo vikend 
delavnice, a zaradi premajhne udeležbe 
delavnice ni bilo mogoče izvesti.
____Tudi to šolsko leto ni šlo brez tradicion-
alne čistilne akcije in 4. velikonočne 

ustvarjalne delavnice (30.3.2007). Na 3. 
Buškem dnevu smo prodajni stojnici dodali 
še ustvarjalne delavnice, ki so jih bili otroci 
zelo veseli.
____Na predvečer prireditve 3. Buški dan 
(6.7.2007) je Sekcija v Kulturnem domu 
Bovec pripravila razstavo Bovec nekoč in 
danes, kjer je bilo moč videti fotografije iz 
konca 19. stoletja do fotografij iz 80ih let 
prejšnjega stoletja. Pri razstavi so izdatno 
pomagali Ksenija Krivec, Zoran Rutar in 
Zoran Kašca. To poletje je po mnogih letih 
mirovanja ponovno zaživela »Čomparska 
noč«, kjer je krožek sodeloval s prodajno 
stojnico. Sekcija je  pripravila še Čompuw 
živ-žav: nastop čarodeja in ustvarjalne 
delavnice za otroke. 

Prireditve

Otroško igrišče z novo ograjo

Turistični podmladek je postal že obvezen 
del vseh prireditev na Bovškem in izven 
Bovca. Povabljeni  smo bili  na prireditev 
»Večer narečne besede« v Boršt v Istri. 
Precej daleč za nas, a potovali smo z 
avtobusom skupaj s pevsko skupino Buške 
čeče in Barbaro Ivančič Kutin. Nastopali smo 
z že znano predstavo »Tu moji baliži« 
(14.9.2007). 
____Člani Sekcije so že drugič pripravili 
prireditev »Fotolov«. Prireditev, ki je 
pravzaprav kviz, kjer so se udeleženci 
preizkušali v poznavanju Bovške in se pri 
tem zabavali (29.9.2007). Na isti večer pa so 
bila podeljena tudi priznanja in simbolične 
nagrade zaslužnim za najlepše urejene  
domove.
____Po sodelovanju na 6. Hoji po buških 
stezah (6.10.2007) smo začeli proučevati 
bovško kulinariko, saj smo si prizadevali, da 
bi ponovno vstopili na tekmovanje oz. na 
festival TPLG.  V sodelovanju s TD Bovec 
smo širši javnosti predstavili svojo nalogo 
oz. idejno zasnovo Etnološko tematske poti 
(10.11.2007), saj je Sekcija želela to idejo 
uresničiti ob svoji 10. obletnici obstoja. Pri 
krožku smo se izdatno posvetili še običajem 
na Bovškem in že pripravili novo odrsko 
predstavitev, s katero smo nastopali na 
različnih prireditvah, kot so občni zbor TD 
Bovec, občni zbor TZGP (Most na Soči), na 
otvoritvi projekta Od ovce do izdelka v Logu 
pod Mangartom. Žal pa nam ni uspelo najti 
prave ideje za festival, razlog je bil tudi v 
spremenjenem konceptu tekmovanja. Doslej 
je bilo potrebno pripraviti pisno raziskovalno 

nalogo, razstavo in odrsko predstavitev, po 
novem pa pisno nalogo in prodajno tržnico. 
Zaman pa vendarle ni bilo naše delo na 
kulinariki, saj smo na dnevu odprtih vrat OŠ 
Bovec pripravili delavnico, in sicer peko 
sirkovcev. Miklavževa ustvarjalna delavnica 
(1.12.2007) pa je tokrat imela srečelov, ki se 
je zelo lepo obnesel, in seveda smo tudi 
tokrat izdelali okraske za izložbena okna, 
snežinke iz vate in papirnate škorenjčke. K 
sodelovanju smo ponovno spodbudili vse 
razredne skupnosti, da izdelajo novoletne 
okraske za smreke, ki jih je TD Bovec 
postavilo v centru mesta in na vpadnicah. 
Otroci so bili za svoje delo nagrajeni s 
sladico kaninski vrh iz hotela Alp. Ponovno 
smo šli na božično tržnico v Špieter 
(10.12.2007).

____Tokratna novost za krožek pa je bila 
sodelovanje pri nedeljskem pustnem bovškem 
sprevodu Toukrju, ki ga je TD Bovec zdaj 
organiziralo že drugič po mnogih letih premora 
(3.2.2008). Povabili smo starše k sodelovanju 
in tako smo izdelali maske evrov in tolarjev, saj 
smo januarja 2007 dobili novo valuto, to je 
euro. Izdelali pa smo tudi tri lepe pujske- 
šparovčke, ki so služili kot “ksiela”. Posebna 
izkušnja je bila biti del pustne povorke.

____Pomlad je ponovno klicala k čistilni 
akciji (19.4.2008). Tokrat so bile čistilne 
akcije v občini že lepo organizirane. Po vaseh 
so v roku enega tedna čistili člani krajevnih 
skupnosti, gasilskih, turističnih in lovskih 
društev. Sekcija je morala urediti novo 
ograjo, saj je bila prvotna polomljena, ter 
ponovno počistila okolico šole z upanjem, da 
bo čistoča trajala nekoliko dlje. Tudi tokrat ni 
izostala 5. velikonočna delavnica,  obisk  pa 
je močno upadel. Energijo smo tako vlagali v 
poletne prireditve, kjer smo postali obvezni 
del programa tako s prodajno stojnico kot 
tudi otroškim programom in ustvarjalnimi 
delavnicami.
____Poleti so prostovoljci iz ZDA poslikali 
smetnjake z bovškimi etnološkimi elementi, 
kot so buška hiša, soška postrv, ustrgača, 
buški sir, buška w'ca. To so bili že zametki 
nastanka etnološko tematske poti. Člani 
Sekcije so avgusta pripravili razstavo 
»Nekoč in danes - 10 obletnica potresa«. 
Fotografije je prispeval domačin Zoran Rutar 
in so varno shranjeni v arhivu Sekcije 
mladih.

Turistični krožek OŠ Bovec

2007 - 2008

Prireditve
2007 - 2008
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Člani v pustni povorki Toukrju

Dan odprtih vrat na OŠ Bovec - Peka sirkovcev

Turistični podmladek je postal že obvezen 
del vseh prireditev na Bovškem in izven 
Bovca. Povabljeni  smo bili  na prireditev 
»Večer narečne besede« v Boršt v Istri. 
Precej daleč za nas, a potovali smo z 
avtobusom skupaj s pevsko skupino Buške 
čeče in Barbaro Ivančič Kutin. Nastopali smo 
z že znano predstavo »Tu moji baliži« 
(14.9.2007). 
____Člani Sekcije so že drugič pripravili 
prireditev »Fotolov«. Prireditev, ki je 
pravzaprav kviz, kjer so se udeleženci 
preizkušali v poznavanju Bovške in se pri 
tem zabavali (29.9.2007). Na isti večer pa so 
bila podeljena tudi priznanja in simbolične 
nagrade zaslužnim za najlepše urejene  
domove.
____Po sodelovanju na 6. Hoji po buških 
stezah (6.10.2007) smo začeli proučevati 
bovško kulinariko, saj smo si prizadevali, da 
bi ponovno vstopili na tekmovanje oz. na 
festival TPLG.  V sodelovanju s TD Bovec 
smo širši javnosti predstavili svojo nalogo 
oz. idejno zasnovo Etnološko tematske poti 
(10.11.2007), saj je Sekcija želela to idejo 
uresničiti ob svoji 10. obletnici obstoja. Pri 
krožku smo se izdatno posvetili še običajem 
na Bovškem in že pripravili novo odrsko 
predstavitev, s katero smo nastopali na 
različnih prireditvah, kot so občni zbor TD 
Bovec, občni zbor TZGP (Most na Soči), na 
otvoritvi projekta Od ovce do izdelka v Logu 
pod Mangartom. Žal pa nam ni uspelo najti 
prave ideje za festival, razlog je bil tudi v 
spremenjenem konceptu tekmovanja. Doslej 
je bilo potrebno pripraviti pisno raziskovalno 

nalogo, razstavo in odrsko predstavitev, po 
novem pa pisno nalogo in prodajno tržnico. 
Zaman pa vendarle ni bilo naše delo na 
kulinariki, saj smo na dnevu odprtih vrat OŠ 
Bovec pripravili delavnico, in sicer peko 
sirkovcev. Miklavževa ustvarjalna delavnica 
(1.12.2007) pa je tokrat imela srečelov, ki se 
je zelo lepo obnesel, in seveda smo tudi 
tokrat izdelali okraske za izložbena okna, 
snežinke iz vate in papirnate škorenjčke. K 
sodelovanju smo ponovno spodbudili vse 
razredne skupnosti, da izdelajo novoletne 
okraske za smreke, ki jih je TD Bovec 
postavilo v centru mesta in na vpadnicah. 
Otroci so bili za svoje delo nagrajeni s 
sladico kaninski vrh iz hotela Alp. Ponovno 
smo šli na božično tržnico v Špieter 
(10.12.2007).

____Tokratna novost za krožek pa je bila 
sodelovanje pri nedeljskem pustnem bovškem 
sprevodu Toukrju, ki ga je TD Bovec zdaj 
organiziralo že drugič po mnogih letih premora 
(3.2.2008). Povabili smo starše k sodelovanju 
in tako smo izdelali maske evrov in tolarjev, saj 
smo januarja 2007 dobili novo valuto, to je 
euro. Izdelali pa smo tudi tri lepe pujske- 
šparovčke, ki so služili kot “ksiela”. Posebna 
izkušnja je bila biti del pustne povorke.

____Pomlad je ponovno klicala k čistilni 
akciji (19.4.2008). Tokrat so bile čistilne 
akcije v občini že lepo organizirane. Po vaseh 
so v roku enega tedna čistili člani krajevnih 
skupnosti, gasilskih, turističnih in lovskih 
društev. Sekcija je morala urediti novo 
ograjo, saj je bila prvotna polomljena, ter 
ponovno počistila okolico šole z upanjem, da 
bo čistoča trajala nekoliko dlje. Tudi tokrat ni 
izostala 5. velikonočna delavnica,  obisk  pa 
je močno upadel. Energijo smo tako vlagali v 
poletne prireditve, kjer smo postali obvezni 
del programa tako s prodajno stojnico kot 
tudi otroškim programom in ustvarjalnimi 
delavnicami.
____Poleti so prostovoljci iz ZDA poslikali 
smetnjake z bovškimi etnološkimi elementi, 
kot so buška hiša, soška postrv, ustrgača, 
buški sir, buška w'ca. To so bili že zametki 
nastanka etnološko tematske poti. Člani 
Sekcije so avgusta pripravili razstavo 
»Nekoč in danes - 10 obletnica potresa«. 
Fotografije je prispeval domačin Zoran Rutar 
in so varno shranjeni v arhivu Sekcije 
mladih.

S tem šolskim letom krožek ni več deloval  
v vrtcu, pač pa se je razdelil na tri skupine: 1. 
triada, 2. triada in 3.triada osnovne šole. 
Tokrat smo se odločili, da gremo spet na 
festival. Tokratna tema je bila Voda - vir 
zdravja - izziv za prihodnost. Materiala za 
nalogo je bilo veliko. V 1. triadi smo spoznali 
turistične dejavnosti na vodah ter se posvetili 
odnosu do vode. V 2. triadi smo se poučili o 
rekah, potokih, izvirih na Bovškem, ki jih res 
ni malo. Obe triadi  je obiskala Bavšara, ki 
nam je zaupala skrivnosti narave. To vlogo je 
igrala Mateja Kravanja, ki jo je oblikoval 
LTO Bovec in se je pojavljala na različnih 
turističnih dogodkih in sejmih. V 3. triadi pa 
smo želeli izdelati nov turistični proizvod, 
kot je zahtevala naloga za festival. Pridobili 
smo seznam vseh rek in voda na Bovškem z 
opisi energetskih in zdravilnih učinkov, ki jih 
je proučil Jože Munih. Tako smo si zamislili 
tri kolesarske poti v deželo pravljičnih likov- 
deželo Bavšare (smer Bavšica), škratov 
(smer Čezsoča) in Zlatoroga (smer Soča - 
Lepena). Temeljito smo si ogledali škratovo 
pot v Slateniku, ki smo jo želeli urediti, a brez 
pomoči drugih bi bila to misija nemogoče. 
Vsaka pot ima svojo zgodbo in točke, kjer se 
popotnik lahko na različne načine okrepi z 
vodo, ki ima različne zdravilne učinke. Vsaka 
triada je pripravila predmete za tržnico za 
festival in izdatno je pri tem pomagala  
učiteljica likovnega pouka Martina Berginc. 
Bili smo zelo ponosni na svojo tržnico. 

Izkazalo se je, da upravičeno, saj smo na 23. 
regijskem  festivalu v Mercatorjevem centru 
v Novi Gorici  prejeli zlato priznanje za 
najboljšo turistično tržnico (9.4.2009) in 
srebrno priznanje za celotno nalogo »Na kolo 
za zdravo telo v deželo Bavšare, škratov in  
Zlatoroga«. Udeležili smo se tudi 23. 
državnega festivala v Ljubljani (23.4.2009). 
Ob pripravi naloge smo izdelali tudi igro 
W'ca ne jezi se večjega formata, ki je postala 
spremljevalka vseh naših nadaljnjih 
dogodkov. Po festivalu smo jo predstavili na 
prireditvi »Srečanje treh generacij«.

____Zaradi obilnega dela se nismo mogli 
dobro pripraviti za pustni sprevod 
(25.2.2009), a so člani Sekcije pripravili 
razstavo zgodovine pusta na Bovškem v 
okviru razstav Bovec nekoč in danes. Uspelo 
nam je pripraviti Miklavževe ustvarjalne 
delavnice (28.11.2008), ki so bile še vedno 
dobro obiskane, na 6. velikonočni delavnici 
(3.4.2009) se je obisk precej zmanjšal. Tradi-
cionalno smo se udeležili čistilne akcije 
(18.4.2009). V veselje pa nam je bilo, da smo 
se tudi mi vpisali v zgodovino bovške os-
novne šole, saj je ob trideseti obletnici izšel 
»Zbornik 1979-2009 Osnovna šola Bovec«, 
kjer smo omenjeni tudi mi. 

____Šolsko leto smo zaključili z razstavo v 
sklopu Bovec nekoč in danes in s praznovan-
jem 10. obletnice delovanja turističnega 
krožka v Kulturnem domu (26.6. 2008).  
Ponovno smo postavili vse razstave, ki smo 
jih pripravili za festival TPLG,  vse skupine 
so pripravile svojo točko, s katero so 
nastopili na tem dogodku. 

Turistični krožek OŠ Bovec
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Namizna igra W’ca ne jezi se

Turistični podmladek je postal že obvezen 
del vseh prireditev na Bovškem in izven 
Bovca. Povabljeni  smo bili  na prireditev 
»Večer narečne besede« v Boršt v Istri. 
Precej daleč za nas, a potovali smo z 
avtobusom skupaj s pevsko skupino Buške 
čeče in Barbaro Ivančič Kutin. Nastopali smo 
z že znano predstavo »Tu moji baliži« 
(14.9.2007). 
____Člani Sekcije so že drugič pripravili 
prireditev »Fotolov«. Prireditev, ki je 
pravzaprav kviz, kjer so se udeleženci 
preizkušali v poznavanju Bovške in se pri 
tem zabavali (29.9.2007). Na isti večer pa so 
bila podeljena tudi priznanja in simbolične 
nagrade zaslužnim za najlepše urejene  
domove.
____Po sodelovanju na 6. Hoji po buških 
stezah (6.10.2007) smo začeli proučevati 
bovško kulinariko, saj smo si prizadevali, da 
bi ponovno vstopili na tekmovanje oz. na 
festival TPLG.  V sodelovanju s TD Bovec 
smo širši javnosti predstavili svojo nalogo 
oz. idejno zasnovo Etnološko tematske poti 
(10.11.2007), saj je Sekcija želela to idejo 
uresničiti ob svoji 10. obletnici obstoja. Pri 
krožku smo se izdatno posvetili še običajem 
na Bovškem in že pripravili novo odrsko 
predstavitev, s katero smo nastopali na 
različnih prireditvah, kot so občni zbor TD 
Bovec, občni zbor TZGP (Most na Soči), na 
otvoritvi projekta Od ovce do izdelka v Logu 
pod Mangartom. Žal pa nam ni uspelo najti 
prave ideje za festival, razlog je bil tudi v 
spremenjenem konceptu tekmovanja. Doslej 
je bilo potrebno pripraviti pisno raziskovalno 

nalogo, razstavo in odrsko predstavitev, po 
novem pa pisno nalogo in prodajno tržnico. 
Zaman pa vendarle ni bilo naše delo na 
kulinariki, saj smo na dnevu odprtih vrat OŠ 
Bovec pripravili delavnico, in sicer peko 
sirkovcev. Miklavževa ustvarjalna delavnica 
(1.12.2007) pa je tokrat imela srečelov, ki se 
je zelo lepo obnesel, in seveda smo tudi 
tokrat izdelali okraske za izložbena okna, 
snežinke iz vate in papirnate škorenjčke. K 
sodelovanju smo ponovno spodbudili vse 
razredne skupnosti, da izdelajo novoletne 
okraske za smreke, ki jih je TD Bovec 
postavilo v centru mesta in na vpadnicah. 
Otroci so bili za svoje delo nagrajeni s 
sladico kaninski vrh iz hotela Alp. Ponovno 
smo šli na božično tržnico v Špieter 
(10.12.2007).

____Tokratna novost za krožek pa je bila 
sodelovanje pri nedeljskem pustnem bovškem 
sprevodu Toukrju, ki ga je TD Bovec zdaj 
organiziralo že drugič po mnogih letih premora 
(3.2.2008). Povabili smo starše k sodelovanju 
in tako smo izdelali maske evrov in tolarjev, saj 
smo januarja 2007 dobili novo valuto, to je 
euro. Izdelali pa smo tudi tri lepe pujske- 
šparovčke, ki so služili kot “ksiela”. Posebna 
izkušnja je bila biti del pustne povorke.

____Pomlad je ponovno klicala k čistilni 
akciji (19.4.2008). Tokrat so bile čistilne 
akcije v občini že lepo organizirane. Po vaseh 
so v roku enega tedna čistili člani krajevnih 
skupnosti, gasilskih, turističnih in lovskih 
društev. Sekcija je morala urediti novo 
ograjo, saj je bila prvotna polomljena, ter 
ponovno počistila okolico šole z upanjem, da 
bo čistoča trajala nekoliko dlje. Tudi tokrat ni 
izostala 5. velikonočna delavnica,  obisk  pa 
je močno upadel. Energijo smo tako vlagali v 
poletne prireditve, kjer smo postali obvezni 
del programa tako s prodajno stojnico kot 
tudi otroškim programom in ustvarjalnimi 
delavnicami.
____Poleti so prostovoljci iz ZDA poslikali 
smetnjake z bovškimi etnološkimi elementi, 
kot so buška hiša, soška postrv, ustrgača, 
buški sir, buška w'ca. To so bili že zametki 
nastanka etnološko tematske poti. Člani 
Sekcije so avgusta pripravili razstavo 
»Nekoč in danes - 10 obletnica potresa«. 
Fotografije je prispeval domačin Zoran Rutar 
in so varno shranjeni v arhivu Sekcije 
mladih.

Znova na
festival

S tem šolskim letom krožek ni več deloval  
v vrtcu, pač pa se je razdelil na tri skupine: 1. 
triada, 2. triada in 3.triada osnovne šole. 
Tokrat smo se odločili, da gremo spet na 
festival. Tokratna tema je bila Voda - vir 
zdravja - izziv za prihodnost. Materiala za 
nalogo je bilo veliko. V 1. triadi smo spoznali 
turistične dejavnosti na vodah ter se posvetili 
odnosu do vode. V 2. triadi smo se poučili o 
rekah, potokih, izvirih na Bovškem, ki jih res 
ni malo. Obe triadi  je obiskala Bavšara, ki 
nam je zaupala skrivnosti narave. To vlogo je 
igrala Mateja Kravanja, ki jo je oblikoval 
LTO Bovec in se je pojavljala na različnih 
turističnih dogodkih in sejmih. V 3. triadi pa 
smo želeli izdelati nov turistični proizvod, 
kot je zahtevala naloga za festival. Pridobili 
smo seznam vseh rek in voda na Bovškem z 
opisi energetskih in zdravilnih učinkov, ki jih 
je proučil Jože Munih. Tako smo si zamislili 
tri kolesarske poti v deželo pravljičnih likov- 
deželo Bavšare (smer Bavšica), škratov 
(smer Čezsoča) in Zlatoroga (smer Soča - 
Lepena). Temeljito smo si ogledali škratovo 
pot v Slateniku, ki smo jo želeli urediti, a brez 
pomoči drugih bi bila to misija nemogoče. 
Vsaka pot ima svojo zgodbo in točke, kjer se 
popotnik lahko na različne načine okrepi z 
vodo, ki ima različne zdravilne učinke. Vsaka 
triada je pripravila predmete za tržnico za 
festival in izdatno je pri tem pomagala  
učiteljica likovnega pouka Martina Berginc. 
Bili smo zelo ponosni na svojo tržnico. 

Izkazalo se je, da upravičeno, saj smo na 23. 
regijskem  festivalu v Mercatorjevem centru 
v Novi Gorici  prejeli zlato priznanje za 
najboljšo turistično tržnico (9.4.2009) in 
srebrno priznanje za celotno nalogo »Na kolo 
za zdravo telo v deželo Bavšare, škratov in  
Zlatoroga«. Udeležili smo se tudi 23. 
državnega festivala v Ljubljani (23.4.2009). 
Ob pripravi naloge smo izdelali tudi igro 
W'ca ne jezi se večjega formata, ki je postala 
spremljevalka vseh naših nadaljnjih 
dogodkov. Po festivalu smo jo predstavili na 
prireditvi »Srečanje treh generacij«.

____Zaradi obilnega dela se nismo mogli 
dobro pripraviti za pustni sprevod 
(25.2.2009), a so člani Sekcije pripravili 
razstavo zgodovine pusta na Bovškem v 
okviru razstav Bovec nekoč in danes. Uspelo 
nam je pripraviti Miklavževe ustvarjalne 
delavnice (28.11.2008), ki so bile še vedno 
dobro obiskane, na 6. velikonočni delavnici 
(3.4.2009) se je obisk precej zmanjšal. Tradi-
cionalno smo se udeležili čistilne akcije 
(18.4.2009). V veselje pa nam je bilo, da smo 
se tudi mi vpisali v zgodovino bovške os-
novne šole, saj je ob trideseti obletnici izšel 
»Zbornik 1979-2009 Osnovna šola Bovec«, 
kjer smo omenjeni tudi mi. 

____Šolsko leto smo zaključili z razstavo v 
sklopu Bovec nekoč in danes in s praznovan-
jem 10. obletnice delovanja turističnega 
krožka v Kulturnem domu (26.6. 2008).  
Ponovno smo postavili vse razstave, ki smo 
jih pripravili za festival TPLG,  vse skupine 
so pripravile svojo točko, s katero so 
nastopili na tem dogodku. 

Turistični krožek OŠ Bovec

2008 - 2009
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23. Festival TPLG Naša zamisel

Regijski festival
Nova Gorica

Kdaj
9. 4. 2009

Državni festival
Ljubljana

Kdaj
23. 4. 2009

Uvrstitev
Srebrno priznanje,
Zlato priznanje za najboljšo
turistično tržnico

Uvrstitev
Zlato priznanje

Voda - Vir zdravja - 
Izziv za prihodnost

Na kolo za zdravo telo
v deželo Bavšare, škratov
in zlatoroga

S tem šolskim letom krožek ni več deloval  
v vrtcu, pač pa se je razdelil na tri skupine: 1. 
triada, 2. triada in 3.triada osnovne šole. 
Tokrat smo se odločili, da gremo spet na 
festival. Tokratna tema je bila Voda - vir 
zdravja - izziv za prihodnost. Materiala za 
nalogo je bilo veliko. V 1. triadi smo spoznali 
turistične dejavnosti na vodah ter se posvetili 
odnosu do vode. V 2. triadi smo se poučili o 
rekah, potokih, izvirih na Bovškem, ki jih res 
ni malo. Obe triadi  je obiskala Bavšara, ki 
nam je zaupala skrivnosti narave. To vlogo je 
igrala Mateja Kravanja, ki jo je oblikoval 
LTO Bovec in se je pojavljala na različnih 
turističnih dogodkih in sejmih. V 3. triadi pa 
smo želeli izdelati nov turistični proizvod, 
kot je zahtevala naloga za festival. Pridobili 
smo seznam vseh rek in voda na Bovškem z 
opisi energetskih in zdravilnih učinkov, ki jih 
je proučil Jože Munih. Tako smo si zamislili 
tri kolesarske poti v deželo pravljičnih likov- 
deželo Bavšare (smer Bavšica), škratov 
(smer Čezsoča) in Zlatoroga (smer Soča - 
Lepena). Temeljito smo si ogledali škratovo 
pot v Slateniku, ki smo jo želeli urediti, a brez 
pomoči drugih bi bila to misija nemogoče. 
Vsaka pot ima svojo zgodbo in točke, kjer se 
popotnik lahko na različne načine okrepi z 
vodo, ki ima različne zdravilne učinke. Vsaka 
triada je pripravila predmete za tržnico za 
festival in izdatno je pri tem pomagala  
učiteljica likovnega pouka Martina Berginc. 
Bili smo zelo ponosni na svojo tržnico. 

Izkazalo se je, da upravičeno, saj smo na 23. 
regijskem  festivalu v Mercatorjevem centru 
v Novi Gorici  prejeli zlato priznanje za 
najboljšo turistično tržnico (9.4.2009) in 
srebrno priznanje za celotno nalogo »Na kolo 
za zdravo telo v deželo Bavšare, škratov in  
Zlatoroga«. Udeležili smo se tudi 23. 
državnega festivala v Ljubljani (23.4.2009). 
Ob pripravi naloge smo izdelali tudi igro 
W'ca ne jezi se večjega formata, ki je postala 
spremljevalka vseh naših nadaljnjih 
dogodkov. Po festivalu smo jo predstavili na 
prireditvi »Srečanje treh generacij«.

____Zaradi obilnega dela se nismo mogli 
dobro pripraviti za pustni sprevod 
(25.2.2009), a so člani Sekcije pripravili 
razstavo zgodovine pusta na Bovškem v 
okviru razstav Bovec nekoč in danes. Uspelo 
nam je pripraviti Miklavževe ustvarjalne 
delavnice (28.11.2008), ki so bile še vedno 
dobro obiskane, na 6. velikonočni delavnici 
(3.4.2009) se je obisk precej zmanjšal. Tradi-
cionalno smo se udeležili čistilne akcije 
(18.4.2009). V veselje pa nam je bilo, da smo 
se tudi mi vpisali v zgodovino bovške os-
novne šole, saj je ob trideseti obletnici izšel 
»Zbornik 1979-2009 Osnovna šola Bovec«, 
kjer smo omenjeni tudi mi. 

____Šolsko leto smo zaključili z razstavo v 
sklopu Bovec nekoč in danes in s praznovan-
jem 10. obletnice delovanja turističnega 
krožka v Kulturnem domu (26.6. 2008).  
Ponovno smo postavili vse razstave, ki smo 
jih pripravili za festival TPLG,  vse skupine 
so pripravile svojo točko, s katero so 
nastopili na tem dogodku. 

Tržnica na 23. regijskem festivalu TPLG v Novi Gorici,
nagrajena z zlatim priznanjem za najboljšo tržnico

Šolsko leto smo pričeli z optimistično 
željo, da se ponovno udeležimo 24. festivala 
s tokratno tematiko Moj kraj- moj ponos, saj 
se nam je zdelo, da imamo dovolj razlogov za 
odlično vsebino.  Žal pa se je krožek skrčil na 
dve skupini, 1. in 2. triado z dvajsetimi 
učenci. Najprej smo ponovili vizijo 
turističnega krožka- spoštovanje vrednot, kot 
so prijaznost do sebe, ljudi in okolja, 
ljubeznivost, srčnost in spoštovanje. Posveti-
li smo se slovenskim presežnikom na 
Bovškem in ugotovili, da jih je res veliko: 
najvišji gorski prelaz Vršič, najvišje 
smučišče Kanin, najvišji mejni prehod 
Predel, najvišji in najbolj vodnat slap  Boka, 
najgloblja jama Čehi 2, v presežnike smo 
uvrstili reko Sočo kot najlepšo reko. 
Navkljub zanimivi tematiki pa se nam ni 
uspelo primerno pripraviti na festival, a plod 
našega dela je bila zgibanka- dodekaeder. 

____Na  8. Hoji po buških stezah, smo se 
tokrat udejstvovali kot pohodniki in s tem 
prekinili tradicijo prodajanja spominkov 
(3.10.2009), čeprav nam je jeseni uspelo 
izdelati vrsto spominkov Wca z Bca. Poleg 
spominkov pa smo pripravili Miklavževo 
ustvarjalno delavnico (5.12.2009) ter okraske 
za izložbena okna.  Tokratna delavnica pa ni 
bila dobro obiskana, kar nas je seveda zelo 
presenetilo. Pri krožku smo  izdelali koledar-
je, v katere smo vpisali pomembne dogodke 
in rojstne dneve. V času pusta smo izdelali 
simbolične maske, a se nismo udeležili 
pustne povorke kot skupina, ampak kot 
posamezniki. Sodelovali smo na okrogli mizi 
s podelitvijo priznanj najlepšim krajem v 
Posočju v organizaciji TZGP. Z nastopom 
»Tu moji baliži« smo popestrili tudi občni 
zbor TD Bovec (22.1.2010). Marec je bil 
ponovno posvečen ustvarjanju, velikonočni 
delavnici in novim izložbenim okraskom. V 
tem šolskem letu, točneje 17.aprila, je v 

Sloveniji prvič potekala vseslovenska 
čistilna akcija Očistimo Slovenijo v enem 
dnevu. Pri krožku smo se zato posvetili tej 
tematiki in nekateri smo sodelovali v sami 
čistilni akciji. Nekaj članov krožka pa se nas 
je na deževno soboto, 8. maja udeležilo 
prireditve »Ekopraznik« v Tolminu, kjer smo  
nastopili z igrico »Tu moji baliži« ter na svoji 
prodajni stojnici prodali precejšnje število 
spominkov Wca z Bca.
____Člani Sekcije so pripravili dogodke za 
odrasle in tako konec novembra pripravili 
prvo plesno delavnico za odrasle z Lejo 
Raman (28.11.2009). Začetek leta 2010 pa za 
Sekcijo ni bil najbolj simpatičen. Sekcija je 
po mnogih letih in temeljitem premisleku 
pristopila k registraciji in zaščiti blagovne 
znamke Wca z Bca ter vplačala in registrirala 
znamko pri uradu za intelektualno lastnino. 
Žal pa je ta aktivnost doletela zelo negativen 
odziv s strani nekaterih uporabnikov te 
znamke. Končalo se je tako, da je Sekcija 
odstopila registracijo LTO-ju Bovec. Kljub 
temu grenkemu priokusu smo se za prvoma-
jske praznike sestali člani Sekcije in uživali v 
izdelovanju spominkov.  Prav tako je bilo 
prijetno na prireditvi »Srečanje treh 
generacij« v telovadnici, ki so jo organizirali 
OŠ Bovec in Društvo upokojencev Bovec 
(15.5.2010). Za ta dogodek smo pripravili 
ustvarjalno delavnico medalj in tekmovanje v 
suhem smučanju, a najbolj zabavno je bilo 
pri igranju med dvema ognjema.
____Šolsko leto smo zaključili z izdelavo 
plakata aktivnosti vseh skupin za to šolsko 
leto in smo ga obesili na oglasno desko TD 
Bovec ter sodelovali na 6. Buškem dnevu 
(3.7.2010) in Čomparski noči (14.8.2010).

Turistični krožek OŠ Bovec
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S tem šolskim letom krožek ni več deloval  
v vrtcu, pač pa se je razdelil na tri skupine: 1. 
triada, 2. triada in 3.triada osnovne šole. 
Tokrat smo se odločili, da gremo spet na 
festival. Tokratna tema je bila Voda - vir 
zdravja - izziv za prihodnost. Materiala za 
nalogo je bilo veliko. V 1. triadi smo spoznali 
turistične dejavnosti na vodah ter se posvetili 
odnosu do vode. V 2. triadi smo se poučili o 
rekah, potokih, izvirih na Bovškem, ki jih res 
ni malo. Obe triadi  je obiskala Bavšara, ki 
nam je zaupala skrivnosti narave. To vlogo je 
igrala Mateja Kravanja, ki jo je oblikoval 
LTO Bovec in se je pojavljala na različnih 
turističnih dogodkih in sejmih. V 3. triadi pa 
smo želeli izdelati nov turistični proizvod, 
kot je zahtevala naloga za festival. Pridobili 
smo seznam vseh rek in voda na Bovškem z 
opisi energetskih in zdravilnih učinkov, ki jih 
je proučil Jože Munih. Tako smo si zamislili 
tri kolesarske poti v deželo pravljičnih likov- 
deželo Bavšare (smer Bavšica), škratov 
(smer Čezsoča) in Zlatoroga (smer Soča - 
Lepena). Temeljito smo si ogledali škratovo 
pot v Slateniku, ki smo jo želeli urediti, a brez 
pomoči drugih bi bila to misija nemogoče. 
Vsaka pot ima svojo zgodbo in točke, kjer se 
popotnik lahko na različne načine okrepi z 
vodo, ki ima različne zdravilne učinke. Vsaka 
triada je pripravila predmete za tržnico za 
festival in izdatno je pri tem pomagala  
učiteljica likovnega pouka Martina Berginc. 
Bili smo zelo ponosni na svojo tržnico. 

Izkazalo se je, da upravičeno, saj smo na 23. 
regijskem  festivalu v Mercatorjevem centru 
v Novi Gorici  prejeli zlato priznanje za 
najboljšo turistično tržnico (9.4.2009) in 
srebrno priznanje za celotno nalogo »Na kolo 
za zdravo telo v deželo Bavšare, škratov in  
Zlatoroga«. Udeležili smo se tudi 23. 
državnega festivala v Ljubljani (23.4.2009). 
Ob pripravi naloge smo izdelali tudi igro 
W'ca ne jezi se večjega formata, ki je postala 
spremljevalka vseh naših nadaljnjih 
dogodkov. Po festivalu smo jo predstavili na 
prireditvi »Srečanje treh generacij«.

____Zaradi obilnega dela se nismo mogli 
dobro pripraviti za pustni sprevod 
(25.2.2009), a so člani Sekcije pripravili 
razstavo zgodovine pusta na Bovškem v 
okviru razstav Bovec nekoč in danes. Uspelo 
nam je pripraviti Miklavževe ustvarjalne 
delavnice (28.11.2008), ki so bile še vedno 
dobro obiskane, na 6. velikonočni delavnici 
(3.4.2009) se je obisk precej zmanjšal. Tradi-
cionalno smo se udeležili čistilne akcije 
(18.4.2009). V veselje pa nam je bilo, da smo 
se tudi mi vpisali v zgodovino bovške os-
novne šole, saj je ob trideseti obletnici izšel 
»Zbornik 1979-2009 Osnovna šola Bovec«, 
kjer smo omenjeni tudi mi. 

____Šolsko leto smo zaključili z razstavo v 
sklopu Bovec nekoč in danes in s praznovan-
jem 10. obletnice delovanja turističnega 
krožka v Kulturnem domu (26.6. 2008).  
Ponovno smo postavili vse razstave, ki smo 
jih pripravili za festival TPLG,  vse skupine 
so pripravile svojo točko, s katero so 
nastopili na tem dogodku. 

Usoda blagovne znamke
“Wca z Bca”

Šolsko leto smo pričeli z optimistično 
željo, da se ponovno udeležimo 24. festivala 
s tokratno tematiko Moj kraj- moj ponos, saj 
se nam je zdelo, da imamo dovolj razlogov za 
odlično vsebino.  Žal pa se je krožek skrčil na 
dve skupini, 1. in 2. triado z dvajsetimi 
učenci. Najprej smo ponovili vizijo 
turističnega krožka- spoštovanje vrednot, kot 
so prijaznost do sebe, ljudi in okolja, 
ljubeznivost, srčnost in spoštovanje. Posveti-
li smo se slovenskim presežnikom na 
Bovškem in ugotovili, da jih je res veliko: 
najvišji gorski prelaz Vršič, najvišje 
smučišče Kanin, najvišji mejni prehod 
Predel, najvišji in najbolj vodnat slap  Boka, 
najgloblja jama Čehi 2, v presežnike smo 
uvrstili reko Sočo kot najlepšo reko. 
Navkljub zanimivi tematiki pa se nam ni 
uspelo primerno pripraviti na festival, a plod 
našega dela je bila zgibanka- dodekaeder. 

____Na  8. Hoji po buških stezah, smo se 
tokrat udejstvovali kot pohodniki in s tem 
prekinili tradicijo prodajanja spominkov 
(3.10.2009), čeprav nam je jeseni uspelo 
izdelati vrsto spominkov Wca z Bca. Poleg 
spominkov pa smo pripravili Miklavževo 
ustvarjalno delavnico (5.12.2009) ter okraske 
za izložbena okna.  Tokratna delavnica pa ni 
bila dobro obiskana, kar nas je seveda zelo 
presenetilo. Pri krožku smo  izdelali koledar-
je, v katere smo vpisali pomembne dogodke 
in rojstne dneve. V času pusta smo izdelali 
simbolične maske, a se nismo udeležili 
pustne povorke kot skupina, ampak kot 
posamezniki. Sodelovali smo na okrogli mizi 
s podelitvijo priznanj najlepšim krajem v 
Posočju v organizaciji TZGP. Z nastopom 
»Tu moji baliži« smo popestrili tudi občni 
zbor TD Bovec (22.1.2010). Marec je bil 
ponovno posvečen ustvarjanju, velikonočni 
delavnici in novim izložbenim okraskom. V 
tem šolskem letu, točneje 17.aprila, je v 

Sloveniji prvič potekala vseslovenska 
čistilna akcija Očistimo Slovenijo v enem 
dnevu. Pri krožku smo se zato posvetili tej 
tematiki in nekateri smo sodelovali v sami 
čistilni akciji. Nekaj članov krožka pa se nas 
je na deževno soboto, 8. maja udeležilo 
prireditve »Ekopraznik« v Tolminu, kjer smo  
nastopili z igrico »Tu moji baliži« ter na svoji 
prodajni stojnici prodali precejšnje število 
spominkov Wca z Bca.
____Člani Sekcije so pripravili dogodke za 
odrasle in tako konec novembra pripravili 
prvo plesno delavnico za odrasle z Lejo 
Raman (28.11.2009). Začetek leta 2010 pa za 
Sekcijo ni bil najbolj simpatičen. Sekcija je 
po mnogih letih in temeljitem premisleku 
pristopila k registraciji in zaščiti blagovne 
znamke Wca z Bca ter vplačala in registrirala 
znamko pri uradu za intelektualno lastnino. 
Žal pa je ta aktivnost doletela zelo negativen 
odziv s strani nekaterih uporabnikov te 
znamke. Končalo se je tako, da je Sekcija 
odstopila registracijo LTO-ju Bovec. Kljub 
temu grenkemu priokusu smo se za prvoma-
jske praznike sestali člani Sekcije in uživali v 
izdelovanju spominkov.  Prav tako je bilo 
prijetno na prireditvi »Srečanje treh 
generacij« v telovadnici, ki so jo organizirali 
OŠ Bovec in Društvo upokojencev Bovec 
(15.5.2010). Za ta dogodek smo pripravili 
ustvarjalno delavnico medalj in tekmovanje v 
suhem smučanju, a najbolj zabavno je bilo 
pri igranju med dvema ognjema.
____Šolsko leto smo zaključili z izdelavo 
plakata aktivnosti vseh skupin za to šolsko 
leto in smo ga obesili na oglasno desko TD 
Bovec ter sodelovali na 6. Buškem dnevu 
(3.7.2010) in Čomparski noči (14.8.2010).

Majice Wca z Bca
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Turistični podmladek razstavlja svoje izdelke na oglasni
deski turističnega društva Bovec

Turistični podmladkarji prodajajo spominke Wca z Bca 
na Ekoprazniku v Tolminu

Šolsko leto smo pričeli z optimistično 
željo, da se ponovno udeležimo 24. festivala 
s tokratno tematiko Moj kraj- moj ponos, saj 
se nam je zdelo, da imamo dovolj razlogov za 
odlično vsebino.  Žal pa se je krožek skrčil na 
dve skupini, 1. in 2. triado z dvajsetimi 
učenci. Najprej smo ponovili vizijo 
turističnega krožka- spoštovanje vrednot, kot 
so prijaznost do sebe, ljudi in okolja, 
ljubeznivost, srčnost in spoštovanje. Posveti-
li smo se slovenskim presežnikom na 
Bovškem in ugotovili, da jih je res veliko: 
najvišji gorski prelaz Vršič, najvišje 
smučišče Kanin, najvišji mejni prehod 
Predel, najvišji in najbolj vodnat slap  Boka, 
najgloblja jama Čehi 2, v presežnike smo 
uvrstili reko Sočo kot najlepšo reko. 
Navkljub zanimivi tematiki pa se nam ni 
uspelo primerno pripraviti na festival, a plod 
našega dela je bila zgibanka- dodekaeder. 

Kot vsako leto doslej smo se spogledovali 
z razpisano tematiko festivala Imejmo se fajn 
- doživite svoj kraj. Ugotovili smo, da najbolj 
podoživljamo kraj, ko smo skupaj in ko 
nastopamo v našem narečju za širšo javnost 
in ko ustvarjamo različne izdelke. Nastale pa 
so tri skupine po štiri otrok. Na prvi petek v 
oktobru smo proučili, kako lahko doživljamo 
naš kraj. Že naslednji dan je Sekcija  pri- 
pravila posebno progo za otroke na 9. Hoji po 
buških stezah (2.10.2010). Udeležil se je le 
en otrok, ki se je nadvse lepo zabaval s tremi 
članicami Sekcije. Oktobra smo se dotaknili 
teme čutil in asociacije. Ta tematika se nam je 
zdela zelo zanimiva. Uspelo nam je  razdelati 
štiri sklope: obisk planine (Wca z Bca, 
rekreacija, raziskovanje bovške doline…), 
delavnice (filcanje, izdelava napitkov, 
ustvarjalna aktivnost…), kulinarika (doživet-
je okušanja), buščina (doživetje etnologi-
je…). Te štiri sklope smo strnili v paket 
doživetja. Ves ta nabor nam ni pomagal, da bi 
se uspešno pripravili na festival. V novembru 
smo se poglobljeno posvetili narečju. Svoje 
znanje smo pokazali v izložbenem oknu v 
trgovini Šport. Izbrali smo predmete, ki 
imajo svoja bovška imena, jih opremili z 
napisi in jih razstavili. S to aktivnostjo smo si 
prislužili veliko pohval s strani domačinov in 
turistov. 
____Konec novembra je Sekcija prvič 
organizirala ustvarjalno delavnico za odrasle. 
V goste smo povabili Martino Jeromel iz 

____Na  8. Hoji po buških stezah, smo se 
tokrat udejstvovali kot pohodniki in s tem 
prekinili tradicijo prodajanja spominkov 
(3.10.2009), čeprav nam je jeseni uspelo 
izdelati vrsto spominkov Wca z Bca. Poleg 
spominkov pa smo pripravili Miklavževo 
ustvarjalno delavnico (5.12.2009) ter okraske 
za izložbena okna.  Tokratna delavnica pa ni 
bila dobro obiskana, kar nas je seveda zelo 
presenetilo. Pri krožku smo  izdelali koledar-
je, v katere smo vpisali pomembne dogodke 
in rojstne dneve. V času pusta smo izdelali 
simbolične maske, a se nismo udeležili 
pustne povorke kot skupina, ampak kot 
posamezniki. Sodelovali smo na okrogli mizi 
s podelitvijo priznanj najlepšim krajem v 
Posočju v organizaciji TZGP. Z nastopom 
»Tu moji baliži« smo popestrili tudi občni 
zbor TD Bovec (22.1.2010). Marec je bil 
ponovno posvečen ustvarjanju, velikonočni 
delavnici in novim izložbenim okraskom. V 
tem šolskem letu, točneje 17.aprila, je v 

Sloveniji prvič potekala vseslovenska 
čistilna akcija Očistimo Slovenijo v enem 
dnevu. Pri krožku smo se zato posvetili tej 
tematiki in nekateri smo sodelovali v sami 
čistilni akciji. Nekaj članov krožka pa se nas 
je na deževno soboto, 8. maja udeležilo 
prireditve »Ekopraznik« v Tolminu, kjer smo  
nastopili z igrico »Tu moji baliži« ter na svoji 
prodajni stojnici prodali precejšnje število 
spominkov Wca z Bca.
____Člani Sekcije so pripravili dogodke za 
odrasle in tako konec novembra pripravili 
prvo plesno delavnico za odrasle z Lejo 
Raman (28.11.2009). Začetek leta 2010 pa za 
Sekcijo ni bil najbolj simpatičen. Sekcija je 
po mnogih letih in temeljitem premisleku 
pristopila k registraciji in zaščiti blagovne 
znamke Wca z Bca ter vplačala in registrirala 
znamko pri uradu za intelektualno lastnino. 
Žal pa je ta aktivnost doletela zelo negativen 
odziv s strani nekaterih uporabnikov te 
znamke. Končalo se je tako, da je Sekcija 
odstopila registracijo LTO-ju Bovec. Kljub 
temu grenkemu priokusu smo se za prvoma-
jske praznike sestali člani Sekcije in uživali v 
izdelovanju spominkov.  Prav tako je bilo 
prijetno na prireditvi »Srečanje treh 
generacij« v telovadnici, ki so jo organizirali 
OŠ Bovec in Društvo upokojencev Bovec 
(15.5.2010). Za ta dogodek smo pripravili 
ustvarjalno delavnico medalj in tekmovanje v 
suhem smučanju, a najbolj zabavno je bilo 
pri igranju med dvema ognjema.
____Šolsko leto smo zaključili z izdelavo 
plakata aktivnosti vseh skupin za to šolsko 
leto in smo ga obesili na oglasno desko TD 
Bovec ter sodelovali na 6. Buškem dnevu 
(3.7.2010) in Čomparski noči (14.8.2010).

Maribora, ki nam je prikazala zanimive 
tehnike izdelovanja voščilnic (3.11.2010). 
Obisk ni bil velik, smo pa nekaj tega znanja 
uporabili na Miklavževi ustvarjalni delavnici 
za otroke (4.12.2010).
____Pri krožku smo ponovno izdelali svoje 
koledarje in to šolsko leto se ni veliko 
razlikovalo od lanskega: izdelovali smo 
spominke Wca z Bca, vadili igrico »Tu moji 
baliži«, posvetili nekaj časa ločevanju 
odpadkov (iz tetrapakov smo si izdelali 
denarnice), izdelali rožice iz časopisnega 
papirja za naše mame, nastopili na občnem 
zboru TZGP v Stergulčevi hiši, sodelovali v 
čistilni akciji Očistimo Posočje (26.3.2011) 
in pripravili 8. velikonočno ustvarjalno 
delavnico (16.4.2011). 

____Vendarle pa je bila ta pomlad posebna 
za nas. Naša etnološko tematska pot je 
ugledala luč sveta. Seveda brez pomoči 
odraslih, ki so prispevali strokovna besedila,  
Fedje Klavore, dr. Jurija Kunaverja in Vlaste 
Terezije Komac, profesionalne oblikovalke 
Metke Belingar in finančne pomoči LTO 
Bovec, Občine Bovec in TD Bovec, ki so se 
skupaj s PRC Tolmin prijavili na Interregov 
razpis,  ta projekt ne bi uspel v taki obliki, kot 
je.  Pred otvoritvijo so se člani Sekcije in 
drugi posamezniki udeležili vodenja po 
etnološki tematski poti, otrokom pa je Teo 
Černuta prikazal, kako se pripravi ustrgačo 
(27.5.2011). Za otvoritev poti smo pripravili 
zelo lep program v Stergulčevi hiši, kjer so 
sodelovale Čopijeve sestre, Društvo od ovce 
do izdelka, Meri Celec in Mateja Kravanja, 
Fedja Klavora in seveda člani turističnega 
krožka (28.5.2011). Zaradi močnega deževja 
pa žal nismo mogli izvesti vodenja po njej.

____Šolsko leto smo zaključili z zbiralno 
akcijo papirja in zamaškov in že komaj čakali 
zaslužene počitnice. V šolskem letu 2010/11  
pa je ves čas potekal tečaj angleškega jezika 
v vrtcu pod vodstvom Janje Gaberšček 
Simčič in okriljem Sekcije.
____Sodelovali smo na 7. Buškem dnevu 
(2.7.2011) in Čomparski noči (13.8.2011).

Turistični krožek OŠ Bovec
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Poslikava zabojnikov prostovoljcev iz ZDA

Šolsko leto smo pričeli z optimistično 
željo, da se ponovno udeležimo 24. festivala 
s tokratno tematiko Moj kraj- moj ponos, saj 
se nam je zdelo, da imamo dovolj razlogov za 
odlično vsebino.  Žal pa se je krožek skrčil na 
dve skupini, 1. in 2. triado z dvajsetimi 
učenci. Najprej smo ponovili vizijo 
turističnega krožka- spoštovanje vrednot, kot 
so prijaznost do sebe, ljudi in okolja, 
ljubeznivost, srčnost in spoštovanje. Posveti-
li smo se slovenskim presežnikom na 
Bovškem in ugotovili, da jih je res veliko: 
najvišji gorski prelaz Vršič, najvišje 
smučišče Kanin, najvišji mejni prehod 
Predel, najvišji in najbolj vodnat slap  Boka, 
najgloblja jama Čehi 2, v presežnike smo 
uvrstili reko Sočo kot najlepšo reko. 
Navkljub zanimivi tematiki pa se nam ni 
uspelo primerno pripraviti na festival, a plod 
našega dela je bila zgibanka- dodekaeder. 

Kot vsako leto doslej smo se spogledovali 
z razpisano tematiko festivala Imejmo se fajn 
- doživite svoj kraj. Ugotovili smo, da najbolj 
podoživljamo kraj, ko smo skupaj in ko 
nastopamo v našem narečju za širšo javnost 
in ko ustvarjamo različne izdelke. Nastale pa 
so tri skupine po štiri otrok. Na prvi petek v 
oktobru smo proučili, kako lahko doživljamo 
naš kraj. Že naslednji dan je Sekcija  pri- 
pravila posebno progo za otroke na 9. Hoji po 
buških stezah (2.10.2010). Udeležil se je le 
en otrok, ki se je nadvse lepo zabaval s tremi 
članicami Sekcije. Oktobra smo se dotaknili 
teme čutil in asociacije. Ta tematika se nam je 
zdela zelo zanimiva. Uspelo nam je  razdelati 
štiri sklope: obisk planine (Wca z Bca, 
rekreacija, raziskovanje bovške doline…), 
delavnice (filcanje, izdelava napitkov, 
ustvarjalna aktivnost…), kulinarika (doživet-
je okušanja), buščina (doživetje etnologi-
je…). Te štiri sklope smo strnili v paket 
doživetja. Ves ta nabor nam ni pomagal, da bi 
se uspešno pripravili na festival. V novembru 
smo se poglobljeno posvetili narečju. Svoje 
znanje smo pokazali v izložbenem oknu v 
trgovini Šport. Izbrali smo predmete, ki 
imajo svoja bovška imena, jih opremili z 
napisi in jih razstavili. S to aktivnostjo smo si 
prislužili veliko pohval s strani domačinov in 
turistov. 
____Konec novembra je Sekcija prvič 
organizirala ustvarjalno delavnico za odrasle. 
V goste smo povabili Martino Jeromel iz 

____Na  8. Hoji po buških stezah, smo se 
tokrat udejstvovali kot pohodniki in s tem 
prekinili tradicijo prodajanja spominkov 
(3.10.2009), čeprav nam je jeseni uspelo 
izdelati vrsto spominkov Wca z Bca. Poleg 
spominkov pa smo pripravili Miklavževo 
ustvarjalno delavnico (5.12.2009) ter okraske 
za izložbena okna.  Tokratna delavnica pa ni 
bila dobro obiskana, kar nas je seveda zelo 
presenetilo. Pri krožku smo  izdelali koledar-
je, v katere smo vpisali pomembne dogodke 
in rojstne dneve. V času pusta smo izdelali 
simbolične maske, a se nismo udeležili 
pustne povorke kot skupina, ampak kot 
posamezniki. Sodelovali smo na okrogli mizi 
s podelitvijo priznanj najlepšim krajem v 
Posočju v organizaciji TZGP. Z nastopom 
»Tu moji baliži« smo popestrili tudi občni 
zbor TD Bovec (22.1.2010). Marec je bil 
ponovno posvečen ustvarjanju, velikonočni 
delavnici in novim izložbenim okraskom. V 
tem šolskem letu, točneje 17.aprila, je v 

Sloveniji prvič potekala vseslovenska 
čistilna akcija Očistimo Slovenijo v enem 
dnevu. Pri krožku smo se zato posvetili tej 
tematiki in nekateri smo sodelovali v sami 
čistilni akciji. Nekaj članov krožka pa se nas 
je na deževno soboto, 8. maja udeležilo 
prireditve »Ekopraznik« v Tolminu, kjer smo  
nastopili z igrico »Tu moji baliži« ter na svoji 
prodajni stojnici prodali precejšnje število 
spominkov Wca z Bca.
____Člani Sekcije so pripravili dogodke za 
odrasle in tako konec novembra pripravili 
prvo plesno delavnico za odrasle z Lejo 
Raman (28.11.2009). Začetek leta 2010 pa za 
Sekcijo ni bil najbolj simpatičen. Sekcija je 
po mnogih letih in temeljitem premisleku 
pristopila k registraciji in zaščiti blagovne 
znamke Wca z Bca ter vplačala in registrirala 
znamko pri uradu za intelektualno lastnino. 
Žal pa je ta aktivnost doletela zelo negativen 
odziv s strani nekaterih uporabnikov te 
znamke. Končalo se je tako, da je Sekcija 
odstopila registracijo LTO-ju Bovec. Kljub 
temu grenkemu priokusu smo se za prvoma-
jske praznike sestali člani Sekcije in uživali v 
izdelovanju spominkov.  Prav tako je bilo 
prijetno na prireditvi »Srečanje treh 
generacij« v telovadnici, ki so jo organizirali 
OŠ Bovec in Društvo upokojencev Bovec 
(15.5.2010). Za ta dogodek smo pripravili 
ustvarjalno delavnico medalj in tekmovanje v 
suhem smučanju, a najbolj zabavno je bilo 
pri igranju med dvema ognjema.
____Šolsko leto smo zaključili z izdelavo 
plakata aktivnosti vseh skupin za to šolsko 
leto in smo ga obesili na oglasno desko TD 
Bovec ter sodelovali na 6. Buškem dnevu 
(3.7.2010) in Čomparski noči (14.8.2010).

Etnološko tematska pot je 
ugledala luč

Maribora, ki nam je prikazala zanimive 
tehnike izdelovanja voščilnic (3.11.2010). 
Obisk ni bil velik, smo pa nekaj tega znanja 
uporabili na Miklavževi ustvarjalni delavnici 
za otroke (4.12.2010).
____Pri krožku smo ponovno izdelali svoje 
koledarje in to šolsko leto se ni veliko 
razlikovalo od lanskega: izdelovali smo 
spominke Wca z Bca, vadili igrico »Tu moji 
baliži«, posvetili nekaj časa ločevanju 
odpadkov (iz tetrapakov smo si izdelali 
denarnice), izdelali rožice iz časopisnega 
papirja za naše mame, nastopili na občnem 
zboru TZGP v Stergulčevi hiši, sodelovali v 
čistilni akciji Očistimo Posočje (26.3.2011) 
in pripravili 8. velikonočno ustvarjalno 
delavnico (16.4.2011). 

____Vendarle pa je bila ta pomlad posebna 
za nas. Naša etnološko tematska pot je 
ugledala luč sveta. Seveda brez pomoči 
odraslih, ki so prispevali strokovna besedila,  
Fedje Klavore, dr. Jurija Kunaverja in Vlaste 
Terezije Komac, profesionalne oblikovalke 
Metke Belingar in finančne pomoči LTO 
Bovec, Občine Bovec in TD Bovec, ki so se 
skupaj s PRC Tolmin prijavili na Interregov 
razpis,  ta projekt ne bi uspel v taki obliki, kot 
je.  Pred otvoritvijo so se člani Sekcije in 
drugi posamezniki udeležili vodenja po 
etnološki tematski poti, otrokom pa je Teo 
Černuta prikazal, kako se pripravi ustrgačo 
(27.5.2011). Za otvoritev poti smo pripravili 
zelo lep program v Stergulčevi hiši, kjer so 
sodelovale Čopijeve sestre, Društvo od ovce 
do izdelka, Meri Celec in Mateja Kravanja, 
Fedja Klavora in seveda člani turističnega 
krožka (28.5.2011). Zaradi močnega deževja 
pa žal nismo mogli izvesti vodenja po njej.

____Šolsko leto smo zaključili z zbiralno 
akcijo papirja in zamaškov in že komaj čakali 
zaslužene počitnice. V šolskem letu 2010/11  
pa je ves čas potekal tečaj angleškega jezika 
v vrtcu pod vodstvom Janje Gaberšček 
Simčič in okriljem Sekcije.
____Sodelovali smo na 7. Buškem dnevu 
(2.7.2011) in Čomparski noči (13.8.2011).

Turistični krožek OŠ Bovec
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Osnovnošolci na vodenju po etnološko tematski poti s 
prikazom postavljanja ustrgače

Kot vsako leto doslej smo se spogledovali 
z razpisano tematiko festivala Imejmo se fajn 
- doživite svoj kraj. Ugotovili smo, da najbolj 
podoživljamo kraj, ko smo skupaj in ko 
nastopamo v našem narečju za širšo javnost 
in ko ustvarjamo različne izdelke. Nastale pa 
so tri skupine po štiri otrok. Na prvi petek v 
oktobru smo proučili, kako lahko doživljamo 
naš kraj. Že naslednji dan je Sekcija  pri- 
pravila posebno progo za otroke na 9. Hoji po 
buških stezah (2.10.2010). Udeležil se je le 
en otrok, ki se je nadvse lepo zabaval s tremi 
članicami Sekcije. Oktobra smo se dotaknili 
teme čutil in asociacije. Ta tematika se nam je 
zdela zelo zanimiva. Uspelo nam je  razdelati 
štiri sklope: obisk planine (Wca z Bca, 
rekreacija, raziskovanje bovške doline…), 
delavnice (filcanje, izdelava napitkov, 
ustvarjalna aktivnost…), kulinarika (doživet-
je okušanja), buščina (doživetje etnologi-
je…). Te štiri sklope smo strnili v paket 
doživetja. Ves ta nabor nam ni pomagal, da bi 
se uspešno pripravili na festival. V novembru 
smo se poglobljeno posvetili narečju. Svoje 
znanje smo pokazali v izložbenem oknu v 
trgovini Šport. Izbrali smo predmete, ki 
imajo svoja bovška imena, jih opremili z 
napisi in jih razstavili. S to aktivnostjo smo si 
prislužili veliko pohval s strani domačinov in 
turistov. 
____Konec novembra je Sekcija prvič 
organizirala ustvarjalno delavnico za odrasle. 
V goste smo povabili Martino Jeromel iz 

Spoznali smo, da se pri krožku pretežno 
posvečamo etnologiji, zato je bilo smiselno, 
da smo k nazivu krožka dodali še to ime. 
Velikokrat pa smo pri krožku obravnavali 
tematiko zeliščarstva, zato je bila vizija tega 
šolskega leta, da bi zaživel še zeliščarski 
krožek. Spodbudili smo Natašo Volčanjk, ki 
je diplomirala iz zeliščarstva, da bi svoja 
znanja delila z otroki. K projektu je pristopila 
tudi  Ana Zornik. Tako smo šli z otroki in 
starši na pohod po nastajajoči zeliščarski poti 
v Kal-Koritnici (23.9.2011). Udeležba je bila 
lepa, zato smo si obetali lepo sodelovanje, ki 
pa žal ni trajalo dolgo.  Osip otrok pri krožkih 

Maribora, ki nam je prikazala zanimive 
tehnike izdelovanja voščilnic (3.11.2010). 
Obisk ni bil velik, smo pa nekaj tega znanja 
uporabili na Miklavževi ustvarjalni delavnici 
za otroke (4.12.2010).
____Pri krožku smo ponovno izdelali svoje 
koledarje in to šolsko leto se ni veliko 
razlikovalo od lanskega: izdelovali smo 
spominke Wca z Bca, vadili igrico »Tu moji 
baliži«, posvetili nekaj časa ločevanju 
odpadkov (iz tetrapakov smo si izdelali 
denarnice), izdelali rožice iz časopisnega 
papirja za naše mame, nastopili na občnem 
zboru TZGP v Stergulčevi hiši, sodelovali v 
čistilni akciji Očistimo Posočje (26.3.2011) 
in pripravili 8. velikonočno ustvarjalno 
delavnico (16.4.2011). 

____Vendarle pa je bila ta pomlad posebna 
za nas. Naša etnološko tematska pot je 
ugledala luč sveta. Seveda brez pomoči 
odraslih, ki so prispevali strokovna besedila,  
Fedje Klavore, dr. Jurija Kunaverja in Vlaste 
Terezije Komac, profesionalne oblikovalke 
Metke Belingar in finančne pomoči LTO 
Bovec, Občine Bovec in TD Bovec, ki so se 
skupaj s PRC Tolmin prijavili na Interregov 
razpis,  ta projekt ne bi uspel v taki obliki, kot 
je.  Pred otvoritvijo so se člani Sekcije in 
drugi posamezniki udeležili vodenja po 
etnološki tematski poti, otrokom pa je Teo 
Černuta prikazal, kako se pripravi ustrgačo 
(27.5.2011). Za otvoritev poti smo pripravili 
zelo lep program v Stergulčevi hiši, kjer so 
sodelovale Čopijeve sestre, Društvo od ovce 
do izdelka, Meri Celec in Mateja Kravanja, 
Fedja Klavora in seveda člani turističnega 
krožka (28.5.2011). Zaradi močnega deževja 
pa žal nismo mogli izvesti vodenja po njej.

Etnološko tematska pot

- obsega 11 tabel na 9 točkah,
- je dolga cca 5 km ali uro in pol hoje
- je opremljena s QR kodami s pripoved-
kami iz projekta “Bovške pripovedi na licu 
mesta”

____Šolsko leto smo zaključili z zbiralno 
akcijo papirja in zamaškov in že komaj čakali 
zaslužene počitnice. V šolskem letu 2010/11  
pa je ves čas potekal tečaj angleškega jezika 
v vrtcu pod vodstvom Janje Gaberšček 
Simčič in okriljem Sekcije.
____Sodelovali smo na 7. Buškem dnevu 
(2.7.2011) in Čomparski noči (13.8.2011).

je postajala že stalnica in mentorji so morali 
biti pogumni in vztrajni, kar pa je pogosto 
težko poleg svojih drugih osebnih obveznos-
ti. Zaradi usklajevanja urnikov z otroki je 
bilo treba 12 otrok razdeliti v 3 skupine.  To 
je bil tudi razlog, da se nismo pripravljali na 
26.festival TPLG s tematiko Všeč mi je. Je pa 
bila udeležba na 10. Hoji po buški stezi 
boljša kot preteklo leto (1.10.2011). 
____Novembra smo še vedno proučevali 
zelišča skozi literaturo, zbirali domače 
recepte in pripravili domači čaj. Uspelo nam 
je natisniti družabno namizno igro W'ca ne 
jezi se.  Za odrasle pa smo ponovno v goste 

povabili Martino Jeromel iz Maribora in 
z njo organizirali ustvarjalno delavnico 
izdelovanja nakita iz fimo mase za odrasle 
(20.11.2011). 
    Decembra pa je bil že čas za 10. Miklavže-
vo delavnico in sejem (3.12.2011). Tokrat je 
bilo veliko obiska, kar se za okroglo 
obletnico kar spodobi. Pri krožku pa smo 
izdelali tako okraske za izložbena okna in kot 

tudi osrednjo novoletno smreko na Placu. V 
novo leto smo vstopili z novimi idejami, ki 
smo si jih zapisali na naše koledarje, 
ki jih že tradicionalno izdelujemo.  Po - 
vabljeni smo bili, da učencem pri izbirnem
predmetu turistična vzgoja predstavimo, 
kaj počnemo pri krožku (29.3.2012). 
Pripravili  smo Velikonočno ustvarjalno 
delavnico (31.3.2012) in izdelali pomladan-
ske okraske za izložbena okna. Ker je zadnja 
leta obisk močno upadal, je bila to zadnja 
velikonočna delavnica. Pri krožku smo 
nadaljevali s spoznavanjem otroških iger iz 
preteklosti in le te preizkusili ter jih pokazali 
na naslednjih prireditvah. Uspelo pa nam je, 
da smo delno prehodili etnološko tematsko 
pot s svojimi sošolci iz 3. in 4. razreda. Pri 
tem so sodelovali še Meri Celec, ki je 
prikazala, kako so gospodinje preživele 

veliko časa pri kaštah, Anton Čopi pri 
postavljanju ustrgače in Fedja Klavora, ki 
nam je predstavil zgodovino. 
    Na »8. Buškem dnevu« (7.7.2012) smo za 
otroke pripravili indijansko poletje in z njim 
povezan otroški program je bil zelo uspešen. 
Čarovnik Jole Cole je otroke navdušil. Na 
»Čomparski noči« so se čompuwe 
ustvarjalne delavnice  lepo izšle (11.8.2012). 

Pravi hit je bil čuompl' , ki je služil za 
fotografiranje. V namen ustvarjalnih 
delavnic smo si nabavile enobarvne majice in 
transparent  z napisom Ustvarjalne delavnice 
Sekcija Mladih TD Bovec, da smo bili bolj 
vidni in prepoznavni. 

Turistični krožek OŠ Bovec
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Otroci spoznavajo zelišča

Kot vsako leto doslej smo se spogledovali 
z razpisano tematiko festivala Imejmo se fajn 
- doživite svoj kraj. Ugotovili smo, da najbolj 
podoživljamo kraj, ko smo skupaj in ko 
nastopamo v našem narečju za širšo javnost 
in ko ustvarjamo različne izdelke. Nastale pa 
so tri skupine po štiri otrok. Na prvi petek v 
oktobru smo proučili, kako lahko doživljamo 
naš kraj. Že naslednji dan je Sekcija  pri- 
pravila posebno progo za otroke na 9. Hoji po 
buških stezah (2.10.2010). Udeležil se je le 
en otrok, ki se je nadvse lepo zabaval s tremi 
članicami Sekcije. Oktobra smo se dotaknili 
teme čutil in asociacije. Ta tematika se nam je 
zdela zelo zanimiva. Uspelo nam je  razdelati 
štiri sklope: obisk planine (Wca z Bca, 
rekreacija, raziskovanje bovške doline…), 
delavnice (filcanje, izdelava napitkov, 
ustvarjalna aktivnost…), kulinarika (doživet-
je okušanja), buščina (doživetje etnologi-
je…). Te štiri sklope smo strnili v paket 
doživetja. Ves ta nabor nam ni pomagal, da bi 
se uspešno pripravili na festival. V novembru 
smo se poglobljeno posvetili narečju. Svoje 
znanje smo pokazali v izložbenem oknu v 
trgovini Šport. Izbrali smo predmete, ki 
imajo svoja bovška imena, jih opremili z 
napisi in jih razstavili. S to aktivnostjo smo si 
prislužili veliko pohval s strani domačinov in 
turistov. 
____Konec novembra je Sekcija prvič 
organizirala ustvarjalno delavnico za odrasle. 
V goste smo povabili Martino Jeromel iz 

Spoznali smo, da se pri krožku pretežno 
posvečamo etnologiji, zato je bilo smiselno, 
da smo k nazivu krožka dodali še to ime. 
Velikokrat pa smo pri krožku obravnavali 
tematiko zeliščarstva, zato je bila vizija tega 
šolskega leta, da bi zaživel še zeliščarski 
krožek. Spodbudili smo Natašo Volčanjk, ki 
je diplomirala iz zeliščarstva, da bi svoja 
znanja delila z otroki. K projektu je pristopila 
tudi  Ana Zornik. Tako smo šli z otroki in 
starši na pohod po nastajajoči zeliščarski poti 
v Kal-Koritnici (23.9.2011). Udeležba je bila 
lepa, zato smo si obetali lepo sodelovanje, ki 
pa žal ni trajalo dolgo.  Osip otrok pri krožkih 

Maribora, ki nam je prikazala zanimive 
tehnike izdelovanja voščilnic (3.11.2010). 
Obisk ni bil velik, smo pa nekaj tega znanja 
uporabili na Miklavževi ustvarjalni delavnici 
za otroke (4.12.2010).
____Pri krožku smo ponovno izdelali svoje 
koledarje in to šolsko leto se ni veliko 
razlikovalo od lanskega: izdelovali smo 
spominke Wca z Bca, vadili igrico »Tu moji 
baliži«, posvetili nekaj časa ločevanju 
odpadkov (iz tetrapakov smo si izdelali 
denarnice), izdelali rožice iz časopisnega 
papirja za naše mame, nastopili na občnem 
zboru TZGP v Stergulčevi hiši, sodelovali v 
čistilni akciji Očistimo Posočje (26.3.2011) 
in pripravili 8. velikonočno ustvarjalno 
delavnico (16.4.2011). 

____Vendarle pa je bila ta pomlad posebna 
za nas. Naša etnološko tematska pot je 
ugledala luč sveta. Seveda brez pomoči 
odraslih, ki so prispevali strokovna besedila,  
Fedje Klavore, dr. Jurija Kunaverja in Vlaste 
Terezije Komac, profesionalne oblikovalke 
Metke Belingar in finančne pomoči LTO 
Bovec, Občine Bovec in TD Bovec, ki so se 
skupaj s PRC Tolmin prijavili na Interregov 
razpis,  ta projekt ne bi uspel v taki obliki, kot 
je.  Pred otvoritvijo so se člani Sekcije in 
drugi posamezniki udeležili vodenja po 
etnološki tematski poti, otrokom pa je Teo 
Černuta prikazal, kako se pripravi ustrgačo 
(27.5.2011). Za otvoritev poti smo pripravili 
zelo lep program v Stergulčevi hiši, kjer so 
sodelovale Čopijeve sestre, Društvo od ovce 
do izdelka, Meri Celec in Mateja Kravanja, 
Fedja Klavora in seveda člani turističnega 
krožka (28.5.2011). Zaradi močnega deževja 
pa žal nismo mogli izvesti vodenja po njej.

____Šolsko leto smo zaključili z zbiralno 
akcijo papirja in zamaškov in že komaj čakali 
zaslužene počitnice. V šolskem letu 2010/11  
pa je ves čas potekal tečaj angleškega jezika 
v vrtcu pod vodstvom Janje Gaberšček 
Simčič in okriljem Sekcije.
____Sodelovali smo na 7. Buškem dnevu 
(2.7.2011) in Čomparski noči (13.8.2011).

Etnološko - turistični krožek
z zeliščarskim krožkom

je postajala že stalnica in mentorji so morali 
biti pogumni in vztrajni, kar pa je pogosto 
težko poleg svojih drugih osebnih obveznos-
ti. Zaradi usklajevanja urnikov z otroki je 
bilo treba 12 otrok razdeliti v 3 skupine.  To 
je bil tudi razlog, da se nismo pripravljali na 
26.festival TPLG s tematiko Všeč mi je. Je pa 
bila udeležba na 10. Hoji po buški stezi 
boljša kot preteklo leto (1.10.2011). 
____Novembra smo še vedno proučevali 
zelišča skozi literaturo, zbirali domače 
recepte in pripravili domači čaj. Uspelo nam 
je natisniti družabno namizno igro W'ca ne 
jezi se.  Za odrasle pa smo ponovno v goste 

povabili Martino Jeromel iz Maribora in 
z njo organizirali ustvarjalno delavnico 
izdelovanja nakita iz fimo mase za odrasle 
(20.11.2011). 
    Decembra pa je bil že čas za 10. Miklavže-
vo delavnico in sejem (3.12.2011). Tokrat je 
bilo veliko obiska, kar se za okroglo 
obletnico kar spodobi. Pri krožku pa smo 
izdelali tako okraske za izložbena okna in kot 

tudi osrednjo novoletno smreko na Placu. V 
novo leto smo vstopili z novimi idejami, ki 
smo si jih zapisali na naše koledarje, 
ki jih že tradicionalno izdelujemo.  Po - 
vabljeni smo bili, da učencem pri izbirnem
predmetu turistična vzgoja predstavimo, 
kaj počnemo pri krožku (29.3.2012). 
Pripravili  smo Velikonočno ustvarjalno 
delavnico (31.3.2012) in izdelali pomladan-
ske okraske za izložbena okna. Ker je zadnja 
leta obisk močno upadal, je bila to zadnja 
velikonočna delavnica. Pri krožku smo 
nadaljevali s spoznavanjem otroških iger iz 
preteklosti in le te preizkusili ter jih pokazali 
na naslednjih prireditvah. Uspelo pa nam je, 
da smo delno prehodili etnološko tematsko 
pot s svojimi sošolci iz 3. in 4. razreda. Pri 
tem so sodelovali še Meri Celec, ki je 
prikazala, kako so gospodinje preživele 

veliko časa pri kaštah, Anton Čopi pri 
postavljanju ustrgače in Fedja Klavora, ki 
nam je predstavil zgodovino. 
    Na »8. Buškem dnevu« (7.7.2012) smo za 
otroke pripravili indijansko poletje in z njim 
povezan otroški program je bil zelo uspešen. 
Čarovnik Jole Cole je otroke navdušil. Na 
»Čomparski noči« so se čompuwe 
ustvarjalne delavnice  lepo izšle (11.8.2012). 

Pravi hit je bil čuompl' , ki je služil za 
fotografiranje. V namen ustvarjalnih 
delavnic smo si nabavile enobarvne majice in 
transparent  z napisom Ustvarjalne delavnice 
Sekcija Mladih TD Bovec, da smo bili bolj 
vidni in prepoznavni. 

Turistični krožek OŠ Bovec

2011 - 2012
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Ustvarjalna delavnica nakita iz fimo mase za odrasle Delavnice za otroke indijansko poletje

Spoznali smo, da se pri krožku pretežno 
posvečamo etnologiji, zato je bilo smiselno, 
da smo k nazivu krožka dodali še to ime. 
Velikokrat pa smo pri krožku obravnavali 
tematiko zeliščarstva, zato je bila vizija tega 
šolskega leta, da bi zaživel še zeliščarski 
krožek. Spodbudili smo Natašo Volčanjk, ki 
je diplomirala iz zeliščarstva, da bi svoja 
znanja delila z otroki. K projektu je pristopila 
tudi  Ana Zornik. Tako smo šli z otroki in 
starši na pohod po nastajajoči zeliščarski poti 
v Kal-Koritnici (23.9.2011). Udeležba je bila 
lepa, zato smo si obetali lepo sodelovanje, ki 
pa žal ni trajalo dolgo.  Osip otrok pri krožkih 

je postajala že stalnica in mentorji so morali 
biti pogumni in vztrajni, kar pa je pogosto 
težko poleg svojih drugih osebnih obveznos-
ti. Zaradi usklajevanja urnikov z otroki je 
bilo treba 12 otrok razdeliti v 3 skupine.  To 
je bil tudi razlog, da se nismo pripravljali na 
26.festival TPLG s tematiko Všeč mi je. Je pa 
bila udeležba na 10. Hoji po buški stezi 
boljša kot preteklo leto (1.10.2011). 
____Novembra smo še vedno proučevali 
zelišča skozi literaturo, zbirali domače 
recepte in pripravili domači čaj. Uspelo nam 
je natisniti družabno namizno igro W'ca ne 
jezi se.  Za odrasle pa smo ponovno v goste 

povabili Martino Jeromel iz Maribora in 
z njo organizirali ustvarjalno delavnico 
izdelovanja nakita iz fimo mase za odrasle 
(20.11.2011). 
    Decembra pa je bil že čas za 10. Miklavže-
vo delavnico in sejem (3.12.2011). Tokrat je 
bilo veliko obiska, kar se za okroglo 
obletnico kar spodobi. Pri krožku pa smo 
izdelali tako okraske za izložbena okna in kot 

tudi osrednjo novoletno smreko na Placu. V 
novo leto smo vstopili z novimi idejami, ki 
smo si jih zapisali na naše koledarje, 
ki jih že tradicionalno izdelujemo.  Po - 
vabljeni smo bili, da učencem pri izbirnem
predmetu turistična vzgoja predstavimo, 
kaj počnemo pri krožku (29.3.2012). 
Pripravili  smo Velikonočno ustvarjalno 
delavnico (31.3.2012) in izdelali pomladan-
ske okraske za izložbena okna. Ker je zadnja 
leta obisk močno upadal, je bila to zadnja 
velikonočna delavnica. Pri krožku smo 
nadaljevali s spoznavanjem otroških iger iz 
preteklosti in le te preizkusili ter jih pokazali 
na naslednjih prireditvah. Uspelo pa nam je, 
da smo delno prehodili etnološko tematsko 
pot s svojimi sošolci iz 3. in 4. razreda. Pri 
tem so sodelovali še Meri Celec, ki je 
prikazala, kako so gospodinje preživele 

veliko časa pri kaštah, Anton Čopi pri 
postavljanju ustrgače in Fedja Klavora, ki 
nam je predstavil zgodovino. 
    Na »8. Buškem dnevu« (7.7.2012) smo za 
otroke pripravili indijansko poletje in z njim 
povezan otroški program je bil zelo uspešen. 
Čarovnik Jole Cole je otroke navdušil. Na 
»Čomparski noči« so se čompuwe 
ustvarjalne delavnice  lepo izšle (11.8.2012). 

Pravi hit je bil čuompl' , ki je služil za 
fotografiranje. V namen ustvarjalnih 
delavnic smo si nabavile enobarvne majice in 
transparent  z napisom Ustvarjalne delavnice 
Sekcija Mladih TD Bovec, da smo bili bolj 
vidni in prepoznavni. 

Turistični krožek OŠ Bovec
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Spoznali smo, da se pri krožku pretežno 
posvečamo etnologiji, zato je bilo smiselno, 
da smo k nazivu krožka dodali še to ime. 
Velikokrat pa smo pri krožku obravnavali 
tematiko zeliščarstva, zato je bila vizija tega 
šolskega leta, da bi zaživel še zeliščarski 
krožek. Spodbudili smo Natašo Volčanjk, ki 
je diplomirala iz zeliščarstva, da bi svoja 
znanja delila z otroki. K projektu je pristopila 
tudi  Ana Zornik. Tako smo šli z otroki in 
starši na pohod po nastajajoči zeliščarski poti 
v Kal-Koritnici (23.9.2011). Udeležba je bila 
lepa, zato smo si obetali lepo sodelovanje, ki 
pa žal ni trajalo dolgo.  Osip otrok pri krožkih 

Vsako šolsko leto se najprej vprašamo, če 
lahko sodelujemo na festivalu, če bomo kos 
tematiki. Tokrat smo takoj vedeli, da ne bo 
šlo, saj nas je bilo zelo malo. Le pet otrok se 
je prijavilo h krožku. Tematika 27. festivala 
je bila mamljiva Potuj z jezikom, a kot 
rečeno, premalo nas je bilo.
____To pa ne pomeni, da nismo imeli česa 
početi. Posvetili smo se vsebinam nesnovne 
dediščine. Dragica Bizjak nam je pripravila 
zanimivo predstavitev ličkanja in ustvarjanja 
z ličjem. Oktober pa je bil že kar pester. Na 
11. Hoji po buških stezah se je udeležilo lepo 
število otrok, največ doslej (6.12.2012). V 
tem času se je odvijal projekt Cultural 
Capital Counts – Vrednotenje nesnovne 
dediščine tudi v Bovcu pod okriljem LTO 
Bovec. V sklopu tega projekta je bila 
izvedena prireditev 120. obletnica TD Bovec. 
Skupaj z drugimi sodelujočimi društvi in 
posamezniki smo pripravili razstavo na- 
ših preteklih aktivnosti (20.10.2012). Za 
otvoritev le-te so članice Sekcije pripravile 
nekaj skečev. Razstavi pa je sledila še 
prireditev »Obrazi dediščine« (27.10.2012). 
Turistični krožek  je skupaj s članica- 
mi sekcije pripravili nekaj  točk za kul - 
turni program  in gradivo za razstavo.   
Kulturnemu programu na  prireditvi pa je 
sledilo še podeljevanje priznanj TZS in 
Nataša Bartol je prejela srebrno priznanje za 
prostovoljno in požrtvovalno delo v turizmu.

Za decembrski program  pa smo k tradicion-
alni »Miklavževi ustvarjalni delavnici« 
(1.12.2012) in izdelavi okraskov za izložbena 
okna ter novoletno jelko na Placu dodali še 
Pohod od jaslic do jaslic. Skupaj z drugimi 
prostovoljci smo izdelali 5 jaslic. 24.12.in 
28.12.2012 smo pripravili vodenje oz. Pohod 
od jaslic do jaslic.
____Januarja smo obiskali picerijo Letni vrt, 
da bi se naučili bontona pri obedu ter 
spoznali jedilni list in bovške jedi, ki jih je 
moč dobiti v bovških gostilnah. Prav tako 
smo spoznali poklic natakarja. Marca smo 
nadaljevali s spoznavanjem nesnovne 
dediščine ter razliko med dnevom žena in 
materinskim dnevom. Na občnem zboru TD 
Bovec smo odigrali skeč Običaji na Bovškem 
( 24.2.2013). Enak nastop smo pripravili za 
snemanje oddaje Gostilna pr Francet za TV 
Veseljak (26.5.2013). Tokrat smo šolsko leto 
zaključili malo drugače. Z otroki smo 
obiskali gostilno Martinov hram, kjer so nas 
pogostili z lokalnimi domačimi jedmi. Sara 
Berginc nam je prikazala, kako se pripravi 
pogrinjek, obrazložila razliko med  hodi in o 
pripravah jedi, še posebej bovških tradicion-
alnih jedeh. Spoznali smo tako imenovani 
finger food, čompe an skuto, friko, jagnjetino 
s čompuvo plento, bovške krafe. Ponovili 
smo znanje bontona obnašanja in podrobneje 
spoznali jedi. Otroci pa so prejeli knjižice z 
recepti bovških jedi. 

je postajala že stalnica in mentorji so morali 
biti pogumni in vztrajni, kar pa je pogosto 
težko poleg svojih drugih osebnih obveznos-
ti. Zaradi usklajevanja urnikov z otroki je 
bilo treba 12 otrok razdeliti v 3 skupine.  To 
je bil tudi razlog, da se nismo pripravljali na 
26.festival TPLG s tematiko Všeč mi je. Je pa 
bila udeležba na 10. Hoji po buški stezi 
boljša kot preteklo leto (1.10.2011). 
____Novembra smo še vedno proučevali 
zelišča skozi literaturo, zbirali domače 
recepte in pripravili domači čaj. Uspelo nam 
je natisniti družabno namizno igro W'ca ne 
jezi se.  Za odrasle pa smo ponovno v goste 

povabili Martino Jeromel iz Maribora in 
z njo organizirali ustvarjalno delavnico 
izdelovanja nakita iz fimo mase za odrasle 
(20.11.2011). 
    Decembra pa je bil že čas za 10. Miklavže-
vo delavnico in sejem (3.12.2011). Tokrat je 
bilo veliko obiska, kar se za okroglo 
obletnico kar spodobi. Pri krožku pa smo 
izdelali tako okraske za izložbena okna in kot 

tudi osrednjo novoletno smreko na Placu. V 
novo leto smo vstopili z novimi idejami, ki 
smo si jih zapisali na naše koledarje, 
ki jih že tradicionalno izdelujemo.  Po - 
vabljeni smo bili, da učencem pri izbirnem
predmetu turistična vzgoja predstavimo, 
kaj počnemo pri krožku (29.3.2012). 
Pripravili  smo Velikonočno ustvarjalno 
delavnico (31.3.2012) in izdelali pomladan-
ske okraske za izložbena okna. Ker je zadnja 
leta obisk močno upadal, je bila to zadnja 
velikonočna delavnica. Pri krožku smo 
nadaljevali s spoznavanjem otroških iger iz 
preteklosti in le te preizkusili ter jih pokazali 
na naslednjih prireditvah. Uspelo pa nam je, 
da smo delno prehodili etnološko tematsko 
pot s svojimi sošolci iz 3. in 4. razreda. Pri 
tem so sodelovali še Meri Celec, ki je 
prikazala, kako so gospodinje preživele 

veliko časa pri kaštah, Anton Čopi pri 
postavljanju ustrgače in Fedja Klavora, ki 
nam je predstavil zgodovino. 
    Na »8. Buškem dnevu« (7.7.2012) smo za 
otroke pripravili indijansko poletje in z njim 
povezan otroški program je bil zelo uspešen. 
Čarovnik Jole Cole je otroke navdušil. Na 
»Čomparski noči« so se čompuwe 
ustvarjalne delavnice  lepo izšle (11.8.2012). 

Pravi hit je bil čuompl' , ki je služil za 
fotografiranje. V namen ustvarjalnih 
delavnic smo si nabavile enobarvne majice in 
transparent  z napisom Ustvarjalne delavnice 
Sekcija Mladih TD Bovec, da smo bili bolj 
vidni in prepoznavni. 

120. obletnica
TD Bovec

Turistični krožek OŠ Bovec

2012 - 2013

Posnetek prireditve 
Obrazi Dediščine

Kulturni dom Bovec, 27.10.2012
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Mladi pohodniki na Hoji po buških stezah

V poletnih prireditvah  »Buški dan« in 
»Čomparska noč« smo postali že obvezen del 
programa.  Tako je bilo tudi na prireditvi »9. 
Buški dan« (6.7.2013) in na »Čomparski 
noči« (10.8.2013), kjer  smo sodelovali  z 
ustvarjalno delavnico za otroke in otroškim 
programom. Obisk je bil dober, kot smo že 
navajeni na teh prireditvah. Ta »Čomparska 
noč« bo ostala mnogim otrokom v spominu, 
saj nas je obiskal Nik Oblak, zmagovalec 
oddaje Slovenija ima talent.  S svojim 
letalom na daljinsko vodenje je izvedel 
zanimive akrobacije in obiskovalcem iz 
zraka spustil srečke za čompuvo pico 
velikanko. 

Turistični krožek OŠ Bovec

Čomparska noč 2012
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Otvoritev Meticlnove kašteV preteklem šolskem letu smo pričeli z 
iskanjem izvajalca, ki bi popravil Meticlnovo 
kašto, ki je sestavni del etnološke tematske 
poti. Voda je presahnila  po velikonočnem 
potresu l.1998 in tako kašta, ki je svojevrstna, 
ni imela vode. Že vrsto let smo si prizadevali, 
da bi našli rešitev zanjo in ob 120. obletnici 
prve postavitve in 20. obletnice obnovitve se 
nam je uspelo dogovoriti z Občino Bovec in 
KS Bovec, da bi jo sanirali. Stroške prenove, 
ki jo je opravil Alojz Bizjak- Minč,  je pokrila 
Sekcija iz sredstev, ki jih že vrsto let 
pridobiva iz občinskega razpisa za mladinske 
programe in prodajo spominkov na 
prireditvah. Skupaj z Dvorjani in drugimi 
sodelavci pa smo pripravili simpatičen 
kulturni program za otvoritev kašte 
(28.9.2013), ki se je sovpadala  z mednarod-
nim dnevom turizma.  Člani PGD Bovec so 
kašto napolnili z vodo in župnik Boštjan 
Fegic je kašto blagoslovil, navzoče je 
pozdravil župan Siniša Germovšek. 
Zahvaljujoč Minču si lahko ogledamo 
posnetek na priloženi povezavi. Pri programu 
so sodelovali Jelica Kašca in Vesna Kravanja 
z zabavnim skečem, Nejc Kemper s harmon-
iko, moški pevski zbor Golobar, otroci člani 
turističnega krožka, Fedja Klavora, Erna 
Wojčicki Germovšek ter posredno Ludvig 
Rot- Ploži, čigar pismo je prispelo pred 
dvajsetimi leti. Ploži je domačin, ki že zelo 

dolgo živi preko luže in je ob obnovi kašte 
leta 1993 poslal ganljivo pismo, ki ga je za to 
priložnost Sekciji podarila Darinka Pirc.
____Jesen se je začela obetavno.  Na 12. Hoji 
po bovških stezah (5.10.2013) smo imeli 
najštevilčnejši obisk otrok doslej. Program je 
bil za otroke zabaven in poučen. Hoja pa kar 
dolga, a smo jo zmogli.
____Sekcija si je za tokratno jesen omislila 
malo drugačno delavnico za odrasle, to je 
delavnica ličenja s Tanjo Ivančič (23. 11. 
2013). Povezali smo se z domačo frizerko 
Tanjo Ivančič in Nastjo Domevšček, ki sta 
pripravili delavnico ličenja v Črni ovci. 
Udeležba je bila nad pričakovanji.
____Miklavževa ustvarjalna delavnica 
(7.12.2013) je bila tudi tokrat zelo dobro 
obiskana, kakor tudi Pohod od jaslic do jaslic 
(24.12. in 29.12.2013).  S podmladkom, člani 
sekcije in nekaj prostovoljcev, smo najprej 
izdelali jaslice (iz lesa, kamnov, tekstila, 
ipd.), ki smo jih razporedili na pohodni poti. 

Turistični krožek OŠ Bovec

Otvoritev
Meticlnove
kašte

2013 - 2014

Posnetek prireditve
Pr’kurit3 - 20 let kasneje

Otvoritev Meticlnove kašte 2013
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Mladi umetniki na prireditvi Pomlad za mlade

Pohod na sveti večer je bil vremenu in 
praznikom prilagojen, zato so bili udeleženci 
poleg toplega čaja deležni še  bovških krafov, 
kot je to bil in je še običaj na Bovškem, da se 
pred polnočnico pripravijo bovški krafi. 
Pohod  je bil nad pričakovanji dobro obiskan, 
predvsem zaradi vremena; Miloš Batistuta pa 
je pripravil tudi prispevek za RTV1 in TV 
Koper. 
____To zimsko sezono žičnica Kanin ni 
obratovala zaradi padca gondole januarja 
2013. V športnem parku Črna ovca  pa je bilo 
na voljo drsališče iz umetne mase, zato smo 
se s krožkom preizkusili v drsanju. S tem 
smo želeli izpostaviti še drugo obstoječo 
ponudbo za zimsko  rekreacijo in zabavo. 
Med drugim smo se odločili, da podarimo 
nekaj izvodov namizne igre »W'ca ne jezi se« 
bolnicam, vrtcem in naši župniji.
____Novo leto je obetalo nova praznovanja- 
10. obletnico Sekcije in 15. obletnico 
turističnega krožka.
____Sekcija je pripravila dve plesni 
delavnici  z Lejo Benedejčič (25. januar in 
20. marec 2014)  v Kulturnem domu.  S 
krožkom smo proučili pripovedke iz nove 
knjižice  »Pirta, farca in fidinja« in pripravili  
nastop na temo pripovedk na Občnem zboru 
TZGP v Stergulčevi hiši (27.3.2014).
____Sledile so zelo intenzivne priprave za 
zelo obsežno celodnevno prireditev »Pomlad 
za mlade«, posvečeno čebelarstvu in pra- 
znovanju 15. obletnice krožka in 10. obletnici 
Sekcije (24.5.2014). Za prireditev v in ob 
Stergulčevi hiši  smo pripravili ustvarjalne 
delavnice, pohod, ki je žal zaradi slabega 
obiska odpadel, izdelovanje panjskih končnic, 
razstavo mladih umetnikov, ki so se premier-
no predstavili, in sicer s fotografijami: Tim 
Jakopič, z likovnimi deli: Sara Komac,Eveli-
na Mlekuž, Ana Marija Pejić in Dani Kemper, 
modno revijo je izvedla Mirjam Strajnar.

____Sledil je plesni nastop, predavanje o 
čebelarstvu, ki je tudi odpadlo zaradi 
premajhnega obiska. Vseeno nam je uspelo 
posaditi lipo pri šoli skupaj s takratnim 
županom Sinišo Germovškom in člani 
čebelarskega društva ter pripraviti manjši 
sejem in filmski večer. Še isti večer pa smo s 
kratkim skečem nastopili na prireditvi 

praznovanja 10. obletnice Slovenskega 
društva Lipa iz Prijedora. Zanje smo nabirali 
prostovoljne prispevke za žrtve poplav in jim 
isti večer izročili nabirek. Izložbena okna 
smo okrasili s čebelicami in gostinske 
ponudnike nagovorili, da naj na dan 
prireditve ponudijo posebne jedi z medom. 
To so storili Martinov hram, Kavarna in Letni 
vrt pa slaščičarna Triglav.
____Z ustvarjalnimi delavnicami in prodajno 
stojnico, kjer smo prodajali poleg spominkov 
Wca z Bca in namizno igro »W'ca ne jezi se«, 
smo tudi to poletje sodelovali na 10. Buškem 
dnevu (5.7.2014) in Čomparski noči 
(16.8.20214). Smo pa tudi prvič sodelovali 
na kolesarski dirki Alpe Adria Giro 
(22.6.2014), kjer smo kolesarjem delili sadje 
in pijačo.
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Mladi udeleženci Hoje po buških stezah ob  100. 
obletnici pričetka 1. svetovne vojne

H krožku se je vpisalo le 7 učencev. Slab 
vpis najbrž botruje ne najbolj posrečenemu 
načinu obveščanja. Le to naj bi potekalo 
preko spletne strani šole, saj okrožnica in 
obvestila v obliki letakov niso bila zaželena. 
Zaradi takšnega načina obveščanja ocen- 
jujemo, da je bil obisk krožka v letošnjem 
šolskem letu zelo slab. Po nekaj letnem 
premoru smo se tokrat odločili, da se 
vendarle prijavimo in sodelujemo na 29. 
festivalu TPLG z naslovno tematiko Zgodbe 
turizma. Sprva smo se poigravali z idejo o 
Škratovi deželi v Čezsoči, a smo kmalu 
ugotovili, da bi bila prezahtevna, saj smo 
želeli pripraviti nalogo, ki bi bila realno  
izvedena. Med drugim nam je bila všeč ideja 
o pripovedkah in nadgradnja elektronskega 
vodiča Etnološko tematske poti, ki smo jo  
prehodili z elektronskim vodičem, a zmagala 
je ideja Wca z Bca, pastir za en dan. 
____Za 13. Hojo po bovških stezah 
(4.10.2014)  smo pripravili krajšo progo in 
program v znamenju 100. obletnice začetka 
1. svetovne vojne ter gostili družino iz 
avstrijskega veleposlaništva. Sami smo se 
podali v Čezsočo na ogled škratove poti pod 
vodstvom Ljubka Komaca. Sledila je us- 
tvarjalna delavnica za odrasle, tokrat smo 
gostili delavnico izdelovanja mil  z Irno 
Črnologar v Bunčevi hiši (14.11.2014). 
Obisk je bil lep, delavnica zanimiva, pa tudi 
nekaj otrok je sodelovalo. 

Zgodbe turizma:
“Wca z Bca”
Pastir za en dan

Vsebino 13. Miklavževe ustvarjalne de- 
lavnice, ki se je odvijala v Stergulčevi hiši,  
smo v letu 2014 obogatili z dodatnimi vse- 
binami, to je s stojnicami, igrami za otroke, 
plesom in prižigom prazničnih luči na Placu 
(6.12.2014). Spremenili smo tudi namen, 
tako da smo  vnesli dobrodelnost, in za 
Karitas zbirali denar. Povabljeni smo bili k 
sodelovanju na dvodnevni prireditvi in raz- 

stavi Sekcije slikarjev KD Golobar  »Rdeča ti 
da krila«. Prireditev se je najprej odvijala v 
Stergulčevi hiši (13.12.2014), kjer so se 
predstavili fotografi in gostinci, naslednji  
teden pa v Kulturnem domu, kjer so svoje 
delo predstavili slikarji, modni ustvarjalci, 
bovški ustvarjalci in turistični pomladek  z 
lastno razstavo in pesmico Sreča je rdeča ter 
kratkim odrskim nastopom (20.12.2014). V 
enakem stilu smo pripravili tudi okraske za 
izložbena okna. Tekoče leto smo zaključili s 
Pohodom od jaslic do jaslic z razveseljivim 
dejstvom, da je vsako leto več jaslic. 
____Novo leto 2015 je bilo prav tako pestro. 
Gostili smo Elico Prezelj- Plajerjevo in Ireno 
Černuta, ki sta nam nazorno predstavili 
ovčerejo in sirarstvo, obiskali smo Muzej 
Planika v Kobaridu (24.1.2015). Kar nekaj 
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sobot smo delali, da nam je uspelo izdelati 
projektno nalogo, celoten vodniški in 
vsebinski program za projekt Pastir za en 
dan. Dobro pripravljeni smo šli na 29. 
regijski festival v Koper (17.3.2015). Z ovco, 
ki nam jo je izdelal Tomi Macun,  in  
nastopom  Jaka Grudna, smo bili prava 
atrakcija.  
____Otroci so odlično izpeljali svoj nastop, 
tako odlično, da smo domov prinesli  dve 
zlati priznanji, prvo za celotno nalogo, drugo 
za najboljšo turistično tržnico. Tudi na 
državnem festivalu v Mariboru (21.4.2015), 
kamor sta nas spremljali tudi Tjaša Komac in 
Jelica Kašca,  nam je šlo zelo dobro, saj smo 
se uvrstili med prve dvanajste šole ter prejeli 
nagrado kopanje v Termah Olimje. 
____Kopanje smo izkoristili šele jeseni, saj 
smo po prihodu domov takoj pričeli s 
pripravami na  še eno celodnevno prireditev 
»Pomlad za mlade« (23.5.2015). Tokrat smo 
prireditev posvetili bovški ovci, ovčarstvu in 
sirarstvu. Vadili smo vodniški program, 
opremili mlekarno na Ravnem lazu z 
razstavnimi eksponati, mlekarno pod Robom 

zaščitili na Zavodu za  varstvo kulturne 
dediščine v Novi Gorici (št. EŠD 30063), 
posneli filmček pridelave sira in pripravili 
celodnevni program: pohod s pastirskim 
zajtrkom, razstavo in pokušino različnih 
ovčjih albuminskih skut v Bunčevi hiši, 
ustvarjalne delavnice za otroke v Stergulčevi 
hiši, vodniško štafeto z bovškimi lokalnimi 
turističnimi vodniki, predstavitev turistične 
naloge Pastir za en dan, priprava volne in 
delavnica z ovčjo volno.  Prireditev pa smo 
izvedli večinoma v Stergulčevi hiši, ki pa 
smo jo zaradi močnega dežja morali 
prilagoditi vremenu. Program Pastir za en 
dan in prodajo majic Wca z Bca smo umestili 
v program prireditev 11. »Buški dan« 
(4.7.2015) in »Čomparska noč« (8.8.2015).
____Tudi tokrat pa smo bili veseli vabila za 
sodelovanje na kolesarski dirki Alpe Adria 
Giro (20.6.2015), kjer smo tekmovalcem 
delili pijačo in energetske ploščice, kakor 
tudi zdaj že na tradicionalno prireditev »Dan 
za spremembe« (28.3.2015), kjer smo izvedli 
vodniški program.  
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29. Festival TPLG Naša zamisel

Regijski festival
Koper

Kdaj
17. 3. 2015

Državni festival
Maribor

Kdaj
21. 4. 2015

Uvrstitev
Zlato priznanje,
Zlato priznanje za najboljšo
turistično tržnico

Uvrstitev
Zlato priznanje

Zgodbe turizma Dobrodošli v deželi bovškega
sira in bovške ovce

Sreča je, ko   srce   radostno žari.

Sreča je, ko   darila   podarimo, saj je lepše, kot da jih sami dobimo.

Sreča je, ko  voscilnice   naredimo in z njimi družino, sorodnike, prijatelje, sošolce razveselimo.

Sreča je, ko   pikapolonica   na okno prileti.

Sreča je, ko  bozicek   s sanmi pridrvi in otrokom darila pusti.

Sreča je, ko z bratcem in sestrico  smreko   okrasimo in v družini praznično veselje podvojimo.

Sreča je, ko imaš  deznik   pri sebi in je še tvoj prijatelj ob tebi.

Sreča je, ko  adventni  vencek   na vratih pritrdimo in se praznikov veselimo.

Sreča je, ko z  jabolkom  stari običaj praznujem in konja podkujem.

Sreča je rdeča
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Spet eno šolsko leto, ki smo ga začeli z 
izletom, tokrat smo se podali v Terme Olimje 
na kopanje (12.9.2016) in tako vnovčili 
nagrado, ki smo jo prejeli na festivalu.  
Naloga »Pastir za en dan« nas je še dolgo 
spremljala, pojavila se je v mnogih medijih in 
je res bila pravi hit. Zaradi naše naloge so se 
pričeli postopki zaščite mlekarne na Zavodu 
za kulturno dediščino. Skrb za nadaljnje 
obnove  je prevzela Občina Bovec. Tokrat so 
učenci obiskali razrede (5., 3. in 2. razred) z 
namenom, da jih povabijo h krožku, saj se 
nismo zanašali na način obveščanja o krožku. 
Žal pa tudi ta način ni obrodil sadov.
____Na 14. Hojo po buških stezah, ki je prvič 
v zgodovini odpadla, smo bili dobro pripravl-
jeni, saj smo nameravali vključiti program 
»Pastir za en dan«. Bili smo dovolj pogumni, 
da smo pričeli s pripravami na 30. festival 
TPLG z naslovom Zeleni turizem. Spogledo-
vali smo se z idejo, da se posvetimo  širši 
okolici, varovanju okolja, zato smo se 
posvetili ideji, da proučimo TNP in ga 
predstavimo, edinemu slovenskemu na- 
rodnemu parku. Najprej so nas  obiskale 
Alenka Hace iz TNP Trenta, Maja Fajdiga 
Komar iz TNP Bohinj in Ana Kunstelj iz 
TNP Bled, ki so nam predstavile TNP, 
aktivnosti in vizijo TNP-ja. Slogan Spoštova-
ti Tradicijo, doživljati Naravo, razumeti Park 
smo zelo hitro osvojili in je bil ves čas naša 
rdeča nit pri delu. 
____TZS je organizirala posvet za mentorje 

Spoštovati tradicijo,
doživljati naravo,
razumeti park

v Ljubljani na temo prostovoljnih druš- 
tev, ki se ukvarjajo z etnološkimi  prikazi  
(4.11.2015).
____December je bil pester kot že vrsto let 
doslej. Miklavževa ustvarjalna delavnica je 
bila izvedena v dopoldanskem času, v 
popoldanskem pa se je praktično združila s 
prihodom Miklavža v cerkvi sv. Urha. S 
Karitasom smo pripravili dobrodelno stoj- 
nico, kjer smo zbirali  sredstva za slabovidno 
družino v Breginju. Otroci iz veroučne 
dramske skupine so zaigrali Miklavževo 
igrico »Oh ti darovi«, sledil je plesni nastop 
plesne skupine pod vodstvom Saše Momirski 
in prižig luči na novoletni jelki,  po zaključe-
nem programu v Stergulčevi hiši so šli otroci 
z lanternami  še na obdarovanje v cerkev. 
Stroške obdarovanja je tokrat pokrila Sekcija 
mladih. Popoldan so se otroci lahko udeležili 
Miklavževega pohoda na Plužna. Naslednji 
dan so odrasli skavti predstavili svoje 
romanje v Assisi (6.12.2015).  Seveda smo 
tudi tokrat izdelali okraske za izložbena okna 
ter se pripravili na prireditev »Božji lonec«, 
ki so jo tudi tokrat pripravili člani Sekcije 
slikarjev amaterjev s sodelavci (19.12.2015). 
Pripravili smo plakat z naslovom »Spoštovati 
Tradicijo, doživljati Naravo, razumeti Park«, 
ki smo ga uporabili tudi na festivalu. S 
petošolci smo si ogledali film »Ta pleh ima 
dušo« in še isti dan obiskali Muzej v Trenti 
(11.12.2015). Leto 2015 smo zaključili s 
Pohodom od jaslic do jaslic s številnim 
obiskom angleških turistov (24.12. in 
28.12.2015). Januarja nam je lokalna vodnica 
Katja Mrakič predstavila idejo »Hop on Hop 
off«, ki so jo vodnice naštudirale in 
predstavile na start-up vikendu, ki se je 
odvijal novembra v Bovcu in so za svojo 
idejo prejele nagrado. Zelo produktiven je bil 
delaven vikend, ki smo ga preživeli v 
Kranjski Gori.  Najprej smo obiskali Planin - 
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Mladi udeleženci na Hoji po buških stezah

Ideja za namizno igro

ski muzej v Mojstrani, nato pa izvedli 
delavnico viharjenja možganov v hostlu 
Barovc pri jezeru Jasna (15.1.2016), kjer smo 
tudi prespali. Na sobotno jutro smo se 
odpravili na Bled, kjer smo obiskali Info 
center Triglavska roža Bled ter TNP center v 
Bohinju, kjer smo si nabrali veliko znanja, in 
ideje so kar puhtele iz nas (16.1.2016). Naša 
zamisel je bila izdelati poučno in zabavno 
namizno igro, in da smo jo lahko primerno in 
uspešno pripraviti, je bilo potrebno nekaj 
sobot preživeti v učilnici krožka in uspelo je. 
Pripravili smo natančna navodila, proučili  
veliko gradiva, ki smo ga v igri uporabili,  in 
že je nastala krasna ideja za nastop na 
regijskem festivalu. S pomočjo Tomija 
Macuna smo izdelali Aljažev stolp z zanimivi-
mi nalogami. V nastop smo zajeli varnost v 
gorah, zato sta člana  GRS Bovec  Robert 
Vončina in Tina Korinšek Cuder predstavila 
nekaj osnov varne hoje v gorah ter reševanje v 
primeru nezgod. Aprila smo še pred odhodom 
v Koper sodelovali pri prireditvi »Dan za 
spremembe«, kjer smo pripravili in izvedli 
pohod za tri generacije (8.4.2016). Regijski 
festival se je odvijal v Mercatorjevem centru  
v Kopru 12. aprila 2016 na obletnico 
velikonočnega potresa in na festival smo 
potovali skupaj s podružnič- no šolo Breginj. 
Nastop je bil odlično zas- tavljen, a smo imeli 
manjši zaplet na tržnici, kar je povzročilo, da 
nas niso ocenile vse komisije, in smo tako 
dobili najslabšo oceno doslej oz. srebrno 
priznanje. Na tržnici smo imeli postavljen 
Aljažev stolp z nalogami, ki so bile neke vrste 
prikaz kako se obnašano v TNP-ju in kako 
varno hodimo v gore. Na začetku naloge je 
bilo potrebno nadeti si čelado. Članica 
komisije ni te naloge želela opraviti, zato ni 
mogla naprej in s tem ni ocenila tržnice v 
polnosti. Učenci so se tega dejanja najprej 
prestrašili in se za nekaj časa umaknili od 

tržnice, ravno v času, ko so drugi člani 
ocenjevalne komisije ocenjevali. Danes na 
takšen odziv učencev  gledamo s priznanjem, 
da je bila njihova reakcija pravilna in poučna - 
v gore je potrebno hoditi odgovorno, s 
primerno opremo. Ta odziv komisije nas je 
prizadel. A iz takšne izkušnje se človek nauči, 
kako vstati iz padca in dvigniti glavo. 
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Feš’n Eve z modno revijo modnega kreatorja 
Mira Mišljena

____Maj, pomladni mesec, mesec za 
pripravo prireditve »Pomlad za mlade.« V 
naše veliko veselje se je Miro Mišljen odzval, 
da sodeluje pri prireditvi, ki smo jo poimeno-
vali Feš'n eve (21.5.2016). Večerna prireditev 
je obsegala modno revijo kreacij Mira 
Mišljena, ki je že postal priznan modni 
kreator in je prepoznan kot čudežni otrok v 
svetu mode. Vključili smo razstavo mladih 
umetnikov:  Eveline Mlekuž, Tima Čopija, 
Timija Jakopiča in Mira Mišljena, tržnico 
dobrega počutja in after party z DJ-em  
Žigom Bartolom z avtorsko glasbo s cocktail 
degustacijo. Modno revijo, ki jo je povezova-
la Tea Jojić,  so oblikovali modeli prostovol-
jk, večinoma so to bile nekdanje članice 
turističnega krožka in učenci oz. plesna 
skupina OŠ Bovec pod mentorstvom Saše 
Momirski. Prireditev je zelo lepo uspela in 
smo bili nanjo  več kot ponosni in hvaležni 
vsem sodelujočim, le obisk je bil manjši, kot 
bi želeli, saj je bilo na ta dan  v bližnji okolici 
še  nekaj drugih prireditev in dogodkov. Na 
tržnici dobrega počutja so sodelovali 
Mileusnič Tatjana s.p.- Kozmetični salon 
»Fango«, Bee Happy - Maja Kokove-Hrovat- 
čebelarka, NT Design, frizerski studio Tanja, 
Effleurage (masaže), sekcija TD Bovec- 
Bovški ustvarjalci in Društvo od ovce do 
izdelka s pogostitvijo. 
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Šolsko leto smo zaključili s postavitvijo 
razstave oz. Aljaževega stolpa v muzeju Dom 
Trenta, kjer je bila celo poletje na voljo za 
ogled obiskovalcem muzeja. Pomagali smo 
deliti pijačo kolesarjem na kolesarski dirki 
Alp Adria Giro (19.6.2016). Na »12. Buškem 
dnevu« smo v sodelovanju s Knjižnico 
Bovec ustvarjali knjižna kazala in spoznali 
pravljice iz Soške doline (2.7.2016). Na 
»Čomparski noči« pa smo povabili otroško 
predstavo Pika nogavička iz Cerknega in 
program je bil zelo lepo sprejet med otroki  
(13.8.2016).

Ustvarjalne pravljične delavnice na Buškem dnevu

30. Festival TPLG Naša zamisel

Regijski festival
Koper

Regijski festival
12. 4. 2016

Uvrstitev
Srebrno priznanje

Zeleni turizem TNP - Spoštovati tradicijo, 
doživljati naravo, razumeti park

Skeniraj QR kodo
in si oglej našo nalogo!
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Prireditev “Kdo se boji krivopetnic?”

Jeseni se je h krožku vpisalo 13 otrok, 
dovolj, da smo se takoj lotili novega izziva za 
31. festival TPLG, ki se je glasil Potujem, 
torej sem. Že kaj kmalu smo vedeli, da bomo 
delali na vodniškem programu. Zanimale so 
nas posebne zgodbe. Zbirali smo gradivo 
tako na TIC-u kot v knjižnici in ga iskali v 
raznih priročnikih.
____To jesen je zaznamoval prvi Bovški 
maraton in že dva tedna kasneje tradicionalna 
15. Hoja po buških stezah, za katero  smo 
pripravili krajšo progo za otroke (1.10.2016). 
Novembra  je prevzela vodstvo Sekcije Tina 
Mlekuš iz Ljubljane.
____Prižig prazničnih luči in »Miklavževa 
ustvarjalna delavnica« je zdaj že postala 
tradicionalna prireditev, ki  se je izvajala v 
Stergulčevi hiši. Tako smo tudi tokrat k 
ustvarjalnim delavnicam dodali prižig 
novoletnih luči z županom Valterjem 
Mlekužem in še plesni nastop  z otroki iz 

Usaka buška hiša ma
sojo štorjo...
in hišna imena

bovškega vrtca in predstavo za otroke z 
gostujočo gledališko skupino. Obisk je bil 
nad vsemi pričakovanji. Tudi nedeljski 
Miklavžev program, to je predstavitev  
odraslih skavtov  »Saj ni res…«, 
predstavitev romanj odraslih skavtov v letu 
2016 je bil zelo dobro obiskan. Sledilo 
je sodelovanje na prireditvi »Kdo se boji 
krivopetnic?« Sekcije slikarjev ama- 
terjev v KD Golobar v Kulturnem domu 
(17.12.2016). Združili smo dve aktivnosti, 
izdelali smo bele žene iz papirja in jih 
raznosili za izložbena okna ter jih razstavili 
na prireditvi. Razveseljivo dejstvo pa je, da 
se število razstavljalcev jaslic veča, tako 
smo si lahko na 5. pohodu od jaslic do jaslic 
ogledali že 17 jaslic (24.12. in 28.12.2016), 

Turistični krožek OŠ Bovec

31. Festival TPLG Naša zamisel

Regijski festival
Koper

Kdaj
14. 3. 2017

Državni festival
Maribor

Kdaj
20. 4. 2017

Uvrstitev
Zlato priznanje,
Zlato priznanje za najboljšo
turistično tržnico

Uvrstitev
Zlato priznanje

Potujem, torej sem Usaka buška hiša ma sojo
štorjo

2016 - 2017
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Podmladek v Ljubljani na zasluženem izletu

žal pa je začelo upadati število pohodnikov. 
Bili  smo deležni posebnega presenečenja, ko 
so nas prijetno presenetili trije mladeniči iz 
Sevnice, ki so se pohoda udeležili v 
preteklem letu in so pohodnike tokrat 
pričakali ob enih izmed jaslic v Klancu in 
pohodnike pogostili z dobrotami v znak 
hvaležnosti.
____Januarja smo hiteli še z zadnjimi 
nalogami za pripravo pisne naloge in tržnice. 
Pomlad je bila aktivna za člane krožka, saj 
smo se preizkušali v vodenju. Sestavili smo 
program »Usaka hiša ma sojo štorjo«. Dobro 
smo se naučili vodenja, ki smo ga na zelo 
zanimiv način pokazali na 31. regijskem 
festivalu v Kopru (14.3.2017), in ponovno 
prejeli zlato priznanje za celotno nalogo in 
zlato priznanje za najboljšo turistično 
tržnico. Svoj vodniški program smo želeli 
predstaviti na prireditvi »Dan za 
spremembe« (31.3.2017), a zaradi premajh-
nega števila prijavljenih se to ni zgodilo. 

Toliko lažje smo nato izpeljali celoten 
vodniški program za petošolce (7.4.2017). V 
štiriurnem voniškem programu so lepega 
sončnega dne sodelovale Vojka Durjava in 
Erna Germovšek Wojčicki, obe članici 
gledališke skupine Vrtinec, s prikazom, kako 
so se nekoč gospodinje družile ob kaštah. Irma 
Čopi nam je prikazala mokro polstenje in 
otroci so se lahko tudi sami preizkusili v 
izdelavi volnene žogice. Ivo Ivančič  nam je 
razkazal svojo zbirko iz. 1.sv.vojne. Z Ireno 
Mavri in Tončko Ivančič, obe članici Društva 
od ovce do izdelka, so otroci izdelali bovške 
krafe.  Naslednji dan je  dr. Jožica Škofic 
iz Inštituta za slovenski jezik strokovno 
predstavila uporabo in zapis hišnih imen 
(8.4.2017). V  projektno nalogo smo vključili 
še Občino Bovec in vse krajevne skupnosti ter 
turistična društva v občini, da skupaj pristopi-
mo k zbiranju in označevanju hiš s  starimi 
hišnimi imeni. V ta namen smo pri Sekciji 
skupaj s TD Bovec organizirali nekaj us - 
klajevalnih sestankov, da smo za celo občino 
določili enoten zapis hišnih imen in enoten 
izgled tablic. Večina krajevnih skupnosti je 
pristopila k sodelovanju in več kot polovica 
krajevnih skupnosti so že opremili hiše  z 
glinenimi tablicami s starimi, prvotnimi 
hišnimi imeni.  Za pravilen fonetični zapis je 
skrbela Mija Bon.
____Turistični krožek pa je svoj nastop 
ponovil še na 31. festivalu v Mariboru 
(20.4.2017) ter za svoj nastop prejel zlato 
priznanje in obisk hiše pobega v Ljubljani. 
Nagrado smo z veseljem izkoristili 27.5.2017.
____Sledilo je tradicionalno sodelovanje na 
Buškem dnevu, kjer smo v sodelovanju s 
knjižnico  pripravili kamišibaj pravljice  in 
ustvarjalne delavnice (1.7.2017), in na 
Čomparski noči z mjuziklom za otroke 
(12.10.2017).

Turistični krožek OŠ Bovec
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Festival z naslovom Kultura in turizem je 
tematika, ki nam leži, saj smo se s to tematiko 
pojavljali že na veliko kulturnih dogodkih. 
Tokrat nas je ponovno zamikala dobrodel-
nost. Stota obletnica konca 1. svetovne vojne 
nas je močno nagovarjala. Tako smo združili 
naše ideje ter nalogo in aktivnosti posvetili 
civilnim žrtvam v 1. svetovni vojni. Skorajda 
ni družine na Bovškem, ki ne bi izgubila 
kakšnega sorodnika v 1. svetovni vojni v 
begunstvu ali pa doma. Že vrsto let smo si 
želeli raziskati, zakaj ima ena najlepših gora 
v naši dolini tako nespodobno ime- Svinjak, 
ko pa mnogi trdijo, da je pravilno ime 
Svitnjak. Vedeli smo tudi, da  že dobro 
desetletje počiva ideja o spomeniku civilnim 
žrtvam v 1. svetovni vojni. Sestali smo se z 
županom Valterjem Mlekužem, da spodbudi-
mo, da bi mirujoči projekt doživel svoj 
zaključek. Tako je nastala Dobrodelna 
prodajna razstava »Ducat podob Svitnjaka«. 
Združili smo več stvari: povabili k 
sodelovanju domačinko, amatersko fotograf-
injo Jelko Kašca, ki je odstopila 12 fotografij, 
ki smo jih prodali različnim donatorjem, med 
njimi tudi TD Bovec in pripravili razstavo. 
Zbrali smo nekaj zgodbic iz nesnovne dediš- 

Svi(t)njak čine in skupaj s fotografijami izdelali 
spominski koledar, ki ga še vedno prodaja-
mo. Povabili smo več strokovnjakov, da so 
predstavili nastanek imena Svi(t)njak, med 
njimi domačina dr. Blaža Komaca, ki je to 
obelodanil na prireditvi  oz. razstavi »Ducat 
podob Svitnjaka« (17.3.2018), kjer smo 
zbrali smo 1.468,00€. Tako smo pripomogli k 
uresničitvi  želje prvotnih pobudnikov, to je 
izdaji zbornika »Kje je moj dom?«, in 
postavitvi umrlim civilistom v 1. svetovni 
vojni ob vznožju župnijske cerkve, ki je 
veliko let živela v mnogih ljudeh 
(19.5.2018). Veselili smo se obiska 
sovrstnikov iz Bleda, saj smo dobro vadili 
vodniški program, a jih, žal, ni bilo.
____Svojo celotno idejo smo nato predstavili 
še na  32. festivalu TPLG v Kopru in prejeli  
srebrno priznanje (10.4.2018). Presenečeni 
smo bili nad oceno komisije, a nam to ni 
vzelo poguma, da ne bi poskušali znova. 
Vsekakor smo ponosni na našo prireditev oz. 
projekt,  s katerim smo povezali mnoge ljudi 
in organizacije k istemu cilju. In ta duh 
želimo gojiti še naprej.
____Jeseni je vodja Tina Mlekuš napovedala 
svoj odstop in vodstvo Sekcije prevzela 
Minka Razpet. Smo pa vseeno še sodelovali 
pri 16. hoji po buških stezah (1.10.2017). 
Nismo pripravili novih volitev in smo 
vodenje zaupali predsednici TD Bovec Minki 
Razpet z veliko podporo mentorice 
turističnega krožka Nataše Bartol. Turistični 

Turistični krožek OŠ Bovec

2017 - 2018

32. Festival TPLG Naša zamisel

Regijski festival
Koper

Regijski festival
10. 4. 2018

Uvrstitev
Srebrno priznanje

Kultura in turizem Svi(t)njak v spomin umrlim
civilistom v 1. svetovni vojni
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Jelica Kašca in turistični podmladek

krožek zelo aktivno dela, žal pa ne more 
prevzeti vseh nalog, ki so jih do sedaj izva- 
jali člani Sekcije. Te spremembe so se delno 
poznale pri organizaciji in izvedbi Mi- 
klavževe ustvarjalne delavnice (2.12.2017), 
ki je zajemala le ustvarjalne delavnice in ne 
več zabavnega programa za otroke in 
slavnostnega prižiga luči skupaj  z županom, 
kot smo to izvajali nekaj predhodnih let. 
Razveseljivo pa je, da nam je v tem letu 
uspelo zajeti 26 jaslic  v sodelovanju z 
novimi sodelavci na Pohodu od jaslic do 
jaslic in da smo sodelovali na prireditvi 
Sekcije amaterjev slikarjev na prireditvi 
»Bela« (16.12.2017).
____Zaradi upadanja števila članov tako pri 
krožku kot pri Sekciji smo k sodelovanju na 
prireditvah »Buški dan« in »Čomparska noč« 
povabili zunanje sodelavce. Pri Buškem 
dnevu, ki se je po novem odvijal na dvorišču 
Stergulčeve hiše oz. Goufa, so pri programu 
za otroke in ustvarjalnih delavnicah na 
pomoč priskočile knjižničarke bovške 
knjižnice. Na »Čomparski noči« pa smo 
članice Sekcije pripravile ustvarjalne 
delavnice, prodajne stojnice v tem času ni 
več, otroške predstave so izvajali različni 
izvajalci.

Župan Valter Mlekuž in turistični podmladek

Turistični krožek OŠ Bovec
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Vkrožek se je prvotno vpisalo deset otrok. 
Na uvodnih urah krožka smo proučili 
razpisano tematiko Turistični spominek za 
33. Festival TPLG, izvedli smo možgansko 
viharjenje in se odločili, da se bomo tokrat 
posvetili spominku za najvišje smučišče v 
Sloveniji  oz.  prehranskemu spominku- 
Kaninski vrh. Proučevali smo Kaninsko 
pogorje, njegove naravne znamenitosti in 
posebnosti,  raziskovali nastanek sladice 
Kaninski vrh. Gostili smo Gregorja Mavriča 
in Tomaža Sovdata, s katerima smo pripravili 
sladico, ter Janija Ivana Kravanja, ki nam je 
predstavil nastanka kaninske maskote – 
zajčka. V začetku decembra smo  kot vsa leta 

Okusi Kanin

Turistični podmladek na 33. regijskem festivalu TPLG v Novi Gorici

doslej pripravili in vodili Miklavževo 
ustvarjalno delavnico, tokrat ponovno v 
Kulturnem domu Bovec.  Pripravili in vodili 
smo program za pohod Od jaslic do jaslic. 
Razveseljivo je, da število jaslic, ki jih 
izdelajo društva, posamezniki in družine, 
nenehno narašča.
____TZS je znova organiziral posvet 
mentorjev v Ljubljani, kjer so se seznanili o 
načinu priprave naloge in tržnice za festival 
TPLG ter nekaj dobrih praks na področju 
spominkarstva (13.11.2018).
____V začetku leta smo izdelali poslovni 
načrt s pomočjo Žarka Mlekuža in izo- 
blikovali projektno nalogo, ki smo jo 
poimenovali “Okusi Kanin”. Večinoma 
smo se dobivali ob sobotah. Po zaključku 
projektne naloge smo se lotili priprave 
vsebine za stojnico in v času počitnic izdelali 
propagandni material. Zelo zavzeto smo se 
pri- pravljali za nastop na regionalnem 33. 
festivalu TPLG.

Turistični krožek OŠ Bovec

2018 - 2019
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Prikaz priprave sladice Kaninski vrh v izvedbi Gregorja 
Mavriča - Gorčija

33. Festival TPLG Naša zamisel

Regijski festival
Nova Gorica

Kdaj
2. 4. 2019

Državni festival
Maribor

Kdaj
24. 4. 2019

Uvrstitev
Zlato priznanje

Uvrstitev
Zlato priznanje

Turistični spominek Okusi Kanin

 Skupaj s starši otrok pri krožku, smo izdelali 
gondolo, ki nam je služila kot stojnica na 
festivalu. Veliko časa smo namenili 
izdelovanju spominkov in pripomočkov za 
stojnico. Pogumno smo se podali na regijski 
festival v Mercatorjev center v Novi Gorici. 
Spremljala nas je Tina Čujec, zaposlena v 
Javnem zavodu Sončni Kanin (2.4.2019). Po 
prihodu domov smo z grozo ugotovili, da je 
ostal del naše opreme v Novi Gorici, ki smo 
jo nujno rabili kot zlato nagrajenci še za 
udeležbo na državnem festivalu v Mariboru. 
Mercator Tehnike jo je pospravil v trgovino, 
a žal nikogar obvestil. Na srečo pa je bila v  
trgovini zaposlena delavka naših korenin, ki 
je sporočila svoji sorodnici, da je oprema pri 
njih, in le- ta sorodnica, mama bivše članice 
turističnega krožka, je sporočila kje se nahaja 
oprema. Po tekmovanju smo proučili ideje, ki 
smo jih videli na 33.festivalu v Mariboru 
(24.4.2019), kamor nas je spremljala Tatjana 
Wojčicki, zaposlena na TICu Bovec, in  že 
zastavili nove ideje za naslednji festival. 
Razmišljali smo tudi o tem kako urediti 
učilnico, ki že postaja prenatrpana z arhivom, 
ki je nastal v 20ih letih delovanja turis- 
tičnega krožka. Šolsko leto smo zaključili z 
urejanjem učilnice, pripravami na poletne 
prireditve in na podelitve priznanj ob 
zaključku šolskega leta.

Za »Buški dan« (6.7.2019) smo skupaj z 
bovško knjižnico za otroke  pripravili poletne 
pravljice v Soški dolini in ustvarjalno 
delavnico ter poslikavo obrazov z Natašo 
Hrabar. Za »Čomparsko noč« pa smo gostili 
gledališko predstavo Indijančica  Oranžni 
žarek (Kukuc  gledališče) in  ustvarjalna 
delavnica indijansko poletje (10.8.2019.) 

Turistični krožek OŠ Bovec



52 25 let turističnega krožka OŠ Bovec

Pri turističnem krožku smo za potrebe 34. 
festivala TPLG  z naslovom Festival naj bo 
pripravili zelo zanimiv program za že 
obstoječi Festival pohodništva, ki smo ga 
poimenovali Z belo palico po buških stezah. 
Najprej pa smo pripravili program za otroke 
za 18. Hojo po buških stezah (5.10.2019). 
Osredotočili smo se na zanimivosti 
Kaninskega pogorja, dialektu in pripovedke. 
Sledilo je delo na projektni nalogi, ki  smo 
posvetili ranljivi skupini slepih in slabovid-
nih, za  katero smo pripravili vodniški 
program z različnimi aktivnostmi na 
področju kulture, obrti, zgodovine in 
nesnovne dediščine.  »Pohodniški festival« 
za  19. hojo po buških stezah naj bi bil 
3.10.2020. Projektni nalogi smo dali naslov 
»Z belo palico po buških stezah«. Potekali so 
zelo uspešni dogovori z Medobčinskim 
društvom za slepe in slabovidne, Društvom 
1313, z Zavodom za turizem Dolina Soče, 
tako kot tudi s TD Bovec, a vse skupaj je 
moralo počakati vse sledeče si ukrepe. 
Gostili smo Igorja Miljavca, predsednika 
Medobčinskega društva za slepe in 
slabovidne, domačina Fredija Celca, ki je 
slaboviden, in Mirana Klavesa, člana TD 
Bovec, ki zadnjih nekaj let pripravlja
predlog za progo po buških stezah, ter jo 
pregleda in označi. Vsi so bili navdušeni nad 
našo idejo in ponudili pomoč pri organizaciji 
dogodka, ki smo ga poimenovali »Z belo 
palico po buških stezah«. Prav tako smo pri- 

Z belo palico
po buških stezah

pravili predlog aktivnosti in material za 
Miklavževo delavnico.  
____TZS pa je tokratni posvet pripravil v 
Lipici, katerega so se lahko udeležili tudi 
učenci. Žal je zbolela edina kandidatka in se 
posveta ni udeležila (22.10.2019).
____December smo pričeli z zdaj že 
tradicionalno Miklavževo delavnico v 
Kulturnem domu (1.12.2019). Nadaljevali 
smo  z  delom na projektni nalogi »Z belo 
palico po buških stezah«. Pripravili in vodili 
smo program za pohod Od jaslic do jaslic. Z 
Zavodom za turizem Dolina Soče pa smo 
natisnili zgibanko zemljevida z vsemi 
jaslicami. V tem letu je bilo pripravljenih 34 
jaslic. Najbolj veseli pa smo bili sodelovanja 
z rojakom Antonom Kravanjo, ki živi v 
Žabčah, in je izdelal jaslice iz slame v 
naravni velikosti človeka, postavljene v atriju 
cerkve Device Marije.   
____V januarju smo progo prehodili, jo 
ocenili in tako uspešno zaključili projektno 
nalogo »Z belo palico po buških stezah« ter 
jo pravočasno oddali. Pričeli smo s 
pripravami tržnice za festival TPLG. Zelo 
zavzeto smo delali na  vsebini za stojnico oz. 
tržnico in pripravili vodniški program ter se 
pripravljali za nastop na regionalnem 34. 
festivalu TPLG, ko smo izvedeli, da moramo 
ustaviti vse aktivnosti in srečanja zaradi 
ukrepov epidemije COVID 19. Nismo se 
smeli srečevati. Bili smo omejeni in od takrat 
svet ni več, kar je bil. 
____Zaradi prepovedi organizacije festivala 
v klasični obliki (tržnice v Mercatorjevem 
centru) so se pri Turistični zvezi Slovenije 
odločili za drugačno rešitev tekmovanja. 
Turistični podmladki smo morali pripraviti 
promocijski film. Dobivali smo se na 
prostem, kjer smo pripravili scenarij 
promocijskega filma. Pri snemanju nam je 

Turistični krožek OŠ Bovec

2019 - 2020
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34. Festival TPLG Naša zamisel

Spletna oddaja naloge
Reklamni spot

Uvrstitev
Srebrno priznanje

Festival naj bo Z belo palico po buških
stezah

Turistični podmladek s Fredijem in Meri Celec spoznavajo izzive slepih in slabovidnih oseb

pomagal tudi  Igor Miljavec. Promocijski 
film je nato sestavil učenec Jan Trstenjak, da 
smo lahko pravočasno oddali svoj izdelek. 
Za projektno nalogo »Z belo palico po buških 
stezah«, ki je objavljena na spletni strani TD 
Bovec smo prejeli srebrno priznanje.  
____Šolsko leto smo zaključili s pripravami 
programa za otroke za Buški dan, žal pa ga 
nismo izvedli, saj so se zaostrili ukrepi 
druženja. Smo pa vadili vodenje za hojo po 
buških stezah.
____Poleti pa se je nekaj mladih fantov z 
Žigom Bartolom na čelu lotilo urejanja 
športnega igrišča. Počistili so igrišče in 
pričeli z urejanjem kontejnerja, a se je delo 
ustavilo zaradi nejasnosti in urejanja 
lastništva kontejnerja, kakor tudi epidemije. 

Predvidenega programa ni bilo mogoče 
izvajati, saj ni bilo pogojev za izvajanje, ker 
ukrepi niso omogočali druženja, ki pa so 
ključnega pomena načrtovanih dogodkov. Do 
preureditve športnega igrišča oz. pričetka 
gradnje nove telovadnice je tako Sekcija 
mladih sklenila z Občino Bovec sporazum,  
da  skrbi za vzdrževanje in za minimalni 
standard uporabnosti igrišča (čistoča, red, 
izposoja opreme in športnih rekvizitov). 
____Ekipa, ki se že krepi, se je oblikovala v 
Zavod Alpski rekreacijski center Bovec (v 
nadaljevanju: ARC), ki bo skrbel za 
organizacijo in izvajanje  športnih, izo- 
braževalnih in sorodnih programov. 

Turistični krožek OŠ Bovec
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Upali smo, da izgubljeno šolsko leto ne 
bo negativno vplivalo na delovanje 
turističnega krožka v prihodnosti. Še posebej 
na tako negativno demografsko sliko, kot jo 
ima Občina Bovec.
____Tudi jesenski ukrepi so bili usodni tako 
za izvedbo programa “Z belo palico po 
Buških stezah” kot za izvajanje turističnega 
krožka. Dobivali smo se posamezno, da ne bi 
kršili ukrepov. 
____Spomladi leta 2020, točneje 13.3.3020, 
je celoten svet zastal zaradi epidemije Covid. 
Situacija, ki jo le malokdo razume, a prav 
gotovo jo ne bo nihče nikoli pozabil, saj je 
dodobra zaznamovala zgodovino 21. stoletja.  
Jeseni smo nestrpno čakali razpisano 
tematiko za 35. festival TPLG, saj je bila 
želja po sodelovanju zelo velika. Žal pa nas 
tematika ni več toliko zanimala, saj smo to 
področje pred kratkim že obdelali. Tematika 
je bila Moj kraj - moj chef. Tudi izvajanje 
krožka je bilo skorajda nemogoče, saj bi 
moralo potekati po ločenih oddelkih ali pa po 
ZOOM-u. Ta oblika delovanja nam ni 
ustrezala. Kulturni hrami so bili zaprti, v 
trgovine, pošte smo morali vstopati z 
maskami in v omejenem številu, smučišča so 
bila dostopna le z negativnim izvidom testa 
za Covid, v šoli so otroci morali nositi maske 
v času pouka in se večkrat tedensko testirati. 
Druženje in izobraževanje se je  preselilo na 
splet oz. za ekrane. 
____Tudi Miklavževe ustvarjalne delavnice 
nismo smeli izvesti zaradi prepovedi 
druženja. Skupaj  z drugimi  prebivalci 

Covid Bovca nam je uspelo postaviti 43 jaslic. Za 
Pohod od jaslic do jaslic smo pripravili še 
zgibanko s pomočjo Zavoda za turizem  
Dolina Soče in le virtualni pohod. Kot se je 
izkazalo, je veliko ljudi obiskalo jaslice glede 
na porabo zgibank. Kako ne bi, saj drugih 
dogodkov ni bilo. 
____Člani ARC so na športnem igrišču 
izdelali zimski poligon iz snega, da bi se 
otroci lahko igrali in gibali na prostem. 
Poligon z iglujem je kmalu  skopnel. Spomla-
di smo se nekajkrat srečali in se samo družili, 
saj smo bili zelo željni druženja. Tudi čistilno 
akcijo, ki smo jo poimenovali »100 zelenih 
vrečk«, nam je uspelo organizirati. Na 
športnem igrišču smo pripravili ustvarjalno 
delavnico in izdelali pisane  vetrnice. A nič ni 
več tako kot je bilo pred korono.

Turistični krožek OŠ Bovec

2020 - 2021

Reklamni spot Z belo palico po 
buških stezah

Virtualni pohod od jaslic do jaslic

ARC Bovec izdeluje snežni park
na športnem igrišču



5525 let turističnega krožka OŠ Bovec

V šolskem letu 2021-22 se nismo pripravl-
jali na festival TPLG kot prejšnja leta, zaradi 
popolnoma nove zasedbe krožka in zato 
aktivnosti za pripravo sodelovanja na festivalu 
TPLG niso potekale. Tudi osip vpisa v krožek 
je bil zelo močan. Že je kazalo, da ne bo 
nikogar, ko se jih je le nekaj prijavilo, med 
njimi kar precej takih, ki izhajajo iz priseljenih 
družin in ne poznajo dobro narečja in bovške 
nesnovne dediščine. Skoraj vsi pa smo v času 
delovanja krožka prebolevali Covid ali bili v 
karanteni, kar je nemalokrat zahtevalo 
ponovitev določenih vsebin zaradi povečane 
odsotnosti pri krožku. 
____Krožek pa se ni pričel v septembru, saj 
smo še preurejali prostor zanj, z beljenjem in 
novim pohištvom. Pri beljenju nam je pomagal 
Maks Mlekuž, pohištvo smo kupili v Ikei in 
sami sestavili in ter tako uredili učilnico. 
Prostor je postal zelo prijeten. Le še nove  
stolice bi morali nabaviti. 
____Prvi petek v oktobru smo se prvič srečali 
in se dogovorili, da se bomo srečevali ob 
petkih ob 15h (1.10.2021). Zaradi ukrepov 
(prepovedi mešanja otrok v mehurčkih) smo v 
oktobru krožek izvajali zunaj, na terenu. 
Predvsem smo si ogledovali bovške turistične 
znamenitosti in spoznavali Etnološko 
tematsko pot. Spoznavali smo medije, ki se 
uporabljajo za promocijo- reklame, zgibanke, 
video spote, prospekte, vodiče, ipd.
____V prazničnem mesecu decembru smo 
spoznavali bovške običaje in bonton ter se 
pripravljali na praznični bazar, ki ga žal nismo 
izvedli. Pripravili smo le ustvarjalne delavnice 
in otroško predstavo. Izdelali in uredili smo 

Kako naprej obstoječe jaslice ter jih raznosili na razstavna 
mesta. Prižig novoletnih luči smo prav tako 
izvedli s pomočjo otrok iz vrtca, ki so zaplesali 
in skupaj z županom prižgali lučke. 
Miklavževih ustvarjalnih delavnic pa ni bilo 
mogoče pripraviti.
____Število otrok in njihovo sodelovanje je 
začelo upadati, a smo vseeno nadaljevali z 
raziskovanjem gradiva z informacijami (otroci 
so se naučili uporabljati leksikon) ter prehodili 
pot od jaslic do jaslic. Izdelovali smo svoje 
prospekte in podrobneje spoznavali turistične 
znamenitosti, proučevali smo svetovne dneve 
v letu, za dan zemlje smo izdelali semenske 
kroglice in za materinski dan drobna darila za 
žene. Očistili smo okolico table za Etnološko 
tematsko pot na letališču, spoznali projekt in 
prostor »Buška izba«, nadaljevali smo z 
izdelovanjem svojih prospektov in še nadalje 
prepoznavali posebnosti Bovške.
____Šolsko leto smo zaključili na letališču, 
kjer se razvija zavod ARC  s posebnim 
programom za mlade. Poleti so otroci, člani 
krožka in drugi, sodelovali v aktivnostih, ki so 
jih pripravili skupaj s člani ARC. Sekcija 
mladih je donirala za mrežo za odbojkarsko 
igrišče na letališču in s tem prispevala k 
zdravemu in zabavnemu načinu preživljanja 
prostega časa.
____Pomembno je omeniti, da je TD Bovec 
julija izdalo monografijo »Turistično društvo 
Bovec-130 let«. 

Turistični krožek OŠ Bovec

Prenovljena učilnica

2021 - 2022
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Šolsko leto se je ponovno začelo z dokaj 
dobrim vpisom otrok od 1. do 6.razreda. Zato 
je krožek prvotno deloval v dveh skupinah.  
____V prazničnem mesecu decembru  smo 
podrobneje spoznavali bovško narečje na 
delavnicah »Tu moji baliži« in sodelovali na 
predstavitvi knjige »Bovške zgodbe na licu 
mesta«, avtorice Barbare Ivančič Kutin. 
Sekcija mladih TD Bovec je sodelovala v 
projektu »Buška izba- bovško narečje in 
pripovedno izročilo«. V sodelovanju s  KD 
Golobar je Sekcija prispevala donacijo za 
izvedbo delavnic »Tu moji baliži« in opremo 
ETP tabel s QR kodami. Pomagalo je tudi TD 
Bovec. 
____Še zadnjič smo pripravili Miklavževo 
ustvarjalno delavnico ter prižgali novoletne 
luči in izdelali ter uredili obstoječe jaslice ter 
jih raznosili na razstavna mesta. Ob 10. 
obletnici jaslic smo si lahko ogledali že preko 
50 jaslic. Pohod se izvaja le še 28. decembra, 
sveti večer 24. decembra smo zaradi slabe 
udeležbe opustili.V mesecih od januarja do 
aprila 2023 smo si vzeli premor, a smo 
vseeno sodelovali, kjer je bilo potrebno 
(novoletni bazar, materinski dan). 
____Spomladi smo se ob obletnici krožka 
dobili še z drugimi učenci izven krožka, da bi 
pripravili osnutek za poslikavo stene na 
parkirišču sredi Bovca, pod trgovino KZ 
Tolmin. 
____

Upadanje

____V sodelovanju s TD Bovec in ARC pa 
smo poleti izvedli nekaj dogodkov za otroke. 
Predvideno predstavo »Čarobna Vililandija« 
s plesno animacijo v izvedbi Miškinega 
gledališča za 6.8.2023 smo zaradi poplav v 
severovzhodni Sloveniji preložili na 
17.9.2023, ko se je predstava tudi izvedla. 
Odmeven dogodek je bil »Astronomski 
večer« (13.8.2023). V nedeljo, 20.8.2023, pa 
smo izvedli otroški program »Super nona« s 
ponudnikom Fuldoro. Vse prireditve na novi 
lokaciji in ne več v centru Bovca so bile lepo 
sprejete tako s strani domačinov kot turistov. 
Smo pa za potrebe prireditev kupili stole in 
mize (40 stolov in 2 mizi). Poleti je Sekcija 
skupaj z zavodom ARC pripravila poletni 
počitniški program na letališču. 

Odbojka na mivki na bovškem letališču

Turistični krožek OŠ Bovec
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Šolsko leto se je ponovno začelo s slabim 
vpisom otrok pri krožku.  A upadanje število 
otrok na osnovni šoli je že nekaj let trajajoči 
trend. Vendar se je vredno truditi tudi za tri 
otroke. Zavedajoč se, da krožek praznuje 
25.obletnico smo najprej pričeli s spoznavan-
jem kaj vse so predhodniki ustvarili v 
preteklih letih… in tega ni malo…
____V tem duhu se srečujemo v prijetni 
učilnici, gremo na teren ali pa se srečamo v 
Buški izbi.
Tradicionalne Miklavževe delavnice nismo 
pripravili, saj upada tudi članstvo Sekcije in 
pripravljenost sodelovanja, smo pa vseeno 
uspešno pripravili Pohod od jaslic do jaslic in 
posneli filmček o običaju kovati konja.
____V letošnjem šolskem letu želimo 
poslikati steno, izdati kroniko, pripraviti film 
spominov in izvesti slavnostno prireditev. 
____Razumljivo je, da ima vsaka živa stvar 
svoja nihanja, enkrat gre gor, drugič dol. V 
tem trenutku na Bovškem na splošno 
prevladuje neaktivnost, pasivnost, malo - 
dušnost, razočaranje, zmeda. Naše malo 
mestece in naša čudovita dolina je v 
nezavidljivem položaju. Ta trenutek je 
Kulturni dom že poldrugo leto zaprt, saj se 
izvajajo statična gradbena dela.  Športna 
dvorana je v gradnji že drugo leto. Delovanje 
tako kulturnih kot športnih društev je 
okrnjeno. Žičnica Kanin, ki je praznovala 
Abrahama, ne obratuje zaradi prepovedi 
obratovanja. V celotni občini je zelo mirno, 
preveč mirno. Vsi smo v pričakovanju navala 
turistov v poletnih mesecih, ko dolino 

Praznično leto popolnoma spremenijo v nek neorganiziran 
in natrpan kaos. Domačini se umaknemo, da 
odstopimo prostor turistom, kar načeloma ni 
tako sporno, a masovni turizem ni turizem, ki 
bi si ga katerikoli domačin želel. Tudi pri 
turističnem krožku in Sekciji ne.
____Ampak… nismo vrgli puške v koruzo. 
Trudili se bomo, da bo živela naša dediščina 
še naprej.  Bomo našli način, saj znamo, če 
hočemo!

Turistični krožek OŠ Bovec

Turistični podmladek je ob svojem jubileju poslikal steno 
z motivi Bovške
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Skeniraj QR kodo
in si oglej video!

Posnetek običaja
Kovanje konja



58 25 let turističnega krožka OŠ Bovec

Za zaključek publikacije lahko izrazim le 
globoko hvaležnost za teh 25 let vsem, ki so 
se znašli  na tej zanimivi, lepi, pestri, občasno 
trnovi, poučni, neponovljivi poti.
____Če bi mi kdo septembra 1998, ko se je ta 
zgodba začela, rekel, da bom na njej toliko 
let, bi mu najbrž rekla: »Malo morgen.« In 
vendarle sem še tu.
____Pri vsej tej zgodbi želim bralcem 
publikacije sporočiti, da sem sledila očetove-
mu napotku, ko mi je velikokrat želel 
povedati kaj o zgodovini na Bovškem, pa me 
takrat kot otroka ni zanimalo, ko pa me je 
začela zanimati ta tematika,  je žal preminil. 
A v spominu mi je ostal njegov nasvet: »Če 
želiš biti del skupnosti in kaj vedeti o svojem 
kraju, se vedno obrni na šolo.« (v mislih je 
imel lokalno šolo). Zato so bile moja glavna 

____Nekaj tega mi je zagotovo uspelo. Na tej 
poti pa je bilo še nekaj  vzornikov in 
pomočnikov. Darinka Kravanja- Pirčeva je 
bila moja palica, ki me je ves čas preganjala 
in opominjala, kako pomembno je naše 
narečje in dediščina; Robert Trampuž je bil 
naš največji podpornik na začetku naše poti; 
Gregor Mavrič- Gorči nam je nemalokrat 
priskočil na pomoč z materialno in moralno 
pomočjo; Marjan Bevk nas  je s svojo 
kritičnostjo usmerjal na področju umetnosti. 
Vsak član turističnega krožka je dal svoj 
košček mozaika k tej zgodbi s svojo 
prisotnostjo, talentom, navihanostjo, 
srčnostjo in osebnostjo. Veliko članov se je 
podalo v turistične vode, nekateri so šli v 
druge kraje in v tujino. 
____Na tem mestu se želim zahvaliti 
slehernemu članu, tako turističnega krožka 
kot Sekcije mladih, in vsakemu posebej 
želim, da bi sledil svojemu srcu in bil vedno 
ponosen na svoj domači kraj, svoj turistični 
kraj.
____Seveda se iskreno zahvaljujem 
Turističnemu društvu Bovec, Občini Bovec, 
Osnovni šoli Bovec, Javnemu zavodu za 
turizem Dolina Soče (nekoč LTO Bovec), 
Turistični zvezi Gornjega Posočja in 
Turistični zvezi Slovenije za vso finančno, 
moralno in strokovno podporo.
____Nazadnje sem neizmerno hvaležna svoji 
družini, ki je nemalokrat ostala brez skuhane-
ga obroka, očiščenega doma in neštetokrat 
pomagala pri nošenju in ustvarjanju različnih 
rekvizitov.

Turistični krožek OŠ Bovec

motivacija in gonilo misli:

Namesto zaključka
Nagovor mentorice Nataše Bartol
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KRATICE 

ARC - zavod Alpski rekreacijski center
Sekcija mladih -  Sekcija mladih turističnega društva Bovec, 
TD Bovec - Turistično društvo Bovec, 
TPLG - Turizmu pomaga lastna glava.
TZGP - Turistična zveza Gornjega Posočja, 
TZS - Turistična zveza Slovenije

Turistični krožek OŠ Bovec

Sponzorji:
Turistično društvo Bovec
Občina Bovec
ŽNIDER Saba d.o.o.

Zavod Alpski rekreacijski center Bovec
Javni zavod za turizem Dolina Soče

Izdala: Sekcija mladih TD Bovec
Besedilo in material zbrali: Nataša Bartol, Minka Razpet
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Lektoriranje: Slavica Della Bianca
Tisk: Copigraf d.o.o.
Naklada: 200 kom


